
پیش بینی افزایش قیمت برای خرما

کوثر نمک شناس - دبیر انجمن خرمای ایران گفت: 
چالش اساسی امسال ما تنش دمایی بود، گرمای 
قلیمی است  ز تغییرات ا شدید که نشات گرفته ا
را در خرداد و تیرماه امسال تجربه کردیم. ولی در 
شهریور که نیاز به دمای بیشتری داشتیم دما کم 

شده است.
ده با توجه  د تکلوزا به گزارش »کرمان نو« مقدا
به فصل برداشت خرما در شرق استان ادامه داد:  
قلیم آسیب هایی به محصول و درخت  ین تغییر ا ا
می زند که ممکن است در بلند مدت تاثیرات عمیقی 
بگذارد، امسال تا حدی کاهش محصول در تعداد 

خوشه و تعداد خرما در هر خوشه را داریم اما این 
ید در  بل توجهی نیست، شا کاهش خیلی عدد قا
خرمای مضافتی بین ۵ تا ۱۰ درصد کاهش تولید را 
داشته باشیم که با توجه به اینکه در کل کشور هم 
تولید خرمای مضافتی ۳۵۰ هزار تن است این درصد 

خیلی زیاد و معنا دار نیست.
ینکه میزان خرمای ذخیره  ده با تاکید بر ا تکلوزا
نبارهای سراسر کشور مناسب است،  شده در ا
افزود: درحال حاضر ۴۸۰ تا ۵۰۰ هزار تن خرما در 
نبارهای استان های مبدا تولید، بوشهر، کرمان و  ا

سیستان و بلوچستان ذخیره شده است.

تکلوزاده پیش بینی کرد: نرخ خرما در ماه رمضان 
فزایش ۲۰ تا ۲۵  امسال نسبت به سال گذشته ا

درصدی داشته باشد. 
وی نرخ سال گذشته هر کیلوگرم خرمای پر مصرف 
را بر اساس کیفیت به طور متوسط ۲۰ تا ۳۰ هزار 
تومان عنوان کرد که امسال به ۳۰ تا ۳۵ هزار تومان 

افزایش خواهد یافت.
او همچنین با اشاره به اینکه بیشتر تولید خرمای 
استان از نوع مضافتی است گفت: در استان کرمان 
سالانه ۴۰۰ هزار تن تولید خرما داریم که حدود ۹۶ 
درصد این مقدار مربوط به خرمای مضافتی است 
که بیشتر در شرق استان تامین می شود، در جنوب 

استان انواع دیگر خرما هم وجود دارد.
این کارشناس حوزه ی کشاورزی توضیح داد: وقتی 
خشکسالی و تنش های دمایی و گرمای بیش از حد 
تفاقی که می افتد هجوم  دما پیش می آید، اولین ا
آوردن آفت ها به درخت و ضعیف شدن درخت است. 
نگرانی ما از ادامه ی این روند و آسیب به باغات است 
که ممکن است تاثیرات عمیقی را در آینده شاهد 
باشیم. ولی در موضوع آب چون در شهرهای شرقی 
و جنوبی ما بیشترین آبی که برای خرما استفاده 
می شود آب های زیرزمینی قنوات است فعلا به 

مشکل حادی بر نخوردیم.

@kaghazevatan
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 رستمی؛ وفادار به »شستا« یا »فملی«؟
 کلاه گشادی که در بی خبری، سر صندوق بازنشستگی مس رفت

۱۰۰ پروژه شهری در رفسنجان 
در دست اقدام است

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان خبرداد

همگرایی نهادهای هم خانواده 
وزارت فرهنگ در خدمت رسانی به 

مناطق محروم جنوبی
مدیـرکل فرهنـگ و ارشـاد اسـامی جنـوب کرمـان گفت: 
رویدادهـای فرهنگـی دسـتگاه های هم خانـواده وزارت 

فرهنـگ و ارشـاد اسـامی در ایـن منطقه با یـک همگرایـی و وحـدت رویه بـه منظـور خدمات 
رسـانی در مناطـق محـروم هفـت شهرسـتان جنوبـی ایـن اسـتان برگـزار می شـود.

طبق آخریـن اخبار، گمـرک ایـران از ممنوعیت رجیسـتری 
گوشـی تلفـن همـراه مسـافری از مبـدا عـراق طـی روزهای 

۱۰ تـا ۳۱ شـهریور خبـر داد. 
به گزارش ایسـنا، گمرک ایران اعام کرد: بر اسـاس اباغ معاون پیشگیری سـتاد مرکزی مبارزه 
بـا قاچـاق کالا و ارز و همچنیـن بر اسـاس مصوبـات کارگـروه رجیسـتری وزارت صمـت و اباغ 
معاون امنیتـی انتظامـی وزارت کشـور و رئیس سـتاد مرکزی اربعین، ثبت و رجیسـتری گوشـی 
تلفن همـراه مسـافرین، ورودی از مبادی کشـور عـراق اعـم از مرزهای زمینـی و هوایی طـی بازه 

زمانـی ۱۰ تا ۳۱ شـهریور ممنوع اسـت.

شهردار رفسنجان گفت: ۱۰۰ پروژه در سطح شهر رفسنجان در حال اجرا 
است که به طور میانگین ۱۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

مجیـد کهنوجـی در آییـن بهـره بـرداری از دو طـرح و آغـاز عملیـات اجرایـی یـک طـرح شـهری 
اظهار کرد: امروز دو طرح شـامل پل شـهید جمال زاده و خیابان شـهید قنبری با اعتبار مجموع 
۱۷۵ میلیـارد ریـال بـه بهره بـرداری رسـیده و عملیـات احـداث بلـوار شـهید کشـاورزی هـم بـا 
مسـاحت ۱۱ هـزار متـر مربـع و اعتبـار ۴۰ میلیـارد ریـال آغـاز شـد. او افـزود: شـهر بـه ۵۰ بخش 
تقسیم شـده و خدمات مدیریت شـهری در جای جای این شـهر در حال انجام اسـت و از تمرکز 

خدمـات رسـانی در مرکز شـهر پرهیز شـده اسـت.

واردات مسافری گوشی 
از عراق ممنوع شد
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جانمایی جدید برای کارخانه 
 شمش و روی بم

احداث شهرک 
فرآوری موادمعدنی 

پیشنهاد شد
خدیـش/   سـکینه 

پـس از آنکه احـداث کارخانـه شـمش و روی در 
منطقه دارزین شهرسـتان بم به علت مخالفت 
برخی اهالی و فعالان زیست محیطی با مشکل 
مواجـه شـد، اینـک محـل جدیـدی بـرای ایـن 
کارخانه پیشنهاد شده در حالی که سرمایه گذار 
فراتـر از یـک کارخانه می گویـد می توان شـهرک 
 تخصصـی فـرآوری موادمعدنـی را ایجـاد کـرد.
مدیـر مجتمـع معدنـی و فـرآوری خان خاتـون 
و سـرمایه گذار کارخانـه شـمش و روی محـل 
جدیـد پیشـنهاد شـده بـرای احـداث کارخانـه 
از سـوی مسـئولان شهرسـتان را منطقـه ای 
بیـن ابـارق و روسـتای حرمـک بـم اعـام و 
بیـان کـرد: پیشـنهاد شـده پسـت فـوق توزیـع 
احـداث شـود. دِهبَکـری  بخـش  در   بـرق 

مدرسه غیردولتی 
اتباع خارجی در کرمان 

ایجاد می شود
معـاون وزیـر آمـوزش و پـرورش گفـت: آمادگی 
داریـم مجـوز ایجـاد مدرسـه غیردولتـی اتبـاع 
خارجـی را ارائـه کنیـم، زیـرا در مشـهد نیز ایـن کار 
را انجـام داده ایـم. محمدرضـا پورابراهیمـی در 
جلسـه شـورای آموزش و پـرورش اسـتان کرمان 
با حضـور معـاون وزیر آمـوزش و پـرورش گفت: 
مـدارس غیردولتـی در کشـور اشـتغال ایجـاد 
می کننـد و ۲۶ هـزار ۸۶۰ نفـر در اسـتان کرمان در 
ایـن بخـش فعـال هسـتند لـذا بایـد بـه مـدارس 

غیردولتـی کمـک کنیـم. 

صفحه 8
را بخوانید 

صفحه 2 را 
بخوانید
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ادامه مطلب را در
 صفحه 3  بخوانید 

ادامه مطلب را در
 صفحه 2  بخوانید 

رئیس انجمن خرما: سهم عمده ای از خرمای صادراتی ایران به صورت فله، بدون بسته  بندی و 
فرآوری و با ارزش افزوده پایین به بازارهای جهانی عرضه می   شود

ظرفیت ارزآوری یک میلیارد دلاری صادرات خرماظرفیت ارزآوری یک میلیارد دلاری صادرات خرما

محمـد مهـدی فـداکار در دیـدار بـا کارکنـان و مدیـران تعزیـرات 
حکومتـی کرمـان قاچـاق سـوخت را یکـی از مفاسـد جـدی در 
اقتصاد کشـور دانسـت و گفت: نباید اجازه داد که سـرمایه کشور 

توسـط عـده ای سـود جـو مـورد سـو اسـتفاده قـرار گیـرد.
او عنـوان کـرد: بایـد عوامـل قاچـاق سـوخت بـه خصـوص سـر 
شـبکه ها شناسـایی و با آنها برخورد شـدید انجام شـود و این کار 

خـود عامـل بازدارنـده اسـت. 
فـداکار بیـان کـرد: در جریـان تنظیـم بـازار، تعزیـرات حکومتـی 
از بخش هـای مهـم و کمکـی دولـت، فـارغ از تشـریفات آن در 
سیسـتم دادگسـتری اسـت.او ادامـه داد: در جریان طـرح تحول 
و اصـاح اقتصـادی، حـذف ارز ترجیحـی، تعزیـرات حکومتـی به 

عنـوان بـازوی کمـک دهنـده بـوده اسـت.
تومــان  ۵۰۰ قیمــت  صفحــه            ۸            ۱۴۰۱ مــاه  شــهریور   ۱۴ دوشــنبه        ۱۳۱۱ پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

استاندار کرمان: لزوم برخورد جدی 
 با سرشبکه های قاچاق سوخت

۱۱ روز قبـل صنـدوق بازنشسـتگی مـس زیرمجموعـه وزارت 
رفـاه شـد.

 در اباغیـه کـه زاهـدی وفـا، دبیـر شـورا و سرپرسـت وزارت 

تعـاون، کار و رفـاه اجتماعـی امضـا و بـه سـازمان مدیریـت 
و برنامه ریـزی کشـور، وزارت صمـت و سـازمان اداری و 
اسـتخدامی و غیـره ابـاغ کـرده قیـد شـده کـه ایـن امـر بـه 

اسـتناد مـاده ۱۷ قانـون سـاختار نظـام جامـع رفـاه و تامیـن 
اجتماعـی بـوده و اساسـنامه ایـن شـرکت نیـز تغییر 

کـرده اسـت. 

شرکت آب و فاضلاب شهرستان سیرجان

فراخوان تجدید مناقصه عمومی 
یک مرحله ای 

شرکت آب و فاضلاب شهرستان سیرجان در نظر دارد مناقصه عمومی شماره 9/ب/6/ 1401/م با موضوع " قرائت کنتور، توزيع قبوض،وصول مطالبات،گزارشات کشف 
و جمع آوری انشعابات غیرمجاز، ارزیابی املاک ، اپراتوری و ... شهرستان سیرجان و توابع روستایی" را با برآورد 72/745/049/235 ریال با مبلغ ضمانت نامه شرکت 
در فرایند ارجاع کار  3/638/000/000  ریال از محل اعتبارات داخلی و با حداقل تعداد شرکت کنندگان 1 نفر و به شماره   2001094984000011 را از طریق سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت برگزار نماید. 

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تاارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام درسایت مذکور 

ودریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت درمناقصه محقق سازند.
تاریخ انتشار مناقصه درسامانه مورخ 1401/06/14 می باشد.

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: ساعت 00 : 19 روز پنج شنبه مورخ 1401/06/17 
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: ساعت 19 روز دوشنبه مورخ 1401/06/28 

 تاریخ تحویل ضمانتنامه به دبیرخانه شرکت ساعت  00 : 14 روز دوشنبه تاریخ 1401/06/28
زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 00 : 10 صبح روزسه شنبه تاریخ 1401/06/29

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف 
آدرس: سیرجان، میدان امام حسین )ع( – خیابان قدس- دفتر قراردادها و تلفن 03442201964

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس: 021-41934
شرکت آب و فاضلاب شهرستان سیرجان دفتر ثبت نام: 88969738 و 85193768
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تجدید مزایده عمومی یک مرحله ای
شرکت خدمات حمایتي کشاورزي  جنوب استان کرمان )جیرفت ( 

شركت خدمات حمايتي كشاورزي جنوب استان کرمان وابسته به وزارت جهاد کشاورزی در نظر دارد نسبت به اجاره یک خط کامل سامانه بوجاری بذر) شامل یکدستگاه 
بوجاری GS100ـ گراویتی ـ سم زن و کیسه پرکن ( خود را  از طريق برگزاري مزایده عمومي یک مرحله ای به شرکت کنندگان  واجد الشرایط واگذار نماید.کلیه مراحل برگزاری مزایده 
از "دریافت اسناد مزایده  تا ارائه پیشنهاد و .... " در بستر سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است شرکت کنندگان  

در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی)توکن( را جهت  شرکت درمزایده محقق سازند

1- شماره  فراخوان و تاریخ انتشار آگهی مزایده در سامانه:5001001614000003 روز دوشنبه مورخ 1401/6/14
2- نام و نشانی برگزار کننده مزایده : شرکت خدمات حمایتی کشاورزی جنوب استان کرمان  به آدرس جیرفت : خیابان موسی صدر – ولایت دوم 

3- هزینه خریداسناد مزایده :مبلغ 500/000ريال می باشد که از درگاه بانکی موجود در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت انجام می گیرد.
4- مهلت زمانی دریافت اسناد مزایده از سامانه: از روز دوشنبه مورخ 1401/6/14 لغایت ساعت 19روزشنبه مورخ 1401/6/19
5- آخرین مهلت ارائه پاکت های پیشنهادی-بارگذاری در سامانه بصورت pdf-: تا ساعت19روز سه شنبه مورخ 1401/6/29

*لازم به ذکر است پیشنهادات ارسالی باید حداقل 20 روز  از تاریخ آخرین روز تسلیم پیشنهادها اعتبار داشته باشند.
6- تاریخ گشایش پیشنهادها: روز چهارشنبه  مورخ 1401/6/30 ساعت9 صبح

7- میزان و نوع تضمین فرآیند اجرای کار مبلغ: یکصدوبیست و شش میلیون و پانصد هزار)126.500.000( ریال که به  دو صورت ضمانتنامه بانکی و یا پرداخت نقدی )فیش 
واریزی( بحساب شبای شماره IR250100004001039704005791  نزد بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران بنام خزانه داری کل از طریق دستور پرداخت ساتنا یا پایا با شناسه وا

ریز366039759263500650100000000006 قابل ارائه می باشد. 
8-آدرس و زمان تحویل اصل تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار:اصل تضمین شرکت در فرآیند ارجاع )الف(علاوه بر بارگزاری در سامانه، می بایستی بصورت فیزیکی و در پاکت 
دربسته و ممهور ، حداکثر تا پایان وقت اداری روزسه شنبه  مورخ 1401/6/29 به دبیرخانه کمیسیون معاملات برگزار کننده مزایده در آدرس فوق الذکر تحویل و رسید دریافت شود.

• متقاضیان شرکت در مزایده می توانند قبل از ارائه نرخ پیشنهادی از سامانه بوجاری در زمان تعیین شده بازدید نمایند.
• مهلت بازدید از ساعت 8 صبح الی 14 از روزدوشنبه مورخ 1401/6/14  لغایت روزشنبه  مورخ 1401/6/19    

ضمنا جهت كسب اطلاعات بيشتر مي توانيد ضمن تماس با  شماره تلفن 43317881-034  به  آدرس اینترنتی شرکت www.assc.ir وآدرس  پایگاه ملی اطلاع رسانی 
مناقصات  http://iets/mporg.ir نيز مراجعه فرمائيد.

-شماره تماس پشتیبانی سامانه1456) تماس با دفتر ثبت نام در سامانه اداره کل صنعت ، معدن و تجارت استان کرمان بشماره 034-33325261
شرکت خدمات حمایتی کشاورزی جنوب  استان کرمان

تاریخ 1401/6/13نوبت اولشماره: 55/61/01/1191 

شناسه آگهی: 1376601

متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و 
مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 1401/06/16 می باشد.
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: تا ساعت 13:00 روز  شنبه مورخ 1401/06/19

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: تا ساعت 13:00 روز  سه شنبه مورخ 1401/06/29
زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 14:00 روز سه شنبه مورخ 29 /1401/06

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت الف: اداره كل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب استان کرمان به 
نشاني: جيرفت – کیلومتر 5 جاده کرمان_ابتدای شهرک صنعتی شماره 2 و تلفن : 03443317523

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس- 1456

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب استان کرمان شناسه آگهی: 1376605

فراخوان مناقصه عمومی  یک مرحله ای  
 سری 18 / 1401

اداره كل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب استان کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی فوق را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه 
مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 

به آدرس "www.setadiran.ir" انجام خواهد شد.

نوبت اول

شماره فراخوان
فهرست بهامبلغ تضمين )ريال(نوع تضمينمبلغ برآورد )ريال(عنوان پروژه)شماره مناقصه( 

2001000282000044
) 19/الف/1401/46 (

خرید خدمات نگهداری فضاهای مورد 
بهره برداری اداره کل راهداری و حمل و نقل 

جاده ای جنوب کرمان
42،000،000،000

  براساس بخشنامه 123402/ت  50659هـ
 مورخ 94/09/22 آئین نامه تضمین برای

معاملات دولتی
مقطوع2,100,000،000

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب استان کرمان اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب استان کرمان

حسنی، مدیر عامل موسسه صندوق بازنشستگی مس ایران:
  تغییر اساسنامه صندوق خلاف قانون اساسی است  و کسی از مس در جریان این امر نبود



1 0 0 0 3 4 3 2 1 1 7 8 3 4   
پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم  سال پنجم | شماره پیاپی 21311

دوشنبه  14  شهریور ماه 1401

پرداخت 448 میلیارد تومان وام 
به نیازمندان کرمانی

مدیرکل کمیته امداد کرمان گفت: صندوق امداد ولایت در کرمان از زمان 
تاسیس تاکنون ۴۴۸ میلیارد تومان تسهیلات به ۶۳ هزار نفر پرداخته اند.

ناصر عسکری نژاد با تأکید بر اهمیت و جایگاه قرض الحسنه در جامعه گفت: 
صندوق قرض الحسنه امداد ولایت سال ۱۳۹۵ با هدف جذب منابع مردمی 
در جهت ترویج فرهنگ قرض الحسنه، افتتاح حساب و پرداخت تسهیلات 

قرض الحسنه به نیازمندان در استان کرمان افتتاح و راه اندازی شد.
او افزود: تلاش کرده ایم تسهیلات این صندوق را با حداقل فرآیند های اداری 
برای کسانی که نیازمند هستند ارائه دهیم تا بتوانند به راحتی استفاده کنند، 
به عنوان نمونه خدمات این صندوق فاقد هرگونه جریمه تأخیر و کارمزد 

است و تلاش کرده ایم قرض الحسنه را در این سیستم عملیاتی کنیم.
مدیرکل کمیته امداد استان کرمان درباره آخرین آمار مشتریان صندوق 
گفت: در حال حاضر ۳۰۲ هزار و ۹۹۱ مشتری در صندوق امداد ولایت 
کرمان وجود دارد و از خدمات این صندوق استفاده می کنند، صندوق به 
شبکه شتاب کشوری متصل است و خدمات بانکی را به صورت ۲۴ ساعته 

به مشتریان خود ارائه می دهد.
مدیرکل کمیته امداد استان کرمان گفت: از زمان تاسیس این صندوق در 
استان کرمان تاکنون بیش از ۴۴۸ میلیارد و ۹۱۴ میلیون تومان تسهیلات 

قرض الحسنه به بیش از ۶۳ هزار نفر از نیازمندان پرداخت شده است.
او تأکید کرد: تسهیلات صندوق قرض الحســنه امداد ولایت در شش 
سرفصل کارگشایی، ودیعه مسکن، تعمیرات ساختمان و احداث مسکن، 
اشتغال و کارآفرینی، تســهیلات درمانی و فرهنگی برای دانشجویان و 

دانش آموزان پرداخت می شود.
عسکری نژاد گفت: در پنج ماهه امســال نیز بیش از ۴۴ میلیارد تومان 
تسهیلات در قالب ۱۰۶۱ فقره وام توسط صندوق امداد ولایت کرمان به 
مددجویان و نیازمندان استان پرداخت شده و امیدواریم بتوانیم این خدمت 

قرض الحسنه را افزایش دهیم.

معاون دادگستری کرمان:
حاشیه نشینی بستری مناسب 
برای وقوع جرایم و آسیب های 

اجتماعی
معاون دادگســتری کرمان گفت: آمار مربوط به خشونت نشان 
می دهد همه مسئولان باید با پرهیز از انجام اقدامات جزیره ای 
در زمینه پیشــگیری از وقوع جرائم مربوط به خشــونت، بویژه 
خشونت علیه زنان و کودکان ونوجوانان با همگرایی و هم نوایی 

بیشتر اقدامات مناسب فرهنگی و اطلاع رسانی انجام دهند.
ســید مهدی قویدل با اشــاره به این مطلب که پدیده حاشیه 
نشینی در شهر کرمان بستر وقوع بسیاری از جرائم و آسیب های 
اجتماعی از جمله سرقت و خشونت بویژه خشونت علیه کودکان 
و زنان شده اســت، تاکید کرد: به منظور ایجاد هماهنگی بین 
ادارات مســئول در زمینه خدمت رســانی به مــردم منطقه و 
پیشــگیری از وقوع جرائم و آســیب های اجتماعی در محلات 
تمرکز بر حاشیه شهر و نقاط آســیب پذیر باید مورد توجه همه 
متولیان امر قرار گیرد. معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
دادگستری کل استان کرمان افزود: با برنامه ریزی این معاونت 
جلسات متعددی در زمینه پیشــگیری از جرائم اولویت دار از 
جمله سرقت و خشونت با حضور مســئولان ادارات و نهاد های 
متولی برگزار و مطابق اســناد بالا دســتی وظایف و اختیارات 
قانونی آن ها احصا و طی مکاتبه ای سهم هر دستگاه مشخص و 
ابلاغ شده است و مطالبه و پیگیری موضوع تا حصول نتیجه و اثر 

بخشی اهداف عینی جزء برنامه های این معاونت است.
قویدل اظهار کرد: با اشاره اقدامات صورت گرفته در خصوص راه 
اندازی کلینیک شوق زندگی در منطقه سراسیاب کرمان، اظهار 
داشت: در راستای پیشــگیری از وقوع جرم نمایندگان ادارات 
مســؤل در زمینه آســیب های اجتماعی با همگرایی بر اساس 
وظایف قانونی خــود افراد در معرض آســیب های اجتماعی از 
جمله اعتیاد و طلاق و خشونت را در این کلینیک تحت حمایت 

قرار می دهند.

فصـل برداشـت خرمـا هفته هاسـت کـه در 
اسـتان های خرماخیـز آغـاز شـده اسـت و از 
میانه های برداشـت نیـز عبـور کرده انـد. خرما در 
۱۵ اسـتان ایران کشـت می شـود و بیـش از ۲۵۰ 
هزار هکتار نخلسـتان در کشـور وجـود دارد که از 
میان اسـتان های خرماخیز، ۵اسـتان بیش از ۹۹ 
درصد خرمای کشـور را تولید می کننـد. به لحاظ 
سطح زیر کشت، استان سیسـتان و بلوچستان با 
حدود ۵۴ هزار هکتار نخلسـتان در رتبه نخسـت 
و استان های خوزسـتان با ۳۵ هزار هکتار، بوشهر 
با حـدود ۳۴ هـزار هکتـار، هرمـزگان بـا ۳۳ هزار 
هکتار، فـارس با ۳۱ هـزار هکتار و جنـوب کرمان 
با ۳۰ هزار هکتـار در رتبه هـای بعدی قـرار دارند.  
ایران در رتبه دوم جهانـی تولید خرما قـرار دارد و  
۲۵ تـا ۳۰ درصد محصـول تولیدی خـود را صادر 

می  کنـد.
 از آنجا که بیشـتر نخلسـتان های کشـور در نقاط 
محروم و مرزی واقع شـده اند و قشـر قابل توجهی 
از مردمـان سـختکوش نیمـه جنوبـی کشـور از 
طریق کاشـت و پـرورش آن ارتزاق و امـرار معاش 
می کنند، تولیـد این محصول به لحـاظ اقتصادی 
و اشـتغالزایی نیـز حائز اهمیـت اسـت و توجه به 
صنایـع تبدیلـی می  توانـد به رونـق صادراتـی آن 

کمـک کند.
کشورهای  C.I.S. مقصد 

جدید صادرات خرما
محسـن رشـید فرخـی رئیـس انجمن خرمـا در 
سـخنان خود بـا ابـراز رضایـت از تولید خرمـا در 
سـال جاری گفت: امسـال به رغم بروز سیل، سال 
خوبـی در تولیـد محصـول داشـته ایم. متوسـط 
تولید هر سـال در حدود یک میلیـون و ۲۵۰ هزار 
تن تا یک میلیون و ۳۰۰ هزار تن اسـت و امسـال 

هم بـه همین میـزان تولیـد خواهیم داشـت. 
او بـا اشـاره بـه خسـاراتی که سـیل به بخشـی از 
نخلستان های کشـور وارد کرده است، افزود: سیل 
به قسـمتی از نخلسـتان های اسـتان خوزستان، 
کرمـان و سیسـتان و بلوچسـتان خسـارت وارد 
کرد و بعضـی از کشـاورزان را هم متضـرر کرد که 
امیدواریم از طریق بیمه های کشـاورزی بخشی از 
این ضرر و زیـان جبران شـود. به طور کلی سـیل 
روی میـزان کلی محصول اثـر زیادی نداشـت اما 

ضرر آن برای بعضی از کشـاورزان قابـل توجه بود.
 رشـید فرخـی صـادرات خرمـا را به عنـوان یکی 
از محصـولات غذایی مهم سـایر کشـورها عنوان 
کرد و افـزود: چنانچه ممنوعیت هـای صادراتی و 
مشـکلات حمل و نقل رفع شـود، امکان صادرات 
۳۰ درصـد از محصـول خرمـا از کشـور فراهـم 

می  شـود.
 به طور میانگین در شـرایط فعلی صـادرات خرما 
۳۰۰ تا ۳۵۰ میلیون دلار ارزآوری برای کشـور به 
همراه دارد اما با همراهی وزارت جهاد کشـاورزی، 
وزارت صمـت و سـازمان توسـعه تجـارت و توجه 
بیشـتر به صنایع تبدیلی و تولید به صورت رطب 
و خشـکبار، ظرفیت صادرات تا یک میلیـارد دلار 

بـرای این محصول وجـود دارد. 
او با اشـاره بـه زمـان برداشـت محصول خرمـا در 
اسـتان های جنوبی کشـور گفت: امسـال با توجه 
به گرمای هوا برداشـت خرمـا از اواسـط مردادماه 
آغاز شـده و تا اواسـط مهرماه ادامه پیـدا می  کند. 
تاکنـون همـه اسـتان های تولیدکننـده خرما به 
اواسط برداشت از نخلسـتان ها رسیده اند. در میان 
استان های تولیدکننده، اسـتان هرمزگان آخرین 
اسـتانی اسـت که برداشـت خرمای پیارم را انجام 
می  دهـد زیرا ایـن نوع خرمـا به صورت خشـکبار 

چیده می  شـود.
 رشـید فرخی درخصـوص کیفیت انـواع خرمای 
تولید شـده نیز گفت: همه انواع خرماها از کیفیت 
منحصر به خود برخوردار هسـتند و نـوع هر مدل 

خرما به نـوع آب و هوا و خاک هر اسـتان بسـتگی 
دارد به همیـن علت هر اسـتان، خرمای متعلق به 

خود را داراسـت.
صنعت فرآوری و بسته بندی؛ ضرورت 

مورد نیاز در توسعه صادرات خرما
محصول خرما به صورت فله و با بسـته بندی های 
غیـر اسـتاندارد بـه دلالان فروخته می شـود و به 
علت نبود نیروی انسـانی ماهر و نداشـتن نوآوری 

در صنایـع تبدیلـی و تکمیلـی خرمـا نتوانسـته 
سـهمی بسـزایی در بازارهای جهانی داشته باشد 
و همچنین اسـتفاده از دانش بومـی  در این زمینه 
بسـیار ناچیـز اسـت. یکـی از راهکارهای توسـعه 
صنایع تبدیلـی و تکمیلی بـا هدف جلوگیـری از 
ضایعات بخش کشاورزی و دسترسی به بازارهای 

داخلـی وبین المللی اسـت. 
رئیس انجمن خرما، توسـعه صنعت بسـته بندی 
و فـرآوری خرمـا را یکـی از مؤلفه هـای مهـم در 

صـادرات خرمـا عنـوان کـرد و افـزود: مـا در 
بسـته بندی و اسـتفاده از کاغذ و مقـوای مرغوب 
بـا مشـکل مواجـه هسـتیم و قیمت هـای بالای 
بسـته بندی مرغـوب باعـث شـده نتوانیـم مانند 
سایر کشورها، خرما را با بسـته بندی های مرغوب 

صـادر کنیم.
او اضافه کرد: سـهم عمده ای از خرمـای صادراتی 
ایران به صـورت فله و بدون بسـته  بندی و فرآوری 

و با ارزش افزوده پایین بـه بازارهای جهانی عرضه 
می   شـود، امـا در این شـرایط نسـل جوانـی که به 
عنـوان تولیدکننـده در صنایـع تبدیلی بـه حوزه 
خرمـا وارد شـده اند، دارای ایده های نـو و جدیدی 
هسـتند تـا از خام فروشـی خرمـا در سـطح بـالا 

جلوگیـری به عمـل بیاید.
 رشید فرخی تصریح کرد: سـالانه بخش اندکی از 
خرمای تولیدی کشور در صنایع تبدیلی استفاده 
شـده اسـت کـه در صـورت تأمیـن اعتبـار برای 
احـداث واحدهـای صنعتـی تبدیلـی می  توانـد 
اهمیت زیادی در اقتصاد کشـور داشـته باشد که 
با توجه بـه شـرایط فعلی کـه امکان بسـته بندی 
مرغـوب وجـود نـدارد، اسـتفاده از ایـن روش هـا 
موجـب جـذب ارزش افـزوده زیادی خواهد شـد.
 رئیـس انجمـن خرمـا یـادآور شـد: کشـورهای 
دیگر تـا انـدازه ای از صـادرات خرما به شـکل خام 
استقبال می  کنند اما با استفاده از صنایع تبدیلی، 
حجم صـادرات خرمـای ایران بیشـتر می  شـود و 
می  توانـد ارزآوری بالاتری را برای کشـور به همراه 
داشته باشـد. او درباره کشـورهای هدف صادرات 
خرما گفت: ایران بعد از مصـر دومین صادرکننده 
خرما در جهان محسـوب می  شـود امـا تحریم ها 
باعث شـدند مقصد کشـورهای صادراتـی تغییر 
کند و به سمت کشـورهای  C.I.S. و شرق آسیا 
سـوق پیـدا کنـد و بـازار جدیـدی در آسـیا برای 

خرمـای ایرانی ایجاد شـود.

در آیین بهره برداری از ســامانه ثبت گزارش های 
حریق و حوادث و ارتباط شــبکه ای ایستگاه های 
۱۰ گانه آتش نشانی، شهردار کرمان گفت: هنوز در 
زیرساخت های حوزه آتش نشانی مشکلات جدی 
داریم.   سعید شــعرباف دراین مراسم که با حضور 
رئیس کمیســیون برنامه، بودجــه و منابع پایدار 
شورا، رئیس کمیسیون خدمات شهری، بهداشت 
و محیط زیست شــورا و برخی از مدیران شهری 
برگزار شد، گفت: برخی از این مشکلات باید ازطریق 
شهرداری مرکز و بعضی هم ازطریق اعتبارات استانی 

تعیین تکلیف و حل شود.
او بابیان اینکه پیگیر تهیه و به روزرسانی امکانات و 
برخی تجهیزات فردی و ماشین آلات آتش نشانی 
هستیم، گفت: البته بخشی از درخواست های این 
ســازمان نظیر اســتفاده کامل از ارتباطات بدون 
سیم برای زمان عملیات، تأمین شده، اما این آغاز 

راه است.
شعرباف بهره برداری از ســامانه ثبت گزارش های 
حریق و حوادث آتش نشانی شــهرداری را اتفاقی 
قابل توجه دانست و گفت: وقتی از شهر الکترونیک 

نام می بریم، ذهن بیشتر شهروندان به سمت استفاده 
از روش های پیشرفته نرم افزاری در حوزه شهرسازی 
می رود و کمترکسی تصور می کند حوزه فناوری 
و نرم افزاری بتواند در پســماند و آتش نشــانی، یا 
حوزه مدیریت بحران و فضای ســبز ورود کند.   او 
افزود: یکــی از اتفاقات خوب امروز این اســت که 
در هر حوزه با هر ســاختمان فرضی، یک فرایند 
 IT ساده، کوچک و کم هزینه نرم افزاری و مبتنی بر
می تواند راه اندازی شود که موجب کاهش هزینه ها 
و بروکراسی می شود و درعین حال، رضایت مردم را 
جلب می کند.   شهردار کرمان تأکید کرد: البته باید 
دقت کرد که نرم افزار موردنظر، جامع و با موضوع 
عملیات مرتبط باشد و مسیریابی و سرعت کار را در 
عملیات ها افزایش دهد.  سعید شعرباف، به همکاران 
خود در حوزه برنامه ریزی ســازمان آتش نشــانی 
توصیه کرد بر روی نرم افزارها به شکل تجربی، کار و 
مطالعه و نتایج را تحلیل کنند و اضافه کرد: اگر فقط 
این سامانه جایگزین فرم کاغذی شود اما نتیجه و 
آنالیز درستی ندهد، ما را به هدف غایی نمی رساند.  
شعرباف، از فرم های کاغذی طراحی شده که در آن، 

محل حریق، گزارش می شده، به عنوان یک تجربه 
خوب نام برد و افزود: ازاین به بعد هم باید پردازش ها 
به صورت آنلاین انجام شود تا در نهایت، بتوانیم نقشه 
کل را بررسی کنیم و بدانیم مثلًا در یک ماه، بیشتر 
عملیات ها، در کدام منطقه و ناحیه از شهر بوده. این 
داده ها باعث می شود آرام آرام پی ببریم کدام یک از 
مناطق شهر، حادثه خیزی بیشتری دارد که برای 
احداث یا استقرار ایستگاه های آتش نشانی و موارد 

مشابه، کمک زیادی می کند.
افزایش اعتماد مردم به سیستم؛  با 

توانمندی سازمان ها
رئیس کمیســیون برنامه، بودجه و منابع پایدار و 
عضو ناظر شورای شهر در سازمان آتش نشانی نیز 
دراین آیین گفت: وقتی مردم ببیند ســازمان های 
خدمات رســان ماننــد آتش نشــانی، توانمنــد 
هستند، اعتماد آن ها به سیســتم بالا می رود که 
خوشــبختانه همه اتفاقاتی که دراین سازمان دارد 
رخ می دهــد، در جهت ارتقای ســطح خدمات و 
رسیدن به نقطه ای ست که باعث جلب اعتماد مردم 

می شود.  حسین چناریان ادامه داد: اگرچه سازمان 
آتش نشانی سال ها اولویت شهرداران بوده اما به نظر 
می رسد در سطحی که باید، به این سازمان توجه 
نشده و یکسری عقب ماندگی دراین سازمان هست 
که نیازمند پیگیری و توجه ویژه اســت. چناریان 
ادامه داد: افتتاح این سامانه یک حرکت خوب است؛ 
چون اصولاً در کارهای امدادونجات، بیشتر به صحنه 
حادثه توجه می شود و همه درگیر تلاش و کمک و 
نجات هستند؛ پس گاهی مسائلی که بعد از آن حادثه 
برای رعایت انصاف و احقــاق حق وحقوق و حتی 
زحمات خود کارکنان است، مورد کم توجهی قرار 
می گیرد. او بیان کرد: خیلی وقت ها اتفاقات بعد از یک 
حادثه که منجر به احقاق حق و عدالت شود، وجود 
ندارد و عمدتاً در مجموعه هایی که درگیر حوادث و 
سوانح هستند، به خاطر درگیری برای نجات و کمک، 
این اتفاق می افتد و برخی نارضایتی ها نیز، در همین 
مواقع صورت می گیرد؛ بنابراین، تکمیل گزارش در 
صحنه و ارائه یک گزارش واقعی، بسیارمهم است 
که امیدواریم با راه اندازی این ســامانه، این نواقص 

برطرف شود.

ظرفیت ارزآوری یک میلیارد دلاری صادرات خرما
رئیس انجمن خرما: سهم عمده ای از خرمای صادراتی ایران به صورت فله، بدون بسته  بندی و فرآوری و با ارزش 

افزوده پایین به بازارهای جهانی عرضه می   شود

شهردار کرمان تأکید کرد

ضرورت تخصیص اعتبارات استانی برای حل مشکلات آتش نشانی

گزارش
ایران

100 پروژه شهری در رفسنجان 
در دست اقدام است

شهردار رفســنجان گفت: ۱۰۰ پروژه در سطح شهر رفسنجان در 
حال اجرا است که به طور میانگین ۱۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

مجید کهنوجی در آیین بهــره برداری از دو طــرح و آغاز عملیات 
اجرایی یک طرح شهری اظهار کرد: امروز دو طرح شامل پل شهید 
جمال زاده و خیابان شهید قنبری با اعتبار مجموع ۱۷۵ میلیارد ریال 
به بهره برداری رسیده و عملیات احداث بلوار شهید کشاورزی هم با 

مساحت ۱۱ هزار متر مربع و اعتبار ۴۰ میلیارد ریال آغاز شد.
او افزود: شهر به ۵۰ بخش تقسیم شده و خدمات مدیریت شهری در 
جای جای این شهر در حال انجام است و از تمرکز خدمات رسانی در 

مرکز شهر پرهیز شده است.
کهنوجی با اشاره به اینکه ۱۰۰ پروژه شهری در حوزه های مختلف اعم 
از آسفالت، طرح های عمرانی و غیره شروع شده و به طور میانگین از ۱۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار هستند بیان کرد: یکی از بخش ها 
محله الله آباد است که در مجموع ۲۵۰ میلیارد ریال برای ساماندهی 

و نیز ارتقاء این محله در حال هزینه کرد است.
او ادامه داد: در این محله پل شهید جمالی با اعتبار ۱۵۰ میلیارد ریال 

احداث شده و روشنایی و زیباسازی آن باقی مانده است.
کهنوجی تصریح کرد: همچنین برای اجرای بلوار شهید قنبری هم 
۲۵ میلیارد ریال صرف شده و عملیات اجرای بلوار شهید کشاورزی با 
۱۱ هزار متر مربع و نیز با پیش بینی ۴۰  میلیارد ریال آغاز شده است.

او با بیان اینکه در این محله در مجموع ۲۵۰ میلیارد در حال سرمایه 
گذاری و اجرای طرح است گفت:بلوار شهید کشاورزی تا آخر مهرماه 

تکمیل می شود.
شهردار رفسنجان خاطرنشان کرد: ۱۰۰ پروژه در سطح شهر در حال 
ساخت داریم که تا ۱۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارند و ۶ هزار میلیارد 

ریال بودجه اجرای این طرح ها پیش بینی شده است.
رییس شورای اسلامی شهر رفسنجان هم در این آیین اظهار کرد: 
در طول مدت ۱۰ ماه که شهردار جدید مدیریت این نهاد عظیم را بر 
عهده گرفته است بودجه شهرداری از ۴ هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال به  
۱۳ هزار میلیارد ریال افزایش یافته و تاکنون نیز ۸ هزار میلیارد ریال 

آن تحقق یافته است.
سیدحسین رحیمی عنوان کرد: طی ۱۰ ماه اخیر بحث آزادسازی 
بزرگراه قدس، ساماندهی شهرک فرهنگیان و طرح بلوار فرهنگ که 
۲۵ تا ۳۰ سال متوقف شده بودند انجام شده و گره گشایی به سزایی در 

این طرح ها صورت گرفته است.

معاون وزیر آموزش و پرورش گفت: آمادگی داریم 
مجوز ایجاد مدرسه غیردولتی اتباع خارجی را ارائه 

کنیم، زیرا در مشهد نیز این کار را انجام داده ایم.
محمدرضا پوراراهیمی در جلسه شورای آموزش و پرورش استان 
کرمان با حضور معاون وزیر آموزش و پرورش گفت: مدارس 
غیردولتی در کشور اشتغال ایجاد می کنند و ۲۶ هزار ۸۶۰ نفر 
در استان کرمان در این بخش فعال هستند لذا باید به مدارس 

غیردولتی کمک کنیم.
او افزود: در بحث تبصره ۱۸ باید در سرفصل قرار داده شود تا هر 
جا اعتبار برای اشتغال گذاشته می شود، مراکز آموزشی غیردولتی 

لحاظ شوند.
پورابراهیمی بیان کرد: باید فهرست تقاضای مدارس غیردولتی را 
به نسبت اشتغال ایجاد شده یا نگهداری اشتغال داشته باشیم تا 

بتوانیم کار را پیگیری کنیم.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس گفت: سرانه فضای آموزشی 
در استان کرمان پایین تر از کشور و در شهر کرمان پائین تر از استان 
است و باید اولویت نخست آموزش و پرورش استان کرمان، ساخت 

مدرسه باشد و این امر از ضروریات است.
احمد محمودزاده معاون وزیر و رئیس سازمان مراکز و مدارس 
غیردولتی نیز در این جلسه گفت: کسانی درمدارس غیردولتی کار 
می کنند عاشق کارشان هستند و باید به این افراد کمک کنیم و در 

قانون وجود دارد و فراتر از قانون نمی خواهیم.
او افزود: در بحث تامین اجتماعی در مدارس غیردولتی، افراد فعال 

به ازای هر ساعت کاری که فعالیت دارند، باید بیمه بشوند.
محمودزاده اظهار کرد: آمادگی داریم مجوز ایجاد مدرسه 
غیردولتی اتباع خارجی را ارائه کنیم، زیرا در مشهد نیز این کار 

را انجام داده ایم.
مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان افزود: مدارس غیردولتی 
از نظر استحکام بنا وضعیت مناسبی ندارند و با توجه به اینکه تعداد 
زیادی از این مراکز در منازل اجاره ای هستند و به دلیل افزایش 

اجاره بهاء، باید در این زمینه اقدام اساسی صورت بگیرد.
در این جلسه مصوب شد مجوز ایجاد مدرسه غیرانتفاعی ویژه اتباع 
خارجی در کرمان و برخی شهر هایی که جمعیت اتباع زیادی دارد، 

صادر و مدرسه ویژه اتباع ساخته شود.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان گفت: رویدادهای 
فرهنگی دستگاه های هم خانواده وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در 
این منطقه با یک همگرایی و وحدت رویه به منظور خدمات رسانی 
در مناطق محروم هفت شهرستان جنوبی این استان برگزار می شود.

بهرام مسلمی مهنی در نشست هماهنگی و هم افزایی با دستگاه های 
هم خانواده وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در جنوب کرمان اظهار 
داشت: این تصمیم بر اساس تحقق عدالت فرهنگی وزارت فرهنگ 

و ارشاد اسلامی برنامه ریزی شده است.
او افزود: ما تلاش می کنیم بخشی از فعالیت های فرهنگی اداره 
کل ارشاد جنوب کرمان را به مناطق دور افتاده از جمله رَمِشک در 
شهرستان قلعه گنج و روستاهای این مناطق و دیگر شهرستان ها 

انتقال دهیم.
مسلمی مهنی ادامه داد: جشنواره ها در مناطق محروم جنوب کرمان 
ظرفیت های فرهنگی و هنری این مناطق را معرفی می کند و سبب 

شکوفایی استعداد های این بخش می شود.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان به نشست 
دستگاه های هم خانواده وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در این 
منطقه اشاره کرد و هدف از برگزاری این نشست را همگرایی و تعامل 
بیشتر در جلوگیری از موازی کاری و برطرف شدن مشکلات این 
دستگاه ها برشمرد و اظهار داشت: در این نشست هر ماه یک رویداد 

فرهنگی را تعریف و اجرا خواهیم کرد.
اوبا بیان اینکه از بخش خصوصی برای ایجاد چاپخانه در جنوب 
کرمان حمایت می کنیم گفت: سیاست وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی حمایت از بخش خصوصی در راستای فعالیت های فرهنگی 

در همه بخش ها از جمله ساخت کتابخانه است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان به آیین پیاده 
روی اربعین حسینی نیز به عنوان موضوع روز اشاره کرد و بر اطلاع 
رسانی بیشتر در این زمینه برای  آگاهی بخشی بیشتر به شهروندان 

و جلوگیری از کلاهبرداری برخی سوء استفاده گران تاکید کرد.
مسلمی مهنی خواستار ایجاد اداره سازمان عتبات و عالیات در 
جنوب کرمان شد و گفت: خدمات رسانی این سازمان به مردم هفت 

شهرستان جنوب استان کرمان باید تقویت شود.

اداره کل  میراث فرهنگــی  معــاون 
و  گردشــگری  میراث فرهنگــی، 
صنایع دستی استان کرمان گفت: ۱۲ قلم 
شیء فلزی از جنس برنز با قدمت هزاره 
سوم قبل از میلاد در آزمایشگاه حفاظت و 
مرمت اشیای تاریخی این اداره کل مرمت 
شد. مجتبی شفیعی اظهار داشت: بخشی 
از این اشیای تاریخی شامل سوزن های 
تزئینی، ســر تبر، خنجر فلــزی و نوک 

پیکان قاچاقچیان اشیای تاریخی به دســت آمده و برخی نیز در نتیجه حفاری ها 
کشف شده است. 

او افزود: شش سکه که به دوره اسلامی برمی گردد مرمت شده است و سفال هایی که 
از کاوش های جیرفت کشف شده اند نیز در حال مرمت هستند.

معاون میراث فرهنگی اداره  کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
کرمان تصریح کرد: اشــیای مرمت شــده برای نگهداری به امین امــوال اداره کل 
میراث فرهنگی استان کرمان تحویل داده می شوند و در دوره های زمانی مختلف در 

موزه ها به معرض نمایش در می آیند.
او ادامه داد: بیشتر اشیای تاریخی مرمت شــده حاصل حفاری های انجام شده در 

شهرستان های مختلف این استان بویژه شهرستان های جنوبی بوده است.
شفیعی با بیان اینکه حفاظت و مرمت هر شیء تاریخی براساس ارزش تاریخی آن 
انجام می شود خاطرنشان کرد: بسیاری از این اشیای تاریخی، آداب و رسوم و تفکر 

گذشتگان را عیان می کند و نمایش آنها باعث هویت بخشی اجتماعی می شود.

مدیرکل حفاظت محیط زیست سیستان  
و بلوچستان گفت: برنامه مدیریت تالاب 
جازموریــان در کرمان تدوین شــده و 
حدود دو میلیارد تومــان هم بودجه به 
آن اختصاص داده شده است که به زودی 

اجرایی می شود.
داوود میرشکار با بیان اینکه سال آینده 
بیشــتر به تالاب جازموریــان خواهیم 
پرداخت گفت: این سالها آنطور که باید 

در این استان تالاب جازموریان با حساسیت پیگیری نشده که تلاش میکنیم اقدامات 
لازم انجام شود.

میرشکار بیان کرد: سیستان و بلوچستان در حوزه دریایی و تالاب ها رئیس منطقه 
یک کشور است،گفت: بودجه ای برای حفظ تالاب جازموریان اختصاص خواهد یافت 

که با نظر سیستان و بلوچستان هزینه می شود.
او ادامه داد: برای مدیریت آبی در کرمان سد ساخته شده و این سبب شده که برای 
حفظ اکوسیســتم منطقه و برای حق آبه خود چانه زنی کنیم تا حق مسلم محیط 

زیست را احقاق کنیم لذا مطالبات مردمی میتواند در این زمینه راهگشا باشد.
میرشــکار بیان کرد: ســال گذشــته ۵ میلیارد تومان اعتبار صرف لایروبی انهار، 

گودبرداری، احیای گودال طبیعی و قرق ۶۴ هزار هکتار از بستر تالاب هامون شد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست سیستان  و بلوچستان گفت: برنامه جامع برای تالاب 
هامون تدوین شده که تمام دســتگاه ها در آن نقش دارند، برنامه جامع برای رصد 

اقدامات دستگاه ها در اختیار رسانه ها قرار می گیرد.

محمــد مهدی فــداکار در دیــدار با 
کارکنان و مدیران تعزیرات حکومتی 
کرمــان قاچــاق ســوخت را یکی از 
مفاسد جدی در اقتصاد کشور دانست 
و گفت: نباید اجازه داد که ســرمایه 
کشور توسط عده ای ســود جو مورد 

سو استفاده قرار گیرد.
او عنوان کــرد: باید عوامــل قاچاق 
ســوخت به خصوص ســر شــبکه ها 

شناســایی و با آنها برخورد شدید انجام شــود و این کار خود عامل بازدارنده 
است.

فداکار بیان کرد: در جریان تنظیم بازار، تعزیرات حکومتی از بخش های مهم 
و کمکی دولت، فارغ از تشریفات آن در سیستم دادگستری است.

او ادامه داد: در جریــان طرح تحول و اصلاح اقتصــادی، حذف ارز ترجیحی، 
تعزیرات حکومتی به عنوان بازوی کمک دهنده بوده است.

استاندار کرمان با اشــاره به کمبودهای تعزیرات حکومتی در حوزه ساختمان 
و امکانات عنوان کرد: ۵ دســتگاه خودرو برای تعزیرات حکومتی مصوب شده 

و ساختمان های مازاد اگر وجود دارد باید در اختیار تعزیرات قرار گیرد.
فداکار، تسریع در رســیدگی به پرونده ها را مورد تاکید قرار داد و گفت: اطاله 
دادرسی بعضاً به دلیل کمبود نیروی انســانی، حجم ورودی پرونده ها و غیره 
است، اما اگر پرونده ها سریع تر به نتیجه برســد، بازدارندگی بیشتری خواهد 

داشت.

12 شیء تاریخی هزاره سوم قبل از میلاد

 در کرمان مرمت شد

برنامه مدیریت تالاب جازموریان 

در کرمان تدوین شده است

استاندار کرمان: لزوم برخورد جدی
 با سرشبکه های قاچاق سوخت

مدرسه غیردولتی اتباع خارجی 
در کرمان ایجاد می شود

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان خبرداد

همگرایی نهادهای هم خانواده 
وزارت فرهنگ در خدمت رسانی 

به مناطق محروم جنوبی

خبر

خبر

رئیس انجمن خرما، توســعه صنعت بســته بندی و فرآوری خرما را یکی از مؤلفه های مهم در صادرات 
خرما عنوان کرد و افزود: ما در بسته بندی و استفاده از کاغذ و مقوای مرغوب با مشکل مواجه هستیم و 
قیمت های بالای بسته بندی مرغوب باعث شــده نتوانیم مانند سایر کشورها، خرما را با بسته بندی های 

مرغوب صادر کنیم.

هر
س: م

عک

کاغذ استان
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خبر

خبر
معاون رئیس جمهور 

در امور  زنان و خانواده:

برخی از مشاور ان 
خانواده عامل طلاق 

زوجین هستند
معــاون رئیس جمهور در امــور زنان و 
خانواده گفــت: ارائه خدمات مشــاوره 
صحیح بــه زوجیــن و خانواده ها مورد 
تأکید اســت؛ چون گاهی اوقات برخی 
مشاوران عامل طلاق زوجین می شوند.

به گزارش خبرنگار اجتماعی خبرگزاری 
تســنیم؛ انســیه خزعلی، معاون رئیس 
جمهور در امــور زنان و خانــواده ا در 
سومین نشســت شــورای عالی صبر با 
اشاره به نقش خانواده در ترویج فرهنگ 
صلح و سازش و بخشش و رضایت گفت: 
بخش عمده ای از افزایش آمار طلاق در 
جامعه مربوط به نبود گذشت و بخشش 
اســت. وی با اشــاره به اجــرای طرح 
مشاوره در پنج استان که بیشترین آمار 
طلاق را دارند، ابراز امیــدواری کرد با 
اجرای این طرح آمار طلاق کاهش یابد.

خزعلــی در ادامــه گفــت: اگــر رفتار 
زوجین، والدیــن و فرزندان در خانواده 
اصلاح شود، قطعاً خانواده محل آرامش 
و ســکون خواهــد شــد و از تنش ها و 
فشارهای اجتماعی کاســته می شود و 
بر این اســاس خانواده پیشگیری کننده 

آسیب های اجتماعی خواهد شد.
وی بــا بیــان اینکــه خانواده محوری 
در اولویت  هــای چهارگانــه در دولت 
ســیزدهم قــرار دارد، افــزود: توجه و 
ســرمایه گذاری بــرای خانــواده اقدام 

زیربنایی است.
خزعلی در ادامه با اشاره به ارائه مشاوره  
به خانواده ها گفت: در خانواده مســئله 
گذشت، ایثار و بخشش بسیار مهم است 
اما وقتی تنش ها به اوج می رسد به دنبال 
ارائه مشــاوره به افراد هســتیم که به 

نتیجه  مطلوب دست پیدا نمی کنیم.
معاون رئیــس جمهور ســپس با توجه 
به ارائه خدمات مشــاوره در چهار سال 
نخست زندگی زوجین اضافه کرد: قرار 
اســت با همکاری نهادهــای متولی در 
این زمینه هم افزایی داشــته باشــیم. 
البته ارائه خدمات مشاوره صحیح مورد 
تأکید اســت؛ چون گاهی اوقات برخی 
مشاوران عامل طلاق می شوند بنابراین 
مشــاوران باید آموزش دیــده و مجرب 
باشــند و تحت نظــارت و ارزیابی قرار 
بگیرنــد و اقدامــات و فعالیت های این 

مشاوران رصد شود.

به گزارش خبرنگار اجتماعی خبرگزاری تسنیم؛ 
احمد وحیدی در حاشیه افتتاح و بهره برداری 
از درگاه خدمات یکپارچه سازمان ثبت احوال 
کشور و رونمایی از کارت شناسایی موقت 
فاقدین شناسنامه، با اشاره به اینکه ثبت احوال 
یک سازمان ریشه دار و قدیمی است، اظهار کرد: 
طبیعی است که با گذر زمان این سازمان نیاز به 
تحولات و بروزرسانی خود دارد تا بتواند به عنوان 

یک سازمان پیشرو شرایط خود را حفظ کند.
وی تصریح کرد: خوشحالم که شرایطی در این 
سازمان ایجاد شده است که شاهد حرکت ها و 
ایده های نو هستیم و در طی فعالیت این سازمان 
در دولت سیزدهم، دستاوردهای خوبی وجود 
دارد. وزیر کشور با اعلام راه اندازی پایگاه سببی و 
نسبی و ارائه آن به دستگاه های متقاضی تصریح 
کرد: این اقدام مهمی است که قبلاً نبوده است و 
این که در این دوره و پس از چند ماه این مسئله 
به نتیجه برسد و پاسخگو باشد، قابل تقدیر 
است. وحیدی با ابراز اینکه بنا بر اعلام رئیس 
سازمان ثبت احوال کشور ۶۰ الی ۷۰ درصد از 
اطلاعات از پایگاه سببی و نسبی بارگذاری شده 
است، گفت: ان شاءالله در آینده نیز با وارد کردن 
بخش های بعدی اطلاعات این پایگاه کامل تر 
خواهد شد. وی با اظهار اینکه با راه اندازی پایگاه 
سببی و نسبی، مشکلات و چالش هایی که در 
گذشته درخصوص سرشماری وجود داشته 
است برطرف خواهد شد، گفت: در سال ۹۰، 
سرشماری انجام گرفت که در ادامه نیز این 
سرشماری در سال ۹۵ انجام گرفت و در واقع 
اطلاعات ما هر ۵ سال به ۵ سال بروزرسانی شده 
است و قطعاً با راه اندازی این پایگاه استحکام 

بیشتری را در باب سرشماری کشوری خواهیم 
داشت.

وزیر کشور گفت: با اقدام اخیر سازمان ثبت 
احوال علاوه بر اطلاعات دقیق و به روزشده از 
آمار سرشماری هزینه سرشماری نیز کاهش 
پیدا خواهد کرد که این یک کار ارزشمند 

محسوب می شود.
وحیدی ادامه داد: اقدام دیگری که از سوی 
سازمان ثبت احوال عملیاتی شده است به تولید 
و ارائه نرخ باروری در سال جاری برمی گردد که 
این کار برای نخستین بار مبتنی بر داده های 
ثبتی موجود در پایگاه اطلاعات جمعیت 
کشور انجام شده است و این در حالی است که 
دولت نیز توجه ویژه ای را به موضوع جمعیتی و 

سیاست های تشویقی در این زمینه دارد.
وی در ادامه با اشاره به رونمایی از کارت 
شناسایی موقت فاقدین شناسنامه گفت: 
موضوعاتی که طی چند ماه اخیر با آن مواجه 
بودیم گلایه هایی از سوی برخی هموطنان بود 

که عنوان کردند طی این سالها فاقد شناسنامه و 
کارت شناسایی هستند و این در حالی است که 
آنها مدعی هستند که ایرانی هستند اما به دلیل 
نداشتن شناسنامه و کارت ملی از دریافت 
تسهیلات دولتی بی بهره بوده اند که در همین 
زمینه صدور کارت شناسایی موقت تا رسیدگی 

به پرونده این افراد کار قابل تقدیری است.
وزیر کشور با اشاره به آمار ارائه شده از سوی 
رئیس سازمان ثبت احوال مبنی بر وجود ۸ هزار 
پرونده درخصوص افراد بی شناسنامه گفت: این 
مشکل نیز پس از چند ده سال با ورود سازمان 
ثبت احوال حل وفصل خواهد شد تا این عزیزان 
نیز نگرانی در باب ارائه دریافت خدمات نداشته 
باشند و پس از بررسی دقیق از سوی سازمان 
ثبت احوال برای آنها شناسنامه صادر خواهد 
شد. وحیدی همچنین با اشاره به صدور کارت 
هوشمند ملی ایرانیان خارج از کشور اشاره کرد 
و گفت: این کار نیز از سوی سازمان ثبت احوال 

کلید خورده است و در حال اجراست.

درحالی برخی بانک ها اقدام به بلوکه کردن ۲۵درصد 
تسهیلات تحت عنوان بیمه بازپرداخت تسهیلات 
می کنند که رئیس کل بیمه مرکزی اعلام کرد: این 
موضوع از طرف مجموعه صنعت بیمه نیست و این 

اقدام مبنای بیمه ای ندارد.
مجید بهزادپور در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی 
خبرگزاری تسنیم، درباره اقدام اخیر برخی از 
بانک ها مبنی بر بلوکه کردن ۲۵ درصد مبلغ 
تسهیلات به بهانه اخذ بیمه نامه تعهد بازپرداخت 
وام از متقاضیان، اظهار داشت: قطعاً این موضوع 
از طرف مجموعه صنعت بیمه نیست و این اقدام 

مبنای بیمه ای ندارد.
طبق آیین نامه شماره ۵۱ شورای عالی بیمه 
)آیین نامه قرارداد گروهی بیمه اعتبار داخلی( 
بانک ها و مؤسسات مالی و اعتباری که مجوز بانک 
مرکزی دارند می توانند تسهیلات مالی را که در 
اختیار مشتریان خود قرار می دهند و در معرض 
ریسک عدم بازپرداخت مطالبات قرار می گیرد، 
به صورت گروهی نزد شرکتهای بیمه گر بیمه کنند.

بنابراین در این نوع قرارداد بیمه ای:
۱ ـ بانک و موسسه اعتباری و سایر اشخاص حقوقی 
ارائه کننده خدمات مالی و عملیات شبه بانکی 
به عنوان طرف قرارداد و بیمه گذار با شرکت بیمه 
قرارداد منعقد نموده و ریسک خود را به بیمه گر 

منتقل می کند، نه تسهیلات گیرنده از بانک.
۲ ـ از نظر شرکت بیمه، این بیمه گذار )بانک( است 
که باید حق بیمه مورد توافق را به بیمه گر بپردازد. 
بر اساس این گزارش اقدام بانک ها در دریافت 

هزینه حق بیمه از تسهیلات گیرنده ارتباطی به 
بیمه گر ندارد. به گزارش تسنیم، مدتی است که 
برخی از بانکها به جای بلوکه کردن ۲۵% مبلغ 
وام، در یک اقدام جدید و من درآورده ای، مبادرت 
به اخذ بیمه نامه تعهد بازپرداخت وام از متقاضیان 
نموده اند!! بدین شکل که شخص متقاضی وام 
می بایست پیش از دریافت تسهیلات، بیمه نامه ای 
تحت عنوان "بیمه نامه تعهد بازپرداخت وام" را از 
همان بانک تهیه کند که جدای از هزینه بیمه نامه 
باید پیشاپیش، ۲۵% مبلغ وام را به حسابش واریز 
کند تا بلوکه شود و اجازه دست زدن مشتری به 
پول خودش پس از تسویه کامل وام میسر خواهد 
شد! بدین شکل بانکها تخلف اول خودشان یعنی 
بلوکه کردن ۲۵% مبلغ وام مردم را به شکل جدید 
یعنی پیش دریافت ۲۵% مبلغ وام از مشتری 
انجام می دهند! این اقدام در حالی است که بانک 
مرکزی دریافت هرگونه وثیقه نقدی قبل از اعطای 
تسهیلات و یا بلوکه کردن بخشی از مبلغ تسهیلات 

بعد از اعطای تسهیلات توسط بانک ها یا موسسات 
غیر بانکی برای اعطای تسهیلات را ممنوع اعلام 
کرده است. علی صالح آبادی رئیس کل بانک مرکزی 
بارها تاکید کرده است: بانک های دریافت کننده 
وثایق نقدی و بانک هایی که بخشی از وام را بلوکه 
می کنند، متخلف محسوب می شوند و با آن ها 
برخورد می شود. بنابراین طبق بخشنامه بانک 
مرکزی، اخذ هرگونه سپرده به عنوان وثیقه نقدی 
به هر عنوان قبل و یا بعد از اعطای تسهیلات توسط 
بانک ها و مؤسسات اعتباری غیر بانکی ممنوع است 
و در صورت توافق، اقدام به اخذ وثیقه نقدی باید در 
قالب سپرده سرمایه گذاری بلند مدت و با پرداخت 
سود علی الحساب معادل سود متناظر با دوره زمانی 
آن سپرده و مشابه سپرده های مدت دار پرداخت 
شود و نرخ سود کمتر و یا عدم اعطای سود به این 
سپرده ها تخلف محسوب می شود. اگر بانکی به 
مقررات موجود عمل نکند به هیئت انتظامی بانک 

مرکزی معرفی خواهد شد.

رئیس کل بیمه مرکزی: بلوکه  شدن ۲۵درصد 
وام ارتباطی به بیمه ندارد

وزیر کشور خبر داد:
صدور "کارت شناسایی موقت" 

برای فاقدین شناسنامه

وزیر صمت با اشاره به افزایش تولید و صادرات در کشور گفت: در چهار ماه 
نخست سال شاهد افزایش ۳۸درصدی صادرات غیرنفتی نسبت به مدت 
مشابه سال قبل بودیم. به گزارش خبرگزاری تسنیم، سید رضا فاطمی 
امین در نشست با فعالان اقتصادی استان یزد با اعلام اینکه "وضعیت 
تولیدی در سطح کلان مناسب است و در چهار ماه اول سال در اکثر 
محصولات تولیدی شاهد افزایش بوده ایم" اظهار داشت: در چهارماهه 
نخست امسال نسبت به مشابه سال قبل اقلام تولیدی افزایش داشته 
است. وی با بیان اینکه وضعیت صادرات کشور هم بسیار مطلوب شده 
است، افزود: در سال ۱۴۰۰ نسبت به سال ۹۹ حدود ۳۸ درصد افزایش 
صادرات غیرنفتی داشته ایم که رقم آن به جایی رسیده است که فقط ۳.۵ 
میلیارد دلار دیگر فاصله داریم که بگوییم نفت دیگر در تأمین ارزی کشور 
اثری ندارد که این دستاوردها توسط فعالان اقتصادی حاصل شده است و 
جای تقدیر و تشکر دارد و لازم است اطلاع دهیم اتفاقات خوبی در حال رخ 
دادن است. وی با اشاره به درخواست ها و دغدغه فعالان اقتصادی استان 
در زمینه تأمین مواد اولیه در صنایع نساجی و پتروشیمی عنوان کرد: در 
صنعت پتروشیمی سرمایه گذاری زیادی شده است اما در بخش هایی 
که ارزش افزوده بالاتری داشتند کمتر سرمایه گذاری کردیم که برای آن 
راه  حل های بلندمدت و کوتاه مدت نیاز داریم. وزیر صمت با تشریح برخی 
اقدامات در استان بیان کرد: سال گذشته در حوزه فولاد سهمیه بندی 
داشتیم چرا که در کشور ۱۰ میلیون تن مصرف فولاد بود اما ۴ میلیون تن 
ورق تولید می شد که توسط دولت برای این موضوع راهکارهای متنوعی 
اندیشیده شد. فاطمی امین با اذعان به اینکه ۱۰۴ شهر کشور هیچ صنعت 
فعالی ندارند، گفت: متأسفانه توازن سرمایه گذاری هم در پول هم در حوزه 
جغرافیایی نداریم؛ شهرهایی داریم که در آنها فرصت های شغلی بسیار 
ایجاد شده است اما کارگر نیست مثل اشتهارد، اردکان، ساوه و شهرهایی 
داریم که به شدت عقب مانده هستند و ما به دنبال این هستیم که در هر 

کدام از این ۱۰۴ شهر حداقل یک صنعت ایجاد کنیم.

گزارش
تسنیم

وزیر صنعت: فقط 3.5میلیارد دلار دیگر 
تا تأمین ارز بدون نفت فاصله داریم
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سخنگوی گمرک گفت: به دلیل ظرفیت محدود گمرکات عراق در پذیرش 
همزمان کامیون های تجاری و زوار، صادرات کالا از سه مرز شلمچه، چذابه 
و مهران تا ۲۶ شهریور متوقف شد و مرزهای جایگزین مسئولیت تبادل 
کالا با عراق را انجام خواهند داد.سید روح اله لطیفی، سخنگوی گمرک 
اظهار داشت: در ایام اربعین سید و سالار شهیدان به دلیل ظرفیت محدود 
گمرکات عراق برای پذیرش هم زمان مسافر و کالای تجاری، و به منظور 
تردد روان و جلوگیری از توقف طولانی در مرزها و ضایع شدن کالاها از 
امروز تا ۲۶ شهریور از ارسال  کالاهای صادراتی به مرزهای شلمچه، چذابه 
و مهران خودداری کنند.وی افزود: کامیون های حامل کالاهای صادراتی با 
هماهنگی گمرکات مبدا می توانند تا ۲۶ شهریور از مرزهای تجاری جایگزین 
این سه مرز، یعنی گمرکات پرویزخان، سومار، شوشمی، شیخ صله و مرز 

دریایی خرمشهر برای صادرات محموله های صادراتی به عراق اقدام کنند.

صادرات به عراق از 3 مرز  شلمچه، 
چذابه و مهران متوقف شد

۱۱ روز قبل صندوق بازنشسـتگی مس زیرمجموعه وزارت رفاه شد. در 
ابلاغیه کـه زاهدی وفا، دبیر شـورا و سرپرسـت وزارت تعـاون، کار و رفاه 
اجتماعی امضا و به سـازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور، وزارت صمت 
و سـازمان اداری و اسـتخدامی و غیره ابلاغ کرده قید شـده کـه این امر 
به اسـتناد ماده ۱۷ قانون سـاختار نظام جامـع رفاه و تامیـن اجتماعی 
بـوده و اساسـنامه این شـرکت نیز تغییـر کرده اسـت. آرمان حسـنی، 
مدیر عامل موسسـه صندوق بازنشسـتگی مس ایران امـا در گفت وگو 
بـا »کرمان نـو« تاکیـد دارد که تا چهارشـنبه هفتـه گذشـته از این امر 
بی اطلاع بوده و شـورای عالی رفـاه و تامین اجتماعی در اسـفند ۱۴۰۰ 
بدون اطـلاع و یا شـرکت هیچ یـک از اعضـای صندوق بازنشسـتگی و 
در  سـکوت کامل خبری اساسـنامه شـرکت را  تغییـر داده و بعـد از آن 
به امضای شـخص ریاسـت جمهوری رسـانده اسـت. صنـدوق مس با 
داشـتن ۵هـزار و ۵۰۰  هـزار نفر بازنشسـته و ۲ شـرکت بورسـی  مثل 
جهان فولاد سـیرجان  جـزو متمول تریـن صندوق های بازنشسـتگی 
کشـور اسـت. صندوقی که مالـک ۱۰ درصد از شـرکت مس اسـت و با 
تقسـیم بالای سـود در مجمع فملی، حداقـل ۲۵۰۰ میلیـارد تومان به 
صندوق می رسـد. چنانچه سـود خالص فملی در سـال گذشـته بالغ بر 
۵۰ هزار میلیارد تومان بود که با احتسـاب سـهم ۱۰ درصدی صندوق، 
حدود ۵هزار میلیـارد تومـان از آن صندوق بود.  ۲شـهریور مـاه ۱۴۰۱ 
طی ابلاغی از سـمت زاهدی وفا، دبیر شـورا و سرپرسـت وزارت تعاون، 
کار و رفـاه اجتماعی به سـازمان هایی همچـون مدیریـت و برنامه ریزی 
کشـور، وزارت صمت و سـازمان اداری و اسـتخدامی تاکید شده که این  
جابجایی در راسـتای اجرای ماده ۱۷ قانون سـاختار نظام جامـع رفاه و 
تامیـن اجتماعی بوده اسـت. قانونـی که مصوب سـال ۸۳ اسـت و حالا 
بعد از گذشت ۱۷ سـال و آن  هم در دوره مدیریت علی رستمی که خود 
پیـش از این مدیر شسـتا بوده اجرا شـده. موضـوع پر ابهامـی که منجر 
شـده تا در فضای مجـازی گمانه زنی هایـی مبنی برتکلیف او از سـمت 
متولیان قدرت بـرای انتقـال دارایی های بازنشسـتگان مس بـه وزارت 

کار و شسـتا ایجاد شود. 
انتقال قدرت از صمت به وزارت رفاه

طبق ماده ۱۷ قانون سـاختار نظام جامع رفـاه و تامین اجتماعی  اصلاح 
اساسـنامه ، باید به ترتیبی صـورت پذیرد  کـه ترکیب کلـی ارکان آن ها  
نصف به عـلاوه یـک اعضاء بـا پیشـنهاد وزیـر رفـاه و تأمیـن اجتماعی 
وتأیید  شـورای عالی رفـاه و تأمیـن اجتماعـی و تصویب هیـأت وزیران 
انتخاب شـوند. مطابق ایـن بند قانونی مـن بعد صندوق بـه نوعی تحت 
مدیریـت وزارت رفـاه اسـت. موضوعـی که خـارج  از اسـناد نانوشـته و 

غیررسـمی دخالـت دولـت در انتصابات مـس، به نوعـی کفه قـدرت را 
نیز از سـمت وزارت صمـت به سـمت وزارت رفـاه سـنگین تر می کند. 
چـرا که بـا ترکیب یک کرسـی صـدر تامیـن) زیـر مجموعه شسـتا( و 
یک کرسـی صندوق مس، اکثریـت اعضای هیات مدیـره تحت کنترل 

وزارت رفـاه در می آینـد.
ابراز بی اطلاعی علی رستمی

یـک روز بعد از رسـانه ای شـدن این امـر اما علی رسـتمی، مدیـر عامل 
این شـرکت طـی اطلاعیـه ای اعلام کـرده کـه ابـدا از این امـر اطلاعی 
نداشته اسـت. در متن این اطلاعیه آمده اسـت:» خدای متعال را شاهد 
می گیرم که از خبر منتشـره مطلع نبوده و بسـیار ناراحت شـدم و از روز 
چهارشنبه مورخ ۰۹/۰۶/۱۴۰۱ به محض آگاهی از مصوبه شورای عالی 
رفاه و تأمین اجتماعی در خصوص اساسـنامه جدید موسسـه صندوق 
بازنشسـتگی شـرکت با پیگیری سـوابق موضوع و مذاکره با مسـئولان 
صنـدوق و اعضای هیـات امنـاء، حفـظ امنیت منافـع بازنشسـتگان و 
برطرف شدن نگرانی بازنشستگان و همکاران عزیز شـاغل را در اولویت 
و در چارچوب قانون پیگیری نموده«. زمزمه تغییر اساسـنامه موسسـه 
صندوق بازنشسـتگی مس اما ۶ ماه قبل در اسـفند ۱۴۰۰ شـروع شده 
اسـت. در ایامـی که اردشـیر سـعد محمـدی از مدیـر عامل مـس کنار 
گذاشـته شـده و علی رسـتمی سـکان امور را به دست گرفته اسـت. اما 
طبق اطلاعیه که رسـتمی منتشـر کرده او از تصمیم به این مهمی ابراز 
بی اطلاعی کرده اسـت. طبق  مسـتندات موجود  شـورای عالـی رفاه و 
تامین اجتماعی در اسـفند ۱۴۰۰ بـدون اطلاع و یا شـرکت هیچ یک از 
اعضای صندوق بازنشستگی و در سکوت کامل خبری اساسنامه شرکت 
را تغییـر داده و بعد از آن به امضای شـخص ریاسـت جمهوری رسـانده 
اسـت. موضوعی کـه آرمـان حسـنی، مدیـر عامـل موسسـه صندوق 
بازنشسـتگی مس ایران در گفت وگو با »کرمان نو« به آن تاکیـد دارد:» 
بدون اطلاع ما در صندوق موسسـه سـرمایه گذاری این اتفاق در اسفند 
۱۴۰۰ در شـورای رفاه و تامین اجتماعی صورت گرفته و بعد به امضای 
ریاسـت جمهوری رسـیده و طبق اطلاعات ما شـرکت مس نیز حداقل 
به صورت رسـمی از این امر اطلاعی نداشـته و این امر در سـکوت کامل 

خبری صـورت گرفته اسـت.«
نه  قاطع مجلس به اجرای ماده 17 برای صندوق مس

طرح یکپارچه سـازی صندوق ها در وزارت رفاه یا همان اصـرار بر اجرای 
طرح مـاده ۱۷ در صندوق بازنشسـتگی مس بـه سـال ۸۸ برمی گردد. 
حسـنی در ایـن رابطـه می گوید:»سـال ۸۸ و ۸۹ ایـن قضیـه مطرح و 
مدیرعامل وقت صندوق مخالفت خودش را با این امـر اعلام کرد. همان 
موقع نظر مشـورتی از مجلـس هم گرفتند کـه آنجا هم گفته شـده که 
شـامل شـرکت مس نمی شـود.« طـرح یکپارچه سـازی صندوق ها اما 
بار دیگر در سـال ۹۸ سـر باز می کند: » سـال ۹۸ نامه ای به شرکت مس 

از سـمت وزارت رفـاه زده می شـود که همـان وقت هم طـی ۲مکاتبه از 
سـمت مس اعلام می شـود که ما مشـمول ماده ۱۷ نیسـتیم.«

با این حال طبق اطلاعیه ای که کانون بازنشسـتگان شـرکت ملی مس 
در خصوص تغییر اساسنامه صندوق بازنشسـتگی مس در ۱۱ شهریور 
ماه منتشـر کرده طی جلسـه ای در اردیبهشـت ۹۹صورت جلسـه ای با 
امضـای چند نماینـده از صنـدوق بازنشسـتگی و کانون بازنشسـتگان 
امضا شـده کـه این افـراد بـا مـاده ۱۷ قانون سـاختار نظـام جامـع رفاه 
و تامیـن اجتماعـی موافقـت کردنـد. در ایـن اطلاعیـه آمـده اسـت:» 
متاسـفانه در تاریخ ۱۷ / ۲/ ۱۳۹۹ آقایـان دکتر مهرانی و دکتر شـیخ از 
طرف شـرکت ملی صنایع مس ایران و صنـدوق بازنشسـتگی و آقایان 
سـالاری٬ اسـماعیل بیگی و شـیرین بار از طـرف کانون بازنشسـتگان 
صنایع مـس ایران در جلسـه ای با حضور نماینـدگان وزارت تعـاون کار 
و رفاه اجتماعی صورتجلسـه ای امضا نمودنـد که در بنـد ۲ آن موافقت 
خود را بـا تغییر اساسـنامه موسسـه صندوق بازنشسـتگی  مـس وفق 
مـاده ۱۷ قانون سـاختار نظـام جامـع رفـاه و تامین اجتماعـی مصوب 

۱۳۸۳ اعـلام نمودند.«
پیگری های »کرمـان نو« از اعضای حاضر در این جلسـه امـا گویای این 
امر اسـت که این افراد اشـرافی به آنچه امضا شده، نداشتند. سـالاری از 
جمله افرادی که در این جلسـه شـرکت داشـته در گفت وگو با »کرمان 
نو« تاکیـد دارد که در این جلسـه صرفا امضـای به عنـوان  اعلام حضور 
در جلسه داشته و برای پیگیری امورشـدن ) صندوق بازنشستگی مس 
پیش از این به عنوان امور بازنشسـتگی مس بوده اسـت(  حضور داشته 
اسـت. این امر البته در اطلاعیـه ای هم که رئیس هیـات مدیره صندوق 
بازنشسـتگی مـس در ۱۲ شـهریور ماه منتشـر کـرده هم آمده اسـت. 
محمـد جـواد شـیخ در همین رابطـه آورده اسـت: »خواسـته شـرکت 
مس،  اخذ مجـوز وزارت کار بـرای اصلاح اساسـنامه شـرکت مس بود. 
چون بیمه بازنشسـتگی در اساسنامه شـرکت مس عنوان نشـده بود و 
سـازمان بورس نیز ، امور شـدن را منوط به مجوز وزارت کار می دانسـت 
این جلسـه برگزار شـد تا مسـیر اخذ مجوز روشـن شـود. دکتـر باقری 
به عنوان مشـاور دفتر بیمـه ای وزارت کار تاکید داشـتند کـه نهادهای 
نظارتی مانند سـازمان بازرسـی و دیوان محاسـبات پیگیر قانون جامع 
رفـاه و تامیـن اجتماعـی و همچنیـن اصلاح اساسـنامه صنـدوق مس 
هسـتند و هرگونـه مجـوزی را در ذیـل قانون جامـع رفاه می دانسـتند 

و صورتجلسـه ای که امضا شـد مسـیر اخذ مجـوز را روشـن می کرد.«

صورت جلسه امضا شده فاقد ارزش قانونی است
حسنی، مدیرعامل موسسه صندوق بازنشسـتگی مس ایران اما مدعی 
اسـت که این صورتجلسـه از لحاظ قانونی هیچ ارزشـی نـدارد: » در آن 
جلسـه یکی از اعضای هیـات امنا و عضـو هیات مدیـره و معـاون مالی 
و اقتصادی شـرکت مـس و چنـد نفـر از بچه های بازنشسـته شـرکت 
حضور داشـته و آنجا صورت جلسـه ای که البته دوسـتان اذعـان دارند 
که در جریـان بنـد دوم آن نبودند صورت می گیـرد؛ اما به هـر حال این 
صورتجلسـه از لحاظ حقوقی هیچ ارزشـی ندارد.« مطابق اسـنادی که 
در اختیـار »کرمان نـو« قـرار گرفته بعـد از این تاریـخ نیـز مکاتباتی از 
سمت اردشیر سـعد محمدی، مدیرعامل وقت شـرکت ملی مس ایران 
خطاب بـه مالکی، مدیر دفتـر بیمه های اجتماعـی، وزارت تعـاون کار و 
رفـاه اجتماعی برای درج اداره امور بازنشسـتگی در اساسـنامه شـرکت 
ملی صنایـع مس ایـران صورت گرفتـه امـا در دوره علی رسـتمی ادامه 
نیافته اسـت. علی رغم اینکه بیش از ۱۰ روز از ابلاغ این موضوع گذشته 
اسـت، مدیرعامل موسسـه صندوق بازنشسـتگی مس ایـران اما تاکید 
دارد که ایـن امر خلاف قانون اساسـی اسـت و صد درصد بایـد به حالت 
قبل برگـردد:» ایـن امر خـلاف قانون اساسـی اسـت. شـما نمی توانید 
یک دارایی که متعلق به یک شـرکت بورسـی اسـت را بدیـن گونه جدا 
کنید و به یک شـرکت دیگر بدهید. ضمن اینکه ۲ شـرکت بورسی زیر 
مجموعه صندوق هسـتند و این امیـد افرادی کـه بر مبنای ایـن امر در 
بازار سـهم خریدنـد را به هـم می ریـزد. ضمن اینکـه دولت همـواره در 
راسـتای کوچک سـازی اقـدام کـرده و نیـت از مـاده ۱۷ ایـن بـوده که 
صندوق هایـی که دچار مشـکل پرداخت هسـتند را زیـر چتر حمایتی 
خود ببرد تا بازنشسـتگانش رضایت بیشـتری داشـته باشـند نه اینکه 
صندوقی که هیچ مشکلی ندارد را شما زیر مشـکل دارترین وزاتخانه ای 

کـه وزارت رفاه اسـت، ببرید.«
شـایان ذکر اسـت که از سـال ۸۹ مشـترکین جدیـدی بـرای صندوق 
بازنشسـتگی مس صورت نگرفته و ووردی صندوق بسـته شـده است. 
از این سـال به بعد تمامی افرادی که از شـرکت مس بازنشسـته شـدند 
زیر نظر تامین اجتماعی رفته و بازنشستگی شـان را از آن محل دریافت 
کردند. در حـال حاضر بنا به گفته حسـنی این صنـدوق بالغ بـر ۶هزار 
و ۵۰۰ مشـترک دارد که حدود ۵هـزار و ۵۰۰نفر از این افراد بازنشسـته 
صندوق مس هسـتند و هزار و ۵۰۰ نفـر دیگر نیز طی چند سـال دیگر 

بازنشسـته می شوند.

مدیر عامل موسسه صندوق بازنشستگی مس ایران: تغییر اساسنامه 
صندوق خلاف قانون اساسی است  و کسی از مس در جریان این امر نبود

گزارش
مرضیه قاضی زاده
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شاخص کل بورس تهران )یکشنبه، ۱۳ شهریور ماه( با هفت واحد افزایش 
در ارتفاع یک  میلیون و ۴۲۶ هزار واحدی ایستاد.

به گزارش خبرنگار ایرنا، شــاخص هم وزن با یک هزار و ۳۸ واحد افزایش 
به ۴۰۹ هزار و ۱۲ واحد و شاخص قیمت با ۶۲۱ واحد رشد به ۲۴۴ هزار 

و ۷۶۵ واحد رسید.
شاخص بازار اول، ۶۸۱ واحد کاهش و شاخص بازار دوم، ۲ هزار و ۸۰ واحد افزایش را ثبت کرد.

روزگذشــته در معاملات بورس تهران، بیش از چهار میلیارد و هفت میلیون ســهم، حق تقدم و 
اوراق بهادار به ارزش ۲۴ هزار و ۴۵۷ میلیارد ریال معامله شد.

همچنین ایران خودرو )خودرو( با ۲۱۶ واحد، نفت و گاز و پتروشــیمی تأمین )تاپیکو( با ۱۶۱ 
واحد، گســترش نفت و گاز پارسیان )پارســان( با ۱۳۹ واحد، شرکت ســرمایه گذاری تامین 
اجتماعی )شســتا( با ۱۳۰ واحد، ســهامی ذوب آهن اصفهان )ذوب( با ۸۳ واحد و گســترش 
ســرمایه گذاری ایران خودرو )خگســتر( با ۷۸ واحد و باما )کاما( با ۶۶ واحــد تاثیر مثبت بر 

شاخص بورس همراه شدند.

رشد اندک شاخص بورس
 در معاملات دومین روز هفته

معاون اول رئیس جمهور گفت: با اجرای طرح هدفمندی یارانه ها حداقل 
یارانه هر فرد دست خودش است، هرچند اتفاقاتی در مسائل بین المللی و 
منطقه ای افتاد اما به سرعت آرامش گرفت و با کاهش تورم این گرانی ها 

همچنان کمتر خواهد شد.
به گزارش خبرگزاری تســنیم وی با ابراز اینکه "برای مقابله با فقــر برنامه جدی داریم" گفت: 
اولین کاری که کردیم هدفمندی یارانه ها بود و همه دوستان جهادی که جمع شده اند یک وجه 
مشترک دارند و آن دلسوزی و جان دادن به خدمت برای رفع محرومیت است که شعار این دولت 
نیز هست. ســال قبل ۳۶۰ هزار میلیارد تومان یارانه برای گوشت، تخم مرغ، روغن و سایر اقلام 
دادیم اما چه کسانی از این یارانه ها استفاده کردند، افرادی که یک نسبت از این یارانه سهم داشتند 
اما هیچ استفاده ای نمی کردند از طرفی یک فرد هم پسمانده ناهار و شام وی به اندازه نیاز یک ماه 

فرد دیگری بوده، و این کجای عدالت است؟
معاون اول رئیس جمهور بیان کرد:امیدواریم با همین تفکری که مقام معظم رهبری بیش از ۵۰ 
سال قبل شروع کردند و آن جهاد کبیر است، شاهد کشوری قوی، پیشرفته و با عزت خواهیم بود.

مخبر: گرانی ها کمتر خواهد شد

طبق آخرین اخبار، گمرک ایران از ممنوعیت رجیستری گوشی 
تلفن همراه مســافری از مبدا عراق طی روزهای ۱۰ تا ۳۱ شهریور 

خبر داد.
به گزارش ایســنا، گمرک ایران اعلام کرد: بر اســاس ابلاغ معاون 

پیشگیری ســتاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز و همچنین بر اساس مصوبات کارگروه 
رجیستری وزارت صمت و ابلاغ معاون امنیتی انتظامی وزارت کشور و رئیس ستاد مرکزی 
اربعین، ثبت و رجیستری گوشی تلفن همراه مسافرین، ورودی از مبادی کشور عراق اعم از 

مرزهای زمینی و هوایی طی بازه زمانی ۱۰ تا ۳۱ شهریور ممنوع است.
بر این اساس بر این نکته تاکید شده است که در مبادی ورودی و خروجی از ثبت اطلاعات 
گوشی تلفن همراه مسافرین ورودی در سامانه های مربوطه در این بازه زمانی از کشور مزبور 

خودداری شود.
در این راستا، سید روح اله لطیفی - سخنگوی گمرک - نیز به همین نکته اشاره کرد و گفت: 
این مصوبات موقت و صرفا در خصوص مبدا عراق بوده  و فقط تا پایان شهریور اجرا خواهد شد

واردات مسافری گوشی از عراق ممنوع شد

وارداتگرانیبورس

کاغذ اقتصادی

کلاه گشادی که در بی خبری، سر صندوق بازنشستگی مس رفت

رستمی؛ وفادار به »شستا« یا »فملی«؟
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ارائه خدمات مشاوره
 به زوجین در 5 استان دارای 

بیشترین آمار »طلاق«
معاون رئیــس جمهور در امــور زنان و خانواده با اشــاره به 
اجرای طرح مشــاوره در پنج اســتان دارای بیشترین آمار 
طلاق گفت: بر اســاس این طرح خدمات مشاوره در پیش از 
ازدواج و ۴ سال نخســت زندگی به زوجین ارائه خواهد شد 
به طوری که قرار اســت زوجین بعد از ثبت ازدواج همانگونه 
که به پزشک مراجعه می کنند ماهانه از خدمات مشاوره نیز 
بهره مند شــوند تا پیش از تبدیل آن به معضل و عاملی برای 

اختلاف، سبک زندگی و نوع رفتار خود را اصلاح کنند.
به گزارش ایسنا، انسیه خزعلی در ســومین نشست شورای 
عالی ستاد صبر با اشــاره به نقش خانواده در ترویج فرهنگ 
صلح و سازش و بخشــش و رضایت گفت: بخش عمده ای از 

افزایش طلاق مربوط به نبود گذشت و بخشش است.
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده خاطرنشان کرد: 
اگر رفتارهای زوجین، والدیــن و فرزندان در خانواده اصلاح 
شود قطعا از تنش ها و فشــارهای اجتماعی کاسته می شود 
و پیشگیری از آســیب های اجتماعی از خانواده آغاز خواهد 
شد. وی با اشاره به ارائه خدمات مشاوره درپیش از ازدواج و 
۴ سال نخست زندگی به زوجین افزود: قرار است با همکاری 

نهادهای متولی در این زمینه هم افزایی داشته باشیم.
خزعلی گفت: قرار است زوجین بعد از ثبت ازدواج همانگونه 
که به پزشــک مراجعه می کنند ماهانه از خدمات مشــاوره 
نیز بهره مند شــوند تا با بروز و پیــش از تبدیل آن به معضل 
و عاملی برای اختلاف، ســبک زندگی و نــوع رفتار خود را 

اصلاح کنند.
خزعلی با اشــاره به اجرای طرح مشــاوره در پنج استان که 
بیشترین آمار طلاق را دارند، افزود: امیدواریم با این اقدام از 

آمار طلاق کاسته شود.

افزایش سرقت های خرد
ســخنگوی فراجا بر ضرورت توجــه به عدالــت ترمیمی و باز 

اجتماعی شدن مجرمان تاکید کرد.
به گزارش ایســنا، ســردار مهدی حاجیان در سومین نشست 
شورای عالی ستاد صبر با اشــاره به افزایش میزان سرقت های 
خرد گفت: هزینه نگهداری ســارقان ماهانه بــه طور میانگین 
حدود ۱۰ میلیون تومان است و این در حالی است که با نصف 
این مبلغ می توان اقدامات موثر در حوزه پیشگیری انجام داد.

حاجیان، با بیان اینکه فرماندهی انتظامی ســاختاری را برای 
صلح و ســازش و میانجیگــری تعریف کرده اســت، گفت:  در 
حال حاضر یک هزار و ۳۳ کلانتری مجهز به دایره مشــاوره و 
مددکاری شده و کارشناسان آن تحصیلات روانشناسی و علوم 
اجتماعی دارند و سعی می کنند تا مراجعه کنندگان را به سمت 

سازش و صلح سوق دهند.
سخنگوی فراجا افزود: در سال ۱۴۰۰، تعداد ۷۸۶ هزار و ۹۴۵ 
فقره پرونده به دایره مشاوره و مددکاری ارجاع شده که نسبت 
به مدت مشابه سال قبل ۱۴ درصد افزایش یافته و از این میزان 
۷۱ درصد از پرونده ها به مصالحه منجر شــده اســت. علاوه بر 
دایره مشاوره و مددکاری اکنون ۵۴ مرکز مشاوره نیز فعال است 
که با نگاه روانشــناختی با همکاری بیش از ۲۵۰۰ روانشناس 

موضوعات و اختلافات مراجعان را حل و فصل می کنند.
وی با تاکید بر فرهنگ سازی تخصصی و نه تبلیغاتی در ترویج 
صلح و سازش افزود: صلح و ســازش باید دارای ساختار منظم 
باشد و در این زمینه توجه به اختیارات ســازمان ها و حمایت 

سازمان های مردم نهاد بسیار حائز اهمیت است.
سخنگوی فراجا با تاکید بر تشخیص سریع کانون های بحران ها 
در اجتماع، اظهارکــرد: در جرایم مختلف از جمله ســرقت به 
عنوان یک آســیب اجتماعــی، اگر کانون های ســرقت، افراد 
آسیب زا و آسیب پذیر را بشناســیم در کنترل آسیب می توانیم 

موفق تر عمل کنیم.

رییس سـازمان حفاظت محیط زیسـت با اشـاره به 
نقش مردم و سـمن های محیط زیسـتی در حفظ و 
صیانت از محیط زیسـت کشـور گفـت: حفاظت از 
محیط زیسـت بدون حضـور مردم دسـت نیافتنی 

ست. ا
بـه گـزارش ایسـنا علـی سـلاجقه در گردهمایـی 
تشـکل های مردم نهـاد و فعـالان محیـط زیسـتی 
که صبح امروز در سـازمان حفاظت محیط زیسـت 
برگزار شـد، بـا اشـاره به توصیـه رییـس جمهوری 
مبنی بر استفاده از ظرفیت های تشکل های محیط 
زیستی، نخبگان و دانشـگاهیان اظهارکرد: ما حتما 
در مباحـث سیاسـتگذاری سـازمان از دیدگاه های 

سـمن های محیـط زیسـتی اسـتفاده می کنیم.
وی افزود: ایـن دولت دو میثاق محیط زیسـتی دارد 
که یکـی تاکید رییس جمهـوری مبنی بر توسـعه، 
فـرع بر محیـط زیسـت بـودن اسـت و دیگـر اینکه 
هیـچ پـروژه عمرانی بـدون مجـوز محیط زیسـت 

کلنـگ نخواهد خـورد.
رییس سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت در ادامه 
گفت: مدیران محیط زیسـت اسـتان ها مکلفند هر 
دو ماه یک بار با سـمن ها جلسـه داشته باشـند و در 
مـورد پروژه هایـی کـه در دسـت دارند، سـمن های 

محیط زیسـتی را نیز در جریـان بگذارند.
سلاجقه همچنین خواسـتار برگزاری نشست خود 
با سـمن ها به صـورت فصلـی شـد و تاکید کـرد: در 
فواصل برگزاری این نشسـت ها می بایست مباحث 

مطرح شـده در هر نشسـت ارزیابی شود.
معـاون رییـس جمهـوری با اشـاره به شـعار سـال 
سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت کـه مبتنـی بر 
شـعار سـال مقام معظم رهبری طراحی شده است، 
تصریـح کـرد: شـعار »محیـط زیسـت مردم پایـه، 
هوشـمند و فناورانـه« بیانگـر اعتقاد ما بـه ضرورت 
حضور مـردم در عرصه حفاظـت و صیانت از محیط 
زیسـت اسـت چراکه بدون حضور مـردم، این هدف 

دسـت یافتنی نخواهـد بود.
وی راه انـدازی ۳۲ خانـه محیـط زیسـت در 
اسـتان های مختلـف را دارای ظرفیت هـای فـوق 
العاده ای دانسـت و گفت: حتمـا بخش های مختلف 
سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت از طرح هـای 

پژوهشـی شـما اسـتقبال مـی کننـد.
رییس سـازمان حفاظت محیط زیسـت با اشـاره به 
آغاز بـه کار مرکـز آمـوزش محیطبانی بعـد از چند 
سـال خاطرنشـان کرد: هم اینک قانون محیطبانان 
در مجلس شـورای اسـلامی در حال بررسـی است 
کـه ان شـاءالله بـا تصویـب آن، جایـگاه محیطبانان 

ارتقا پیـدا خواهـد کرد.
سـلاجقه در ادامـه گفـت: در حـال حاضـر محیـط 
زیسـت مـا در خیلـی از مسـایل در آسـتانه ها قـرار 
گرفتـه اسـت و همـه مـا مکلفیـم کـه ایـن محیط 

زیسـت را حفـظ کنیـم.
وی با اشـاره بـه تاکید رییـس جمهوری بـر ارتقای 
جایگاه سـازمان حفاظـت محیط زیسـت و برخورد 
قاطع این سازمان با تخلفات محیط زیستی تصریح 
کـرد: رییـس جمهـوری همـواره بـر رفـع گره های 
ذهنـی مـردم و تعییـن تکلیـف پروژه هـای نیمـه 
تمامی کـه بـه اسـتخوان لای زخم محیط زیسـت 

کشـور تبدیل شـده اند، تاکیـد دارند.
معـاون رییس جمهـوری با بیـان اینکه هـم اکنون 
مـردم در موضوعات زیسـت محیطی از مسـوولان 
جلوترنـد، مباحثـی چون کمبـود آب، فرونشسـت 
دشـت ها، ریزگردهـا، پوشـش گیاهـی و جانـوری 
و پسـماند را از جملـه دغدغه هـای محیط زیسـتی 

مـردم برشـمرد.
عزم دولت سیزدهم بر تکمیل پروژه های 

طرح احیای دریاچه ارومیه
رییـس سـازمان حفاظـت محیط زیسـت با اشـاره 
بـه طـرح احیـای دریاچـه ارومیـه گفـت: در بحث 
احیـای دریاچـه ارومیـه یـک طـرح کلان تعریف و 
سـرمایه های بزرگـی از کشـور در آن صرف شـد اما 
هنوز همـه پروژه هـای آن بـه بهره برداری نرسـیده 
اسـت. وی بـا تاکیـد بـر عـزم دولـت بـرای تکمیل 

پروژه هـای طرح احیـای دریاچه ارومیه یادآور شـد: 
الان تونـل کانی سـیب مشـکل فنـی دارد کـه باید 
اصلاح شـود و تا این اتفـاق نیفتد، امـکان انتقال آب 
از سـد کانی سـیب به دریاچـه ارومیه وجود نـدارد.

سـلاجقه با بیان اینکـه در دولت سـیزدهم حق آبه 
محیـط زیسـت پـس از آب شـرب در اولویـت دوم 
تخصیص آب قـرار دارد، تصریح کـرد: از وزارت نیرو 

خواسـته ایم کـه حق آبـه تالاب هـا را سـر تـالاب به 
مـا تحویـل دهد.

ضرورت بازبینی در مرزبندی مناطق 
چهارگانه محیط زیست

معـاون رییـس جمهـور متذکـر شـد: اگرچه مـا به 
دنبال حفظ و ارتقا و توسعه مناطق چهارگانه محیط 
زیسـت و حیات وحش ایـن مناطق هسـتیم اما در 
بعضی از قسمت ها مرزبندی مناطق حفاظت شده، 
معیشـت مردم را بـا محدودیـت مواجه کرده اسـت 
که می بایسـت روی مـرز این مناطـق بازبینی هایی 
صـورت بگیـرد. وی همچنیـن بـر برخـورد جـدی 
سـازمان حفاظت محیط زیسـت با زمین خـواری و 

دسـت اندازی بـه بیت المـال تاکیـد کرد.

رییس سـازمان حفاظت محیط زیسـت با اشـاره به 
طراحی نقشه مکان یابی آب شـیرین کن ها از سوی 
این سـازمان و ارسـال آن بـه سـازمان های مختلف 
گفـت: تـا پایـان شـهریور نقشـه های ارزشـگذاری 
اقتصادی منابع محیط زیستی شـش استان کشور 

آماده خواهد شـد.
استفاده از ظرفیت های صندوق ملی محیط 

زیست برای همه موضوعات 
محیط زیستی

سـلاجقه بـا بیـان اینکه هـم اینـک صنـدوق ملی 
محیـط زیسـت در عرصـه فعالیت هـای محیـط 
زیسـتی همه اسـتان های کشـور قرار گرفته است، 
تصریح کـرد: صندوق ملی محیط زیسـت مرتبط با 
اسـتانداران و صنایع مختلف کشـور در حال تعامل 
اسـت. وی خاطرنشـان کـرد: ایـن صنـدوق دامنـه 
فعالیـت خـود را از صنایع آلاینـده به ارایـه خدمات 
آموزشـی و مشـارکتی و مباحث مربـوط به مناطق 
چهارگانـه و حیـات وحـش گسـترش داده اسـت و 
از ظرفیت هـای آن بـرای همـه موضوعـات محیط 
زیستی اسـتفاده می شـود. معاون رییس جمهوری 
تعامـل سـمن های محیـط زیسـتی بـا صنـدوق 
ملی محیـط زیسـت را سـازنده خوانـد و افـزود: در 
حال حاضـر صنـدوق ملـی محیط زیسـت بـا یک 
تیـم جـوان و آینده نگر کـه در مسـایل اقتصـادی و 
نحـوه ارتباط گیـری بسـیار توانمند هسـتند، اداره 
می شـود و مشـغول تعریف پروژه بـرای موضوعاتی 
هسـتند کـه کشـور واقعـا در آن هـا مشـکل دارد. 
رییـس سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت ایجـاد 
زیرسـاخت های قوی و بنیادی برای این سـازمان را 
از وظایف معاونـت آموزش و مشـارکت های مردمی 
دانسـت و تاکید کرد: اگر این پایه هـا به خوبی ایجاد 
شـود، بخش های دیگر سـازمان می توانند محکم و 

اسـتوار بایستند.
به گـزارش پایـگاه اطلاع رسـانی سـازمان حفاظت 
محیط زیسـت، سـلاجقه محیط زیسـت را یکی از 
نقاط اتحـاد آفرین در کشـور توصیف کـرد و گفت: 
پروژه تکثیر یوز آسـیایی در اسـارت یک دسـتاورد 

بزرگ بـرای جمهـوری اسـلامی ایـران بود.

رئیس پلیس مهاجــرت و گذرنامــه فرماندهی 
انتظامی تهران بــزرگ اعلام کرد کــه پلیس به 
صورت شبانه روزی مســائل مرتبط با گذرنامه را 
پیگیری می کند و ظرف ۴۸ ساعت آینده با تدابیر 
اندیشیده شــده بخش عمده ای از برگ های تردد 
به زائران تحویل داده می شود. سرهنگ زراعت کار 
در گفت وگو با ایسنا، درباره تمهیدات فرماندهی 
انتظامی تهران بزرگ برای ارائه خدمات گذرنامه 
به شــهروندان و جلوگیری از ازدحام جمعیت در 
این مراکز گفت:  فرماندهی انتظامی تهران بزرگ 
تمام امکانات خود را بــرای ارائه خدمات مورد نیاز 
به زائرین اربعین حسینی بسیج کرده است، ما در 
روز جمعه پنج میز خدمت را بــرای ارائه خدمات 
گذرنامه به زائران در مصلی امام خمینی )ره( دایر 
کردیم. وی ادامه داد:  همچنین در پنج نقطه از تهران 
خدمات مربوط به تمدید اعتبار گذرنامه ویژه اربعین 
به شهروندان ارائه می شود. بر این اساس با توجه به 

استقبال گسترده شهروندان برای دریافت یا تمدید 
گذرنامه به منظور حضــور در راهپیمایی اربعین 
حسینی، فرماندهی انتظامی تهران بزرگ مراکز 
صدور گذرنامه خــود را از دو مرکز در خیابان های 
شهید مطهری تقاطع کوه نور و شهر ری به چهار 
مرکز افزایش داد و این مراکز از روز ششم شهریور 
ماه فعالیت خود را آغاز کردنــد. همچنین مرکز 
پلیس مهاجرت و گذرنامــه فراجا نیز در محدوده 
خیابان ستارخان نیز خدمات مربوط به گذرنامه را 
به شهروندان ارائه می دهد.  رئیس پلیس مهاجرت و 
گذرنامه فرماندهی انتظامی تهران بزرگ همچنین 
درباره افرادی که تاریخ صدور  گذرنامه هایشان پس 
از تاریخ ششم شهریور ماه سال ۱۳۹۱ بوده و اعتبار 
آن به اتمام رسیده یا شش ماه و کمتر از اعتبار آن 
باقی است، نیز به ایسنا گفت: این افراد در صورت 
داشتن گذرنامه ســالم می توانند به ادارات صدور 
گذرنامه مراجعه و از مزایای یکبار خروج به مقصد 

عتبات عالیات در ایام اربعین سال جاری برخوردار 
شوند. همانطور که گفتم سرویس تمدید گذرنامه 
ویژه اربعین شامل کسانی می شود که تاریخ صدور 
گذرنامه آنها ششم شــهریور ۱۳۹۱ به بعد بوده و 
یا کمتر از شش ماه اعتبار داشته باشد. وی درباره 
برگ ویژه اربعین نیز افزود:  شــهروندان متقاضی 
صدور گذرنامه که قبل از این فاقد گذرنامه بوده یا 
تاریخ صدور گذرنامه هایشان  مربوط به قبل ششم 
شهریور ماه سال ۱۳۹۱ است، می توانند برای اخذ 
خدمات تنها به »دفاتر پلیس + ۱۰ « مراجعه و برگ 
ویژه تردد دریافت کنند. این متقاضیان می توانند با 
دریافت »برگ ویژه اربعین« به عنوان سند مسافرتی 
و به جای گذرنامه، از مزایای یک بار تردد مرزی به 
مقصد عتبات عالیات در ایام اربعین سال جاری با 
هزینه ای کمتر از گذرنامه های عادی بهره مند شوند.

زائران برگ تردد را به درستی
 نگهداری کنند

وی همچنین در یک گفت وگوی رادیویی نیز با بیان 
اینکه دریافت مهر تمدید گذرنامه در عرض چند 
دقیقه انجام می شود، در مورد بررسی درخواست 
کسانی که خواستار دریافت گذرنامه برای شرکت 
در راهپیمایی اربعین هستند نیز گفت:  تا ۴۸ ساعت 
آینده قسمت عمده ای از برگه های عبور موقت در 

اختیار شهروندان متقاضی قرار داده می شود.
زراعت کار با بیان اینکه مشکل زائران در مرزها در 
ارتباط با برگ تردد ویژه اربعین حسینی و پذیرش 
این برگ ها از سوی طرف عراقی، برطرف شده است، 
اظهارکرد: من از زائران اربعین حسینی می خواهم 
که  برگه تردد را از محلی که مشخص شده است »تا« 
بزنند که مشکلی برای برگه ایجاد نشود و در حفاظت 
از این برگ ها دقت کنند. رئیس پلیس مهاجرت و 
گذرنامه فرماندهی انتظامی تهران بزرگ همچنین 
در ارتباط با برخی از گلایه های مردم در مورد روند 
صدور گذرنامه شــان برای سفر به عتبات عالیات 
و برخی از تاخیرهای  ایجاد شــده در این ارتباط 
خاطرنشــان کرد:  تمام تلاش ما این است که در 
۴۸ ساعت آینده بخشی از مشکلات به وجود آمده 
در این زمینه برطرف شود، پلیس به صورت شبانه 
روزی مسائل مرتبط با گذرنامه را پیگیری می کند و 
انشاالله همانطور که گفته شد ظرف ۴۸ ساعت آینده 
با تدابیر اندیشیده شده بخش عمده ای از مشکلات 

مربوط به گذرنامه برطرف می شود.

رییس سازمان محیط زیست اعلام کرد

طراحی نقشه مکان یابی آب شیرین کن ها

خبر خوش برای زائران حسینی

تمهیدات و شرایط تمدید اعتبار گذرنامه 
 و صدور برگ تردد اربعین

وزیر کشور خبر داد
تحویل 5 میلیون کارت ملی 

هوشمند به شهروندان
وزیر کشور با اشــاره به اینکه در ابتدای آغاز به کار این دولت ۱۰ 
میلیون کارت ملی هوشمند برای تحویل به شهروندان باقیمانده 
بود که تا کنون پنج میلیون کارت ملی هوشمند تحویل داده شده، 
از تحویل پنج میلیون کارت ملی دیگر ظرف ماه های آینده خبر داد.

به گزارش ایســنا، احمد وحیدی در مراســم رونمایــی از درگاه 
خدمات الکترونیک سازمان ثبت احوال کشور، گفت: سازمان ثبت 
احوال سازمانی مهم و ریشه دار و قدیمی است که با گذر زمان این 
سازمان باید تحولات روزآمدی را در خود داشته باشد تا به عنوان 
سازمانی پیشــرو ضمن حفظ خود خدمات مورد نیاز را نیز ارائه 
کند. خوشبختانه این شرایط را در این سازمان مشاهده می کنیم 
و حرکت های شکل گرفته در این سازمان دستاوردهای خوبی را 

به همراه داشته است.
اهمیت پایگاه اطلاعاتی سببی و نسبی برای پاسخگویی به 

نیازهای اطلاعاتی
وزیر کشور افزود: پایگاه اطلاعاتی سببی و نسبی از اهمیت بسزایی 
برای پاسخگویی به نیازهای اطلاعاتی ما برخوردار است و در فاصله 
زمانی کمی سازمان ثبت احوال توانســت این کار را محقق کند، 
امروز حدود ۶۰ تا ۷۰ درصد پایگاه ســببی و نسبی را راه اندازی 

کرده و مابقی آن نیز تکمیل خواهد شد.
وی ادامه داد: یکی از مشکلاتی که در کشور داریم پایگاه های آماری 
و ثبتی است که دقیق بودن و گســتردگی آنها برای پاسخگویی 
از اهمیت بســزایی برخوردار اســت. در مورد آمارهــای ثبتی و 
آمارگیری هایی که انجام می شــود باید به نــکات مختلفی توجه 
کنیم. آمارگیری سال ۱۳۹۰ و آمارگیری بعدی آن در سال ۱۳۹۵ 
اگر هم به خوبی و در دوره های پنج ساله انجام شود باید نسبت به 
دقت آنها توجه ویژه داشته باشیم در حالیکه آمارگیری با اطلاعات 
ثبتی استحکام بسیار بیشتری دارد. در این مسیر آمارها دقیق تر به 
روز می شود، هزینه ها کاهش پیدا می کند و زحمت شهروندان نیز 

کاهش پیدا می کند. لذا این پایگاه بسیار ارزشمند است.
وزیر کشور در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به موضوع 
نرخ باروری و اهمیت آن برای کشور گفت: سازمان ثبت احوال اعلام 
کرد می تواند نرخ باروری را به دســت بیاورد و در فاصله کمی این 

موضوع را می تواند محقق کند.

مشاور وزیر آموزش و پرورش در قرارگاه عدالت 
تربیتی و نصیب آموزشی برابر اعلام کرد که 
»مدرسه مجازی ایران« نیز به زودی افتتاح خواهد 
شد تا آموزش مجازی و ترکیبی به دانش آموزانی که شرایط حضور 
در مدرسه را ندارند از این طریق انجام شود و این گروه نیز تحت 

آموزش قرار بگیرند. 
به گزارش ایسنا، حمیدرضا خان محمدی در نشستی خبری که با 
موضوع توزیع نوشت افزار ایرانی-اسلامی و بازدید از فرایند توزیع 
استانی نوشت افزار در انبار بازرگانی کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان برگزار شد با بیان اینکه معتقدیم توسعه ظرفیت های 
موجود در عرصه تولید محصولات نوشت افزار ایرانی تنها در 
آموزش و پرورش و با اهتمام کانون قابل تحقق است گفت: حتما 

حمایت می کنیم که به نقطه مطلوب برسیم. 
وی افزود: این مهم باید به گونه ای رقم بخورد  که همه نوشت افزار 
و همه محتوا ی مورد استفاده از سوی دانش آموزان ایرانی، ساخت 
ایران باشد. وقتی دانش آموزان ما از نوشت افزاری استفاده می کند 
که توسط متخصصان و تولیدگران ایرانی ساخته شده آن حس 

خودباوری در وجودش تقویت می شود. 
مشاور وزیر آموزش و پرورش در قرارگاه عدالت تربیتی و نصیب 
آموزشی برابر با اشاره به توزیع و عرضه مستقیم نوشت افزار ایرانی 
در شهرهای مختلف که امکان آن به تازگی از طریق سایت "دیجی 
کانون" کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان فراهم شده است 
اظهار کرد: وقتی این موضوع به فرهنگ تبدیل شود دانش آموزان 

دیگر به لوازم التحریر خارجی نگاه نمی کنند. 
نرخ بازماندگی از تحصیل در دوران کرونا با قبل 

کرونا تفاوت آنچنانی نداشت
خان محمدی در پاسخ به پرسشی درباره بازماندگی از تحصیل 
نیز گفت: نرخ بازماندگی دوران کرونا با قبل کرونا تفاوت آنچنانی 
نداشت و یک علت آن استفاده از ابزار فناورانه برای ادامه آموزش 
بود اما آنچه اکنون با آن مواجهیم چالشی است که اگر درست 
برنامه ریزی نشود ممکن است در مهر و آبان اتفاق بیفتد. باید 
ببینیم از افرادی که ثبت نام کرده اند چه تعداد در کلاس درس 

حضور نمی یابند.

سخنگوی وزارت آموزش و پرورش با اشاره به اینکه 
در هشتمین نمایشگاه ایران نوشت، دیجی کانون 
که یک زیرساخت فناور محوری است نیز آغاز به کار 
کرده که به واسطه آن تولید ایرانی به دست مصرف کننده ایرانی می 
رسد گفت: به این ترتیب دانش آموزان از سراسر کشور بسته های 
مورد نیاز خود را با کمترین قیمت تهیه و دریافت می کنند که این 
اقدام بستر دسترسی برابر را فراهم می کند.  به گزارش ایسنا، صادق 
ستاری فرد در نشستی خبری که با موضوع توزیع نوشت افزار 
ایرانی-اسلامی و بازدید از فرایند توزیع استانی نوشت افزار در انبار 
بازرگانی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان برگزار شد، با بیان 
اینکه کاری که کانون پرورش فکری کودکان انجام داده یک شعار 
تحولی است که به نوعی استمرار نمایشگاه ایران نوشت و توسعه 
فعالیت ها و برنامه های توزیع اقلام است گفت: لازم است آموزش 

و پرورش در راستای تقویت هویت و ارزش های ملی گام بردارد. 
وی افزود: نوشت افزار ایرانی از جمله عناصر هویت بخش به ویژه 
در بخش دانش آموزی است و اینکه دانش آموز بداند هموطن 
ایرانی اش آن را تولید کرده در ارتقای عزت نفس و هویت دانش 

آموز اثرگذاری خوبی دارد. 
سخنگوی وزارت آموزش و پرورش با اشاره به اینکه یک تهدید 
این بود که سالها دانش آموز از لوازم التحریری استفاده می کرد 
که نمادهای خارجی داشتند گفت: نمادها از بسترهای تربیتی 
تلقی می شوند و چه بهتر که ما از نمادهای ایرانی استفاده و 

شخصیت های ملی را به دانش آموزان معرفی کنیم. 
ستاری فرد ادامه داد: باید منبع تولید ایرانی باشد، نظام توزیع 
قابل دسترس باشد و تسهیل گری کند. در نظام مصرف، ۱۶ 
میلیون دانش آموز داریم که باید محصولات به موقع به دستشان 
برسد. کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان این سه ضلع را 

مدیریت کرد. 
وی افزود: در هشتمین نمایشگاه ایران نوشت، دیجی کانون که 
یک زیرساخت فناور محوری است نیز آغاز به کار کرده که به 
واسطه آن تولید ایرانی به دست مصرف کننده ایرانی می رسد. به 
این ترتیب دانش آموزان از سراسر کشور بسته های مورد نیاز خود 
را با کمترین قیمت تهیه و دریافت می کنند و بستر دسترسی برابر 

را فراهم می کند. 

یک روانشناس، درباره اینکه چرا افراد 
در موقعیت های ســخت برای توجیه 
رفتارشــان به خود دروغ می گویند؟، 
گفــت: اغلب مــا در موقعیت هایی که 
شــرایط برایمان ســخت می گذرد و 
گرفتار مساله ای می شویم؛ برای توجیه 
رفتار خود دلایلی را بیان می کنیم که 
واقعی نیستند و در واقع در حال دروغ 
گفتن به خود هســتیم تا بــا حقیقت 
دردناک مساله پیش رو مواجه نشویم.

دکتر لیلا عزیزی در گفت وگو با ایســنا، با اشــاره به دروغ هایی که افراد برای 
توجیه رفتارشان به هنگام گرفتاری ها و تجربه شرایط سخت به خود می گویند، 
اظهار کرد: اغلب به هنگامی که  شــرایط برایمان ســخت می گذرد و دردی را 
تجربه می کنیم به جای مواجهه بــا واقعیت برای توجیه رفتارمان به خود دروغ 
می گوییم، چراکه در غیر این صورت با احساســاتی مواجه شده و به اطلاعاتی 

دست پیدا می کنیم که برایمان دردناک است.
وی با بیان اینکه افراد حاضرند در چنین موقعیت هایی رفتار خود را توجیه کنند 
اما درد حاصل از واقعیت را تحمل نکنند، افزود: در واقــع افراد یا نمی خواهند 
مســئولیت رفتار خود را بر عهده بگیرند و بپذیرند چــرا که خود یکی از عوامل 
آن گرفتاری و شــرایط پیــش آمده هســتند و باید برای خــود کاری کنند تا 
شرایط تغییر کند و یا در حدی این امر برایشــان سخت است که ترس مواجهه 
با درونیات و افکار خود را دارند و لذا در این مواقــع ترجیح می دهند در موضع 

قربانی قرار بگیرند.

چرا در موقعیت های سخت 
به خود » دروغ « می گوییم؟

افتتاح و آغاز به کار 
»مدرسه مجازی ایران«

 به زودی

تهیه بسته های نوشت افزار 
ایرانی با کمترین قیمت

خبر

خبر

خبر

معاون رییس جمهور متذکر شد: اگرچه ما به دنبال حفظ و ارتقا و توسعه مناطق چهارگانه محیط زیست و 
حیات وحش این مناطق هستیم اما در بعضی از قسمت ها مرزبندی مناطق حفاظت شده، معیشت مردم را 
با محدودیت مواجه کرده است که می بایست روی مرز این مناطق بازبینی هایی صورت بگیرد. وی همچنین 
بر برخورد جدی سازمان حفاظت محیط زیست با زمین خواری و دست اندازی به بیت المال تاکید کرد. رییس 
سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به طراحی نقشه مکان یابی آب شیرین کن ها از سوی این سازمان 
و ارسال آن به سازمان های مختلف گفت: تا پایان شهریور نقشه های ارزشگذاری اقتصادی منابع محیط 

زیستی شش استان کشور آماده خواهد شد.

رنا
  ای

س:
عک

کاغذ جامعه

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و امالک حوزه ثبت ملک 

کهنوج
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نامه قانون تعیین تکلیف  آئین  آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  اراضی  و  ثبتی  وضعیت 
1401603190020029۷۷ هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ابوذر رونما فرزند 
غلامرضا بشماره شناسنامه 3۵۷0 صادره از منوجان در یک قطعه زمین 
محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 430مترمربع پلاک111 فرعی 
از83۵- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک یک فرعی از 83۵- اصلی 
قطعه ۵ بخش 46 کرمان  واقع در  منوجان  خریداری از مالک رسمی 
عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  زارعی  محمد  فقیر  آقای 
مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت 

صادر خواهد شد .

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

آگهي مزايده اموال غير منقول 
)اسناد ذمه(

آگهی مزایده اموال غیر منقول
شماره  به  بانکی  داخلی  قرارداد  بموجب 
اجرائی کلاسه  پرونده  139۵/0۷/06موضوع  119۵2842۵مورخ 
14010018۷ له: بانک سپه شعبه جیرفت علیه : امین الله سالاری 
سبزواران فرزند نعمت الله به شماره ملی 303144۵۷40بعنوان 

وام گیرنده و آقایان و خانمها
1-اسحق سیفعلی نسب فرزند حسن به شماره ملی 

 3030394621
2- مسعود شهدادنژاد فرزند سلیمان به شماره ملی 30314104۷۵ 
3- خانم زیبا فیضی پور فرزند عیسی به شماره ملی 3030391019 
4- مرضیه فیضی پور فرزند علی به شماره ملی 3031434498 
صادره از دفترخانه اسناد رسمی شماره1۷1 جیرفت تشکیل نظر 
به اینکه مدیونین نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام ننموده اند 
در اجرای ماده واحده قانون اصلاح ماده 34 اصلاحی قانون ثبت 
مصوب 1386 و مقررات ائین نامه اجرای مفاد اسناد رسمی لازم 
الاجرا قانون ثبت اسناد واملاک کشور بنا به درخواست بستانکار 
از مورد بازداشت ارزیابی لازم توسط کارشناس رسمی دادگستری 
انجام وپس از قطعیت ارزیابی بستانکارتقاضای ادامه عملیات 
اجرایی نسبت به مورد بازداشت ششدانگ عرصه و اعیان یک 
باب خانه تحت پلاک ثبتی ۵81 فرعی از ۷06اصلی واقع بخش 
4۵کرمان به مساحت ششدانگ ۵/ 262 متر مربع به آدرس: 
را  نبش چهارکوچه دوم  جیرفت خیابان خیبر کوچه خیبر 32 
مینماید لذا ملک فوق که ذیل ثبت 129۷2 صفحه 211 دفتر 81 
محلی بنام خانم زیبا فیضی پور ثبت وسند مالکیت آن نیز صادر 
وتسلیم گردیده است به مزایده گذاشته میشود حدود اربعه به 

شرح ذیل میباشد :شمالا" بطول 16/40 متربه پلاک ۵۷4 فرعی 
شرقا" بطول 16 متر به پلاک ۵82 فرعی ) تماما از ۷06 اصلی(
جنوبا" بطول 16/40 متر به کوچه غربا" بطول 16 متر به خیابان 
که برابر نظریه شماره 401/8۵/ص مورخ 1401/0۵/03کارشناسان 
هر  262/۵0مترمربع  مساحت  به  عرصه  دادگستری:  رسمی 
به  مذکور  ملک   1401 سال  روز  کارشناسی  قیمت  مربع  متر 
اعیان  ریال   12/33۷/000/000 ارزش  به  ریال   4۷/000/000 مبلغ 
ساختمان مصالح بنایی فاقد شناژ با زیربنای 144 متر مربع هر 
متر مربع1۵/000/000 ریال به ارزش 2/160/000/000 ریال امتیاز آب 
و برق و حیاط سازی و حصارکشی جمعا به ارزش 1/000/000/000 
ریال لذا مبلغ کل ارزیابی 1۵/49۷/000/000 ریال تعیین میگردد که 
مبنا وپایه مزایده نیز تعیین میگردد جلسه مزایده ازساعت 9 الی 
12 صبح روزیک شنبه مورخه 1401/06/2۷ در محل شعبه اجرا 
ء اداره ثبت اسناد واملاک جیرفت برگزار " مزایده از مبلغ مذکور 
شروع وبه بالا ترین قیمت پیشنهادی فروخته خواهد شد. شرکت 
در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به 
حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه 
مزایده است برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش 
را ظرف مدت ۵ روز از تاریخ مزایده به حساب ثبت تودیع نماید 
و در صورتیکه ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده 
ثبت تودیع نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه 
واریز خواهد شد و مزایده ابطال و تجدید میگرد ضمنا فروش 
نقدی بوده وپرداخت کلیه قبوض اب وبرق وتلفن و غیره تا تاریخ 
انجام مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده به 

عهده برنده مزایده می باشد.

جواد فاریابی .رئیس اداره ثبت واسناد جیرفت.
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دوشنبه  14 شهریور ماه 1401
کاغذ فرهنگ و هنر

خبرخبر

عمر آدمی بالاخره روزی به پایان می رسد و 
مرگ سرنوشت محتوم همگان است. در این 
میان، آنها که از شهرت بیشتری برخوردارند، 
مرگشان هم پربسامدتر است و این روزها با 
پیدایش فضای مجازی، مــرگ این افراد نیز 
محل چالش و گاه نزاع می شود؛ چه هوشنگ 
ابتهاج شاعر باشد، چه عباس معروفی نویسنده.

واقعیت این است که برخی پس از درگذشت 
شخصیت هایی چون امیرهوشنگ ابتهاج و 
سیدعباس معروفی سراسر زبان به تمجید 
شیفته وار پرداختند و  گروهی هم از مطالبی که 
درباره این دو هنرمند منتشر شد، خشمگین 
شدند؛ مطالبی که سویه های کاملا متفاوتی 
داشت.  درباره ســایه آنچه به چشم می آمد، 
نگاهی دوقطبی بود که در یک ســوی آن، 
ابرمردی در حد یک بت یا قهرمان ایستاده بود 
و اگر نظریه پرداز یا کارشناسی، نقدی به شعر او 
وارد می کرد، »حسود« و »عقده ای« قلمداد 
می شد و این گروه بدجوری به او می تاختند. 
در سویی دیگر هم مردی که با گرایش های 
سیاسی  و حضورش در شب های شعر گوته، 
نقشی انکارناپذیر در مشکلات فعلی داشته 
است! و این گروه دوم به هر دستاویزی چنگ 
می زد تا به نوعی او را مقصر وضعیت موجود 
بداند. اما آنچه در این میان هراس انگیز می نمود، 
اصرار هر دو طرف به دیدگاه های خود و تحمل 
نکردن کوچکترین مخالفتی بود. واکنش ها به 
مرگ عباس معروفی در غربت نیزنشان داد 
همچنان بعضی موضوعات غیراصلی، در بعضی 
فضاهای غیررسمی، از اصل ماجراها پیشی 
می گیرد. احساس نگرانی ناشی از این وضعیت 
سبب شــد دغدغه  موضوعی مان را با برخی 
استادان دانشــگاه و کارشناس مطرح کنیم. 
پیش تر با دکتر حامد طاهری کیا، نویسنده 
و عضو هیات علمی پژوهشــکده مطالعات 
فرهنگی و علوم اجتماعی گفت وگو کردیم و 
آنچه پیش رو دارید، گفت وگوی دیگری است 
با دکتر مهناز رونقی، استاد دانشگاه، پژوهشگر 
و اســتادیار گروه ارتباطات اجتماعی واحد 
تهران مرکزی دانشگاه آزاد اسلامی.  بحث مان 
را با موضوع قهرمان سازی آغاز می کنیم و دکتر 
رونقی توضیح می دهد که قهرمان ســازی و 
اصولا آرکی تایپ )کهن الگوی( قهرمان همواره 

وجود داشته و قهرمان یک اسطوره است. 

هنرمندان تجسمی 
مشکل بیمه دارند، 

کاری کنید!
وزارت فرهنگ و ارشاد اســلامی با همکاری 
صندوق اعتباری هنر بیمه ای برای هنرمندان، 
نویســندگان و روزنامه نگاران در نظر گرفته 
که امسال شــرایط جدیدی برای استفاده از 
آن در نظر گرفته شــده است. به نظر می رسد 
افرادی که قصد استفاده از این بیمه را داشته 
باشند باید مســتندات جدیدی دال بر ادامه 
فعالیتشان در این حوزه ها ارائه دهند تا بتوانند 
از این بیمه بهره مند شوند ولی گویا مراحلی که 
برای دریافت بیمه در نظر گرفته شده، تا حدی 
برای هنرمندان تجسمی مشکل ساز شده است.

اکنون یکی از تصویرگران به نام مقداد ساداتی 
از به ایسنا می گوید هنرمندان حوزه تجسمی 
در دریافت این بیمه به آن برخورده اندو توضیح 
می دهد: چند ســالی اســت که هنرمندان، 
نویسندگان و روزنامه نگاران از بیمه »هنرمندان، 
نویسندگان و روزنامه نگاران« استفاده می کنند. 
ولی امسال صندوق اعتباری هنر که متصدی 
این موضوع اســت اعلام کرده در سال جدید 
افرادی که تحت پوشش این بیمه هستند باید 
با ارائه مستندات جدید، ثابت کنند که هنوز کار 
فرهنگی و هنری انجام می دهند؛ به این صورت 
که در ابتدا اگر عضو انجمنی هستند، معرفی نامه 
خود را برای صندوق اعتباری هنر آپلود کنند و 
در ادامه اگر نویسنده یا تصویرگر هستند، کتاب 

یا مستندات برگزاری نمایشگاه را ارائه دهند.
او ادامه می دهد: هنرمندان تئاتر و نویسندگان، 
پس از آپلود کردن معرفی نامه  و مدارکشان در 
سایت صندوق اعتباری هنر، کارشان انجام شد. 
ولی هنرمندان تجسمی باید به صورت حضوری 
به معاونت هنری ارشاد مراجعه می کردند و کپی 
مدارک شناسایی و حرفه ای خود را که ثابت 
می کند در پنج سال اخیر در حوزه ای که قبلا 
به واسطه آن مشمول بیمه شده اند را تحویل 
بدهند.   »علت درخواست این امر چیست؟« 
پاسخ می دهد: گفته می شود که برخی با مدارک 
و معرفی نامه های تقلبی از این بیمه استفاده 
می کنند و اکنون صندوق اعتباری هنر به این 
وسیله می خواهد افراد حقیقی را که از این راه 
کسب درآمد می کنند، شناسایی کند. ساداتی 
درباره مشکلی که برای هنرمندان تجسمی در 
دریافت بیمه ایجاد شده است، توضیح می دهد: 
در اواخر تیر ماه مدارکمان را برای دریافت بیمه 
تکمیلی ارائه دادیم و به ما گفته شد که صدور 
معرفی نامه ها یک یا دو هفته طول می کشــد 
ولی اکنون شهریور است و هنوز خبری نیست. 
احتمالا انجمن های تجســمی هزاران عضو 
داشته باشند و بررسی آنها به صورت دستی آن 
هم توسط تعداد محدودی نیروی کار، به زمان 

زیادی نیاز خواهد داشت.

نمایش فیلم »استخوان ها و همه« ساخته جدید »لوکا گوادانینو« با 
استقبال ویژه مخاطبان در ونیز همراه شد و این فیلم را می توان تا یه اینجای 
جشنواره، موفق ترین فیلم نزد مخاطبان و منتقدان دانست. به گزارش 
ایسنا، »تیموتی شالامی« و »لوکا گوادانینو« پس از فیلم »مرا با نامت صدا 
کن«، برای روایت عاشقانه ی دیگری در فیلم »استخوان ها و همه« )بونز اند 
آل( همکاری کرده اند و این فیلم نیز از رمان نوشته »کامیل دی آنجلیس« 
اقتباس شده و داستان آن نیز همچون فیلم قبلی بار دیگر در دهه ۱۹۸۰ 
می گذرد اما با وجود همه این شباهت ها فیلم جدید »گوادانیو« جنبه ای 
کاملا متفاوت دارد و روایتی از یک عاشقانه ترسناک با مضمون آدم خواری 
است . در این فیلم »تیلور راسل« در نقش مارن، دختر مدرسه ای ۱۸ 
ساله خجالتی ایفای نقش می کند که به تازگی با پدرش به روستایی در 
ویرجینیا نقل مکان کرده است. یکی از دختران مدرسه او را به خانه شان 
دعوت می کند، به نظر می رسد همه چیز خوب پیش می رود تا زمانی که 
مخاطب با صحنه ای رو به رو می شود که مارن در حال مکیدن خون انگشت 
دوست جدیدش است ...  پدرش که سال هاست از خوی آدم خواری غیرقابل 
توقف دخترش با خبر است دیگر نمی تواند با آنها کنار بیاید .. مارن پدرش 
را رها می کند و سفری را به دنبال مادر گمشده اش به سراسر کشور آغاز 
می کند. مارن در ادامه متوجه می شود که می تواند بوی دیگر آدم خوارها 
را نیز تشخیص دهد و در ادامه داستان با پسر آدم خواری به نام لی با بازی 
»تیموتی شالامه« آشنا می شود. علاوه بر مخاطبان، منتقدان سینمایی 
نیز از فیلم جدید »لوکا گوادانینو« استقبال کردند و »پیتر بردشاو« منتقد 
گاردین با ۵ ستاره کامل از این فیلم تمجید کرده و آن را ضیافتی درخشان 
و در عین حال دلخراش توصیف کرده و نقش بازیگران اصلی این فیلم را در 

این حکایت خونین از فقر و شورش ستوده  است.

آدم خورهای عاشیق، محبوب 
تماشاگران و منتقدان ونیز 

حاشیه هایی که از 
»سایه« آغاز شد و به 
عباس معروفی رسید

به گزارش ایسنا، جدیدترین جلسه شورای صنفی نمایش روز 
یکشنبه ۱۳ شهریور ماه در خانه سینما تشکیل و مقرر شد که از 
روز چهارشنبه همین هفته، فیلم سینمایی »شین« به کارگردانی 

میثم کزازی و »نمور« به کارگردانی داوود بیدل روی پرده روند.
»شین« به سرگروهی پردیس مگامال و توسط دفتر پخش رسانه 
فیلمسازان مولود و »نمور« به سرگروهی پردیس ملت توسط دفتر 

پخش هدایت فیلم اکران می شوند.
در این جلسه همچنین قرارداد دو فیلم سینمایی دیگر با نام های 
»جوجه تیغی« به کارگردانی مستانه مهاجر و »ستاره بازی« به 
کارگردانی هاتف علیمردانی ثبت شده است. »جوجه تیغی« قرار 
است پس از پایان اکران فیلم »ابلق« در گروه کورش و »ستاره 
بازی« بعد از اکران فیلم »پسر دلفینی« در سرگروه ایران مال روی 

پرده روند.

از جزئیات بلیت شناور سینما خبری نشد
ذو فیلم سینمایی جدید با نام های 
»شین« و »نمور« از 16 شهریورماه 

در سینماها اکران می شوند

در آخریـن تماس تلفنی کـه بـا او داشـتم، قرارمان بر 
این شـد که قبـل از طـرح درخواسـت جدیـدی برای 
مصاحبـه، ابتدا نمایشـگاهش را دیده باشـم. امـروز نه 
تنها سـری بـه نمایشـگاهش زده ام، بلکـه هم صحبت 
مردی شـده ام که ۶۲ سـال سـابقه دوسـتی بـا عباس 
کیارسـتمی را دارد. هنرمندی که همه را دوسـت دارد 
و حتـی بـاور دارد کـه دو خـط مـوازی هـم می توانند 
با عنصـر عشـق بهم برسـند. مـردی کـه در هـر دوره 
از زندگـی کاری اش تحولاتی را پشـت سـر می گذارد 
کـه بیـش از پیـش او را در دنیـای هنرهای تجسـمی 

محبـوب  می کنـد.
این مرد کیست؟

مقابل در منزلش هسـتم. اینجـا خانه یکـی از آخرین 
بازمانده های نسـل هنرمندانـی چون مرتضـی ممیز، 
عباس کیارسـتمی و آیدین آغداشـلو اسـت؛ بله، علی 

اکبـر صادقی.
هنرمندی کـه خـود را دیوانـه ای معرفـی می کند که 
خواب های کودکانی را نقاشـی می کند که پدرانشـان 

در راه آزادی شـهید شده اند.
در را برایمـان بـاز می کنـد و چنـان لبخنـد آشـنایی 
بـر لـب دارد کـه گویـی از پیـش یکدیگـر را ملاقـات 
کرده ایـم. موسـیقی را بـه احتـرام قطـع می کنـد و از 
بای بسـم الله تا تای تمت برایمـان می گویـد. از آیدین 
آغداشـلو و همسـایگی با ایـن هنرمند، دوسـتی اش با 
ایـران درودی در اواخـر زندگی این هنرمند، ۶۲ سـال 
دوسـتی با عباس کیارسـتمی، کارهـای انجام نـداده، 

دغدغه هـای امـروزش و ... .
آنچـه در ادامـه می خوانیـد، گفت وگویـی اسـت بـا 
علی اکبـر صادقـی، یکـی از پرکارتریـن و موفق تریـن 
هنرمندان نقاش سبک سورئالیسـم که بی چون و چرا 
درِ کارگاهش را به روی خبرنگار ایسـنا باز کرده اسـت.

علی اکبر صادقی هیچ وقت
 از نقاشی دور شده است؟

سـر صحبت را با فراق از یار و یاور همیشـگی اش، هنر 
شـروع می کنـم. از او می پرسـم: »یکـی از دوره هایـی 
که به نظر می رسـد شـاید شـما را از نقاشـی دور کرده 
باشـد، دوره سـربازی اسـت. ارتباط شـما در این دوره 

چطور بـا هنر ادامـه پیـدا کرد؟«
می گویـد: »مـن در دوران سـربازی آتلیه داشـتم. اولا 
۳۲ سال سـن داشـتم که به سـربازی رفتم. بعد چون 
زن داشـتم یکشـنبه ها و پنجشـنبه جمعـه تعطیلی 
داشـتم و به کارهای آتلیه ام رسـیدگی می کـردم. بعد 

هم انقدر من را دوسـت داشـتند کـه سـربازیِ خیلی 
راحتی داشـتم. بعد هم اداره مهندسـی نیروی هوایی 
رفتم و آنجا هم مدام نقاشـی می کـردم. من هیچ وقت 
از نقاشی دست نکشـیدم.« با بیانی شیرین از خاطرات 
دوران دبیرسـتانش می گوید: »دو سـال در دبیرستان 
رفـوزه شـدم؛ کلاس هفتـم و نهـم. از بس که نقاشـی 
می کـردم. پـدرم عاصی شـده بـود و مـدام این سـوال 
را مطـرح می کـرد کـه می خواهـی چـکاره شـوی؟! 
وسـایل نقاشـی من را جمع می کرد. من در دبیرستان 
هم بـرای تئاتـر مدرسـه دکور می سـاختم. هـم گریم 
می کردم و هم خـودم بازی می کـردم. همه معلم های 
مـن می دانسـتند که مـن نقـاش می شـوم. هر سـال 
حداقـل چهـار تـا تجدیـدی داشـتم و بـه زور قبـول 
می شـدم و بـه کلاس بالاتـر می رفتـم. کلاس ششـم 
متوسـطه که بودم عکس پدر و مادر و زن معلم هایم را 
می کشیدم روی بشـقاب و هدیه می دادم. همه متوجه 
بودند که من واقعا نقـاش هسـتم. کلاس دوازدهم که 
خیلی هـم سـخت بـود بـدون یـک تجدیـدی قبول 
شـدم. باور کردنش حتی بـرای خودم هم سـخت بود. 
اولین سـالی هم بود که کنکـور برگزار می شـد. رفتم و 
اسـمم را نوشـتم و همه چیزهایی که بلد بودم را تیک 
زدم. حتی یک غلط هم نداشـتم. اصلا بـاور نمی کردم 
که قبول شـده ام. چون دوسـتان دیگرم کـه از خانواده 
مرفه بودند و معلم سرخانه داشـتند، رفوزه شده بودند. 
اول که شـماره خودم را پشت شیشـه دیدم، فکر کردم 
کسـی که تایـپ کـرده، اشـتباهی مرتکب شـده باور 
نمی کردم. رفتـم دیدم قبول شـده ام. کارتـم را گرفتم 

و وارد دانشـکده هنرهـای زیبای تهران شـدم.«
درباره حاشیه های منتشرشده از آیدین 

آغداشلو چه فکری داشتید؟
تا مشـغول تعریـف کـردن گذشـته اش اسـت، تلاش 
می کنم صحبت را به دوسـتی های آن دوران بکشـانم، 
پس می گویـم: »تا مشـغول تعریـف کـردن خاطرات 
آن دوران هسـتید، نگاهـی بـه دوسـتی هایتان نیـز 
داشـته باشـیم. برای مثال آیدیـن آغداشـلو که جایی 
گفته بودید زمانی همسـایه دیـوار به دیوار هـم بودید. 
زمانی کـه شـایعاتی دربـاره زندگی شـخصی و کاری 
آیدین آغداشـلو منتشـر شـد، چه فکری داشـتید؟«

پاسـخ می دهد: »من به کسـی کاری ندارم. هر کسـی 
هر کاری که انجـام می دهد، سـود و زیانش نیز متوجه 
خودش اسـت ولی آقای آغداشـلو یکی از باسوادترین 
هنرمندان هنر قدیم و جدید ایران محسـوب می شود 

خیلی هـم نقاش خوبی اسـت. خیلـی از افـراد بودند و 
هسـتند. برای مثـال ابراهیم جعفـری که فـوت کرد. 
ابراهیم حقیقـی و ...؛ من با برخـی از این افـراد ارتباط 

دارم و همه آنها را دوسـت دارم.«
صحبت را به سـمت تجربه سـاخت انیمیشـن می برد 
و می گویـد: »من اصلا سـاخت فیلـم و انیمیشـن بلد 
نبـودم. زمانی که افسـر نیـروی هوایی بـودم، از کانون 
پـرورش فکـری کـودکان از من بـرای سـاخت فیلم و 
انیمیشـن دعوت کردند. گفتم من نه می دانم سـناریو 
چیسـت و نه دکوپـاژ و ... . اصلا از سـینما هیچ چیزی 
نمی دانـم. آقای شـیروانلو یک نوشـته خیلی سـخت 
بـه مـن داد و مـن فیلم »هفـت شـهر« را سـاختم که 

طولانـی هم بـود.«
سـوال می کنم: »گویندگـی فیلم هفت شـهر را احمد 
شـاملو انجـام داده بـود، خاطـره ای از ایـن همـکاری 

مشـترک در ذهنتـان دارید؟«
صادقی می گوید: »مـا با هم کاری نداشـتیم ولی فیلم 
من را کـه دید، خوشـش آمـد کـه دیالوگـش را انجام 
بدهد ولـی انیمیشـن خیلی مشـکل بـود و مـن اصلا 
هیچ چیزی از سـینما نمی دانسـتم. حتـی فیلم دومم 
که سـناریو آن را خودم نوشـته بودم، در آمریکا جایزه 
بهتریـن سـناریو را گرفـت ولـی اصـلا برای مـن مهم 
نبـود. ولی وقتی کسـی فیلـم را نگاه می کنـد، متوجه 

می شـود کار کیسـت. برخـی می گوینـد ما پـدر فیلم 
انیمیشـن ایرانی هسـتیم امـا اولین کسـی کـه فیلم 
انیمیشـن ایرانی را سـاخت، من بـودم، نصرت کریمی 
بود و چنـد نفر دیگر. همـه با هم همـکاری می کردیم. 
باید همه با هـم همکاری کننـد تا یک دنیـای بهتری 

داشـته باشیم.
۶۲ سال سـابقه دوستی با عباس کیارسـتمی را دارد و 
درسـت زمانی که پرونده خاطـرات دوسـتی هایش را 
مـرور می کند، می پرسـم: »عبـاس کیارسـتمی برای 

علی اکبـر صادقی چه کسـی اسـت؟«
می گویـد: »مـن فقـط ۱۰ روز بـا عباس کیارسـتمی 
نبـودم آن هـم به خاطـر این بـود کـه تـازه ازواج کرده 
بودم و مـا به ماه عسـل رفتـه بودیـم. آن دوران خوش 
دوسـتی بـا عبـاس کیارسـتمی هیـچ وقـت از مغـز 
مـن بیـرون نرفـت. هیـچ وقـت بـرای ملاقـات از او به 
بیمارسـتان نرفتـم؛ چـون دوسـت داشـتم آن دوران 
خوشـی کـه سـالم بـود و بـا هـم بودیـم، از مغـز مـن 
بیـرون نـرود. کسـی کـه می میـرد، وقتـی او را داخل 
قبـر می گذارنـد، رویـش را بـاز می کننـد کـه دیگران 
ببیننـد. من هیـچ وقت تـا به حـال نه بـرای پـدرم، نه 
مادرم و نه دو تـا از خواهرام هیچ وقت نرفتم. همیشـه 
آن روزهـای خوش در مغز مـن به عنـوان خاطره باقی 

خواهـد مانـد.«
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حسـین تولایی که حضـورِ افراد سیاسـی 
را در حـوزۀ فرهنـگ آسـیب زا می دانـد، 
می گویـد کـه ادبیـات کـودک و نوجـوان 
بیشـتر ابزاری بـرای مدیران شـده اسـت.
این شاعر نوجوانان و کارشـناس ادبی ادارۀ 
کل آفرینش هـای ادبـی و هنـری کانـون 
پـرورش فکـری در گفت وگـو بـا ایسـنا 
دربـارۀ آثـار و چالش های انتخـاب مدیران 
بـرای مراکـز و مؤسسـه های دولتـی فعال 
در زمینـۀ ادبیـات و زبان فارسـی، بـه ویژه 
در حـوزۀ ادبیات کـودک و نوجـوان اظهار 
کـرد: به طـور کلـی، مراکـز و مؤسسـات 
خصوصـی خـوب کار می کننـد و از آن هـا 
خلاقیت هایی را نیـز در زمینۀ تولید کتاب  
و ادبیات کـودک و نوجـوان می بینیم ولی 
متأسـفانه ایـن مسـئله در مراکـز دولتی با 
محدودیت هـای زیـادی مواجـه شـده و 
کیفیت تولیـد ادبـی در مؤسسـات دولتی 

بسـیار پاییـن آمده اسـت.
او ادامـه داد: یک سـری بروکراسـی های 
اداری در مراکز دولتی وجـود دارد که برای 
تولید یـک اثر، کتـاب، پـروژه یـا برگزاری 
یک همایـش و هر چـه در رابطه بـا ادبیات 
کـودک و نوجـوان اسـت، آن قـدر حرکت 
کنـد و همراه بـا توقف های پی درپی اسـت 
که به کیفیـت لطمـه می زند. بـرای مثال، 
قرارداد یـک پـروژه در یـک مرکـز دولتی 
بسته می شـود، کار شروع می شـود اما بعد 
از چندمـاه تغییـری در مدیریت سـازمان 
بـه وجـود می آیـد، یعنـی مدیرعامـل یـا 
هیئت مدیـره عـوض می شـود و همـۀ آن 
کارهـا دوبـاره متوقـف می شـوند. پـس از 
ایـن، دوبـاره بایـد به آن هـا توضیـح دهیم 
تا متوجـه شـوند کار در این مـدت متوقف 
شـده اسـت. این درحالی اسـت که باز هم 
پـس از آن ها گـروه دیگـری می آیـد و این 
چرخـۀ باطـل تکـرار می شـود و همیـن 
چرخـۀ باطـل باعث شـده تـا گاهـی چند 
سـال طول بکشـد تا یک اثـر تولید شـود.
تولایـی همچنین بـه وجـود تضـارب آراء 
در مراکـز دولتـی اشـاره و بیـان کـرد: بـه 
دلیـل کثرتی کـه در نظرهـا و دیدگاه های 
مدیـران در مراکـز دولتـی وجـود دارد، 
یعنـی یـک نفـر تصمیم گیرنـده نیسـت، 
متأسـفانه گاهـی ایـن تضـارب آراء باعـث 
می شـود کـه در کنـار آن بروکراسـی کند 
اداری بـه کیفیـت کار خیلـی لطمـه وارد 
شود. اما در مؤسسـات خصوصی همه چیز 
شـفاف تر و تکلیف مشـخص اسـت. وقتی 
قـرار اسـت کاری شـروع یـا اثـری تولیـد 

شـود، از ابتدا مشـخص اسـت و همه طبق 
یـک تقویـم زمان بنـدی می داننـد کار از 
چـه زمانـی شـروع شـده و چـه زمانـی به 
پایان می رسـد. اما در مؤسسـات دولتی به 
این شـکل نیسـت. گاهی رونـد کار آن قدر 
طولانـی می شـود که هـم انگیـزۀ افـراد از 
دسـت می رود و هـم دیگـر کیفیـت مورد 

نظـر بـه دسـت نمی آید.
ین شـاعر نوجوان سـپس بـا بیـان این که 
مدیریـت فرهنگی در سـازمان های دولتی 
بـه دلیـل حضـور سیاسـیون در عرصـۀ 
فرهنگ سیاست زده شـده، گفت: مدیریت 
فرهنگـی مـا به شـدت مـورد آسـیب قرار 
گرفتـه، چـون خیلـی وقت هـا در حـوزۀ 
سـازمان های دولتی، مدیرانی می آیند که 
اهـل فرهنگ نیسـتند و از اهالی سیاسـت 
هسـتند و این آسـیب زا اسـت. سیاسـیون 
بـا همـان دیـدگاه سیاسـی کـه در حـوزۀ 
سیاسـت کاربردی سـت، به حوزۀ فرهنگ 
وارد می شـوند. درحالی کـه، در حـوزۀ 
فرهنگ بایـد با دیـدگاه فرهنگـی فعالیت 

کـرد و چشـم انداز ایجـاد کـرد. 
و  افـراد  حضـور  تولایـی  حسـین 
صاحب نظـران سیاسـی در حـوزۀ فرهنگ 
را آسـیب زا دانسـت و بیان کرد: همان طور 
کـه یـک صاحب نظـر فرهنگـی نمی تواند 
در حـوزۀ سیاسـت دارای نگـرش باشـد و 

فعالیـت مثبتـی را پیـش ببـرد، یـک فرد 
سیاسـی نیـز بـا دیدگاه هـای سیاسـی 
نمی توانـد در حـوزۀ فرهنـگ و به ویـژه در 
حـوزۀ ادبیـات کـودک و نوجـوان موفـق 
باشـد و باعـث می شـود آن سـازمان یـا 

مؤسسـه ضربـه بخـورد.    
او در عیـن حـال گفـت: ادبیـات کـودک و 
نوجـوان نبایـد بـرای مدیرانی کـه در این 
عرصـه فعالیـت می کنند، بـه ابـزار تبدیل 
شـود؛ ادبیـات کـودک و نوجـوان ابـزاری 
بـرای ارائـه گـزارش کاری در پایـان سـال 
نیسـت. ما بایـد به خاطـر ادبیات کـودکان 
و نوجوانـان بـه دنبـال تولیـد ادبیـات ناب 
کـودک و نوجـوان باشـیم، نـه به خاطـر 
این که یک مدیـر فرهنگی گـزارش آماری 
دهـد. ایـن سـطحی نگری ایجـاد می کند. 
اکنـون هـم می بینیـم کـه خیلـی وقت ها 
تولیداتی که از سـمت مؤسسـات فرهنگی 
و هنـری دولتـی انجـام می شـود، بیشـتر 
بـرای پرکـردن گـزارش و آمار و بـالا بردن 
اعـداد و ارقـام اسـت و ادبیـات، بـه معنای 
واقعـی تولیـد نمی شـود. ممکـن اسـت 
موسسـه ای صدها کتـاب چاپ کنـد، ولی 
به معنـای واقعی، ادبیـات نیسـت. ادبیات 
کـودک و نوجـوان بیشـتر ابـزاری شـده 
اسـت بـرای رسـیدن بـه مقاصـد دیگـر 

مدیـران. کـه ایـن خـود آسـیب می زند.

فراخوان مرحله نهایی شانزدهمین جشنواره 
ملی موسیقی جوان از سوی دبیرخانه جشنواره 

اعلام شد.
به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی انجمن 
موسیقی، بعد از انتشار مرحله اول فراخوان 
این دوره از جشنواره، فراخوان مرحله نهایی 
جوان  ملی  موسیقی  شانزدهمین جشنواره 

منتشر شد.
این جشنواره طی دو مرحله برگزار خواهد شد:

در مرحل اول باید رپرتوارِ مشخص شده برای هر 
بخش به صورت تصویری ضبط و در موعد مقرر، 
همراه با مدارکِ مندرج در فراخوان، به دبیرخانۀ 

جشنواره ارسال شود.
پس از بررسی و ارزیابی آثار ارسالی، توسط 
هیات های داوران، از منتخبان برای شرکت در 
مرحلۀ نهایی جشنواره دعوت به عمل خواهد 

آمد.
این جشنواره در قالب سه رده سنی »الف« )۱۵ 
تا ۱۸ سال(، »ب« )۱۹ تا ۲۳ سال( و »ج« )۲۴ تا 

۲۹ سال( برگزار می شود.
علاقمندان می توانند برای کسب اطلاعات بیشتر 
به متن کامل فراخوان )فایل پی دی اف( در سایت 

 www.nay.ir انجمن موسیقی ایران به آدرس
و سایت جشنواره ملی موسیقی جوان به آدرس 

www.nfym.ir مراجعه کنند.
شانزدهمین جشنواره ملی موسیقی جوان به 

دبیری حمیدرضا اردلان و مشارکت استادان 
موسیقی کشور توسط انجمن موسیقی ایران، با 
حمایت دفتر موسیقی معاونت امور هنری وزارت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار می شود.

جشنواره موسیقی جوان فراخوان داد
گفت وگو با حسین تولایی

آسیبی که سیاست مداران به فرهنگ می زنند
گزارش

ایسنا

دیدار با علی اکبر صادقی ـ هنرمند نقاش

پول برایم اهمیتی ندارد

آگهی مناقصه یک مرحله ای

اداره کل امور اداری و مالی استانداری کرمان  

نوبت اول

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 1401/06/13می باشد
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: ساعت 10 روز یکشنبه مورخ 1401/06/13 تا ساعت 17 روز پنجشنبه مورخ 

1401/06/17 می باشد.
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: از ساعت 17 روز پنجشنبه مورخ 1401/06/17 تا ساعت 18 روز یکشنبه مورخ 1401/06/27 می باشد.

زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 9 روز دوشنبه مورخ 1401/06/28 می باشد.
جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت الف به آدرس: کرمان، خیابان پاسداران، استانداری کرمان 

مراجعه و یا با شماره تلفن 7-32222223-034 نقلیه استانداری تماس حاصل فرمائید.

استانداری کرمان در نظر دارد مناقصه انجام امور مربوط به حمل و نقل درون و برون شهری و ماموریت های اداری خود را از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از 

طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد. 
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ســرمربی پرســپولیس می گویــد شــرایط 
اســتادیوم بازی تیمش مقابل هوادار مناسب 

نیست.
به گزارش ایسنا، یحیی گل محمدی، سرمربی 
پرســپولیس در نشســت خبری قبل از بازی 
تیمش مقابل هوادار در هفته پنجم رقابت های 
لیگ برتر اظهار کرد: هفتــه پنجم لیگ برتر 
اســت و امتیازهای مهمی در پیش است. این 
امتیازات به تیم قهرمان خیلی کمک می کند. 
هدف ما کســب ســه امتیاز این بازی است و 
مقابل تیمی بازی داریم که خیلی سخت کوش 
و فنی اســت. هوادار ایده های خوبی در زمین 
دارد و بازیکنان جــوان و باتجربه ای دارد. ما 
بازی راحتی نخواهیم داشت و بازی دشواری 

در پیش خواهد بود.
او ادامه داد: شرایط زمین و اســتادیوم برای 
این بازی مناسب نیســت و نمی توان کارهای 
تاکتیکی انجام داد و بازی روی توپ های بلند 
و مسائل فیزیکی پیش خواهد رفت. امیدوارم 
بتوانیم عملکرد خوبی داشته باشیم. ما دوست 
داریم فوتبال بازی کنیــم و فوتبال مان روی 
زمین باشد اما شرایط بازی فردا متفاوت است. 
با توجه به بازدیدی که از اســتادیوم داشتیم، 
به این نتیجه رسیدیم که شرایط زمین خوب 
نیســت و در این زمین ۳ تیم بازی می کنند 
و چند تیم در ایــن زمین تمریــن می کنند. 
این مساله جای تاســف دارد. هر سال باید به 
امکانات اضافه شود و بهتر شــود اما این طور 
نیست و باید نظارت بیش تری صورت بگیرد. از 
فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ انتظار داریم 

تا به این مشکلات توجه کنند.
وی ادامه داد: در برخی شــهرها می بینیم که 
فرودگاه و هتل ندارند اما استادیوم دارند اما در 
شهری دیگر هتل و فرودگاه دارد اما استادیوم 
مناســبی ندارد. این شــرایط برای برگزاری 
رقابت های لیگ برتر مطلوب نیست. ما از نظر 
امکاناتی ضعیف و فقیر هستیم و برنامه ای هم 
برای اســتادیوم ها و هتل ها نداریم. امکاناتی 
که برای تیم لازم است، وجود ندارد. خودمان 
هم همیــن وضعیت را داریــم. الان وضعیت 
چمن ما هم خوب نیســت. در چمن آزادی، 
ما و اســتقلال و تیم ملی بــازی می کنند. ما 
دنبال کیفیت هستیم و می خواهیم هواداران 
از فوتبال لــذت ببرند و می خواهیم شــرایط 
برگزاری مسابقات مهیا شود. چمن ورزشگاه ها 
شرایط خوبی ندارد و این گلایه ای بود که باید 

مطرح می کردم که شــاید کســی به خودش 
بیاید و این مسائل را حل کند. امیدوارم بازی 
خوبی را شاهد باشیم و سه امتیاز مسابقه را به 
دست بیاوریم. ما شرایط خوبی از نظر روحی و 
روانی داریم  و بازیکنان روز سختی را در پیش 
دارند و باید با شرایط مقابله کنند که غیرقابل 
پیش بینی است و ما نباید در مقابل این شرایط 
غافلگیر شــویم و باید عملکرد خوبی داشــته 
باشیم. گل محمدی درباره هزینه های باشگاه 
پرســپولیس گفت: من شــخصا دوست دارم 
درباره مسائل فنی صحبت کنم. این صحبت ها 
و گمانه زنی ها غیرواقعی اســت. من ۳ تیم را 
می شناسم که هزینه های شان از ما بالاتر است. 
بقیه تیم ها را خبر ندارم اما این مساله مشخص 
است که ما بر اســاس نیاز و خواسته های خود 
هزینه و یارگیری کردیم. نمی خواهم ذهنم را 
درگیر کنم و باشــگاه باید خودش این مسائل 

را مدیریت کند.
او درباره شرایط شیخ دیاباته گفت: این بازیکن 
به بازی پیش رو نمی رسد. شــرایط جسمانی 
دیاباته مهیا نیســت و چند هفته ای کار دارد. 
اگر این انتقال ۲ مــاه پیش صورت می گرفت، 
اتفاق بهتری می افتاد اما از باشــگاه به خاطر 
نقــل و انتقالات تشــکر می کنــم و امیدوارم 
بتوانیــم عملکرد خوبی در لیگ برتر داشــته 
باشیم. ما در مجموع یارگیری خوبی داشتیم و 
بازیکنان جذب شده عاشق پرسپولیس بودند 
و از پیشنهادات بهتر گذشتند و الان یک تیم 
خوبی را جمع کردیم و اینجا احساس آرامش 

داریم و کارها را پیش می بریم.
 ســرمربی پرســپولیس درباره دعوت شدن 
بازیکنان تیمش به اردوی تیم ملی گفت: این 
مساله تاثیر خوبی روی تیم نخواهد گذاشت. 
ما نیــاز داریم که بازیکنان کنار هم باشــند و 
هماهنگ باشــند. این باعث افتخار ماست که 
از پرســپولیس، ۹ بازیکن به تیم ملی دعوت 
شدند. برای من و باشگاه، تیم ملی اولویت بوده 
است و امیدوارم با یک آمادگی خوب، به جام 

جهانی برویم.
او دربــاره گمانه زنی های بازگشــت کارلوس 
کی روش به تیم ملی ایران گفت: فکر می کنم 
نظرات کارشناسان و فوتبالی ها درباره انتخاب 
سرمربی تیم ملی مهم نباشد. من نظر خاصی 
در این رابطه ندارم چون هر چیزی که مطرح 
می شــود، یک حاشیه ای می شــود و اتفاقات 
غیرمنتظره ای رقم می خــورد. تصمیم گیری 

در فوتبال ایران مقداری لحظه ای است و فقط 
باید گوش های مان را تیز کنیم که چه اخباری 
شنیده می شود. چیزی که برای من مهم است، 
موفقیت تیم ملی اســت و هر کسی که مربی 
تیم ملی باشــد، هر کمکی که باشــد، انجام 
می دهم و برای فدراســیون فوتبال، کادر فنی 

و بازیکنان تیم ملی آرزوی موفقیت می کنم.
گل محمــدی دربــاره خریدهــای خارجی 
پرســپولیس گفت: ما در همــه خطوط باید 
تقویت های لازم را انجام می دادیم. خط حمله 
ســال گذشــته پرســپولیس یکی از بهترین 
خطوط حمله پارسال بود. همیشه هم از خط 
حمله پرســپولیس وقتی وارد زمین می شود، 
انتظــار گلزنی داریم. در نقــل و انتقالات تیم 
باید تقویت شود و  در خط حمله هم باید این 

تقویت را انجام می دادیم.
او درباره عملکرد لوکادیا گفت: لوکادیا با توجه 
به ۲ بــازی اخیر، عملکرد بهتــری از خودش 
نشان داده است و بازی به بازی بهتر می شود. 
علی نعمتی و مهدی احمــدی هم الان دفاع 
چپ های ما هستند و وحید امیری هم اضافه 
خواهد شد و مشــکلی در این پست نخواهیم 
داشت. سرمربی پرسپولیس خاطرنشان کرد: 
همیشه فوتبال با تماشــاگرانش بهتر است و 
ارزش دارد. ما تیم بزرگی هستیم و هواداران 
زیادی داریم و دوســت داریم کنارمان باشند. 

این که همه بازی ها با تماشــاگر است و بازی 
ما بدون تماشــاگر اســت، یک ظلمی در حق 
پرســپولیس است. ما پرســپولیس هستیم و 
دوست داریم با تماشاگران بازی کنیم. بحث 
امکانات و ساختار و مســائل غیرفوتبالی تاثیر 
گذار هستند که یک بازی با تماشاگر یا بدون 
تماشاگر برگزار شود. این مشکلاتی است که 
باید حل شــود. نمی دانم این بازی چرا بدون 
تماشاگر برگزار می شود اما همه دوست دارند 
این بازی را از نزدیک ببینند و باید شرایط مهیا 
شود. اگر استادیوم دستگردی آمادگی حضور 
تماشاگران را ندارد پس بازی را هم نمی تواند 
برگزار کند. بعضــی تصمیم گیری ها برای من 

قابل درک نیست.
گل محمدی در پاســخ به این ســوال که آیا 
فوتبال ایران حرفه ای اســت؟ گفت: نمی دانم 
چه بگویم. ما خودمان در این فوتبال هستیم و 
یک چیزی می گوییم. نمی شود اسم فوتبال ما 
را حرفه ای گذاشت. باشگاه های بزرگ حتی از 
داشتن زمین تمرین محروم هستند و دست به 
دامن این ارگان و فلان وزارت خانه هستند تا 
زمین تمرین جور کنند. شرایط استادیوم های 
ما هم مشخص است. مشــکلات سال گذشته 
هم ســر مجوز حرفه ای باعث شد استقلال و 
پرسپولیس از حضور در آســیا محروم شوند. 

لیگ برتر ما به نظر من حرفه ای نیست.

الهامی: بازی مقابل پرسپولیس گل محمدی: چرا بازی پرسپولیس بدون تماشاگر است؟
یک شمشیر دولبه است!

سرمربی تیم فوتبال هوادار می گوید بازی مقابل پرسپولیس مثل یک 
شمشیر دو لبه است و می تواند برای تیمش دستاوردهای قابل توجهی 
داشته باشد.  به گزارش ایسنا، ساکت الهامی، سرمربی تیم فوتبال هوادار 
در نشست خبری قبل بازی تیمش مقابل پرسپولیس در هفته پنجم 
رقابت های لیگ برتر اظهار کرد: خوشحالم که خدمت عزیزان هستم. 
قطعا پرسپولیس یکی از شناخته  شده ترین تیم هاست. جایگاه این تیم 
در جدول مشخص است و در ۴ بازی گذشته گلی نخورده است. به نظر 
من بیرانوند از نظر ساختار دفاع و شخصیتی به پرسپولیس کمک کرده 
است. این تیم صدرنشین جدول است و خوشحالم که با یکی از بهترین 
پرسپولیس های چند سال اخیر برخورد کرده ایم.  او افزود: من هیچ 
وقت دنبال بهانه جویی نیستم و دوست ندارم با تیمی که با بهانه ها و 
شرایط نامطلوب به میدان رفته است بازی کنم اما پرسپولیس در بهترین 
شرایط خود قرار دارد. از تیم خودم راضی هستم. بازیکنان غیر از بازی با 
صنعت نفت، از انتظارات من بهتر عمل کردند. دوست دارم بازیکنان به 
این باور برسند که می توانند کارهایی انجام دهند که قابل تصور نیست. 
بازی فردا یک شمشیر دو لبه است. می توانیم از این بازی، دستاوردهای 
خوبی برای آینده خود داشته باشیم. اعتقاد من بر این است که بازی با 
تیم های بزرگ لیگ، می تواند احترام و شخصیت برای ما بیاورد. امیدوارم 
شاهد یک بازی خوب از جانب هر دو طرف باشیم و تیمی که لیاقتش را 
دارد، پیروز میدان شود. سرمربی تیم فوتبال هوادار درباره شرایط زمین 
چمن استادیوم دستگردی گفت: شرایط زمین تا هفته قبل خیلی بد 
نبود. الان وضعیت را نمی دانم. اینکه سه تیم در این زمین بازی می کنند 
را قبول دارم اما دربــاره وضعیت تمرینی آنجا اطلاعی ندارم. ما از نظر 
ساختاری مشکل داریم و استادیوم هم آزادی هم حتی مشکل دارد و 
خود پرسپولیس هم اجاره نشین است و زمین اختصاصی ندارد. از نظر 
ساختاری با گل محمدی موفق هستم و ما باید زمین های خوبی داشته 
باشیم تا فوتبالمان پیشرفت کند. اینکه زمین بازی فردا چطور است،  
اطلاع خاصی ندارم اما ۱۰ روز پیش وضعیت زمین بد نبود.  الهامی درباره 
تقابل هوادار و پرسپولیس گفت: من دوست ندارم تیم من شخصیتش را 
از تیم حریف بگیرد. من دوست دارم تیم من با شخصیت خودش بازی 
کند. شاید کار در اوایل سخت باشد اما تیم به جایگاه مد نظر خود می رسد 
و فوتبال قابل احترامی ارائه خواهد داد. فلسفه من، روز به روز بهتر شدن 
است و پرسپولیس بهترین تیمی است که می تواند عیار ما را مشخص 
کند. سرمربی هوادار در پاسخ به این سوال که چقدر روی بازیکنان خود 
تاثیرگذار بوده است، گفت: از تصوری که داشته ام، بیشتر بوده است. 
بازیکنان کارهای گفته شده را انجام داده اند. ما باید روز به روز بهتر شویم. 
بازیکنان تمام تلاش خود را کرده اند. ما تیم جوانی هستیم و باید در آینده 
بهتر شویم. تیم، جوان است و در بازی هایی مثل تقابل با پرسپولیس 
می توانیم شاهد اتفاقات دوطرفه ای باشیم. دوست دارم بازیکنان من 
طرفی باشند که لایقشان است.  او درباره پوستر باشگاه هوادار در آستانه 
بازی مقابل پرسپولیس و استفاده از عکس دو تن از اعضای سابق کادر 
فنی سرخ ها در این پوستر گفت: جا دارد از باشگاه هوادار تشکر کنم که 
این زحمت را کشیدند. اینکه در خدمت آقای فنایی و آقای رحیم پور 
هستیم، مایه افتخار است. به نظر من داود فنایی، با اختلاف بهترین مربی 
دروازه بان های ایران است و رحیم پور هم جزو بهترین مربیان بدنساز 
است که هم دکترای بدنسازی دارد و در داخل و خارج کشور دوره دیده 

است و چند سال هم در پرسپولیس کار کرده است.

مربی تیم ملی کشــتی آزاد با اشاره به آمادگی 
بالای ملی پوشان اعزامی به رقابت های قهرمانی 
جهانف گفت: هیچ نگرانی بابت آمادگی بدنی 

کشتی گیران نداریم.
مصطفی میرعمادیان در گفتگو با ایسنا، درباره آخرین شرایط 
تیم ملی کشتی آزاد در آستانه اعزام به رقابت های قهرمانی 
جهان، اظهار کرد: تمرینات بسیار پر فشاری را در اردوی قبل 
پشت سر گذاشتیم تا جاییکه ضربان قلب بچه ها به ۲۲۰ تا 
۲۳۰ رسید. خوشبختانه همه ملی پوشان در تست های بدنی 
بسیار عالی بودند و در تســت دو و میدانی نیز خیلی خوب 
جواب دادند. به عنوان مثال یکی از کشــتی گیران که قبلا 
نهایتا ۱۰۵ کیلو پرس سینه می زد در تمرینات ۱۳۵ کیلوگرم 
زد. تســت های بچه ها خیلی ما را امیدوار کــرد تا جایی که 
بچه ها حتی از شــرایط المپیک هم فراتر رفتند و به همین 

دلیل فشار تمرینات را کم کردیم.
مربی تیم ملی کشــتی آزاد، در پاسخ به این ســوال که آیا 
آسیب دیدگی در میان ملی پوشان وجود دارد یا خیر، گفت: 
خدا را شکر آســیب دیدگی نداریم ، البته یکسری از نفرات 
دچار آسیب دیدگی های جزئی هستند که در کشتی طبیعی 
اســت و جای نگرانی ندارد. تنها نگرانی ما این اســت که با 
توجه به اینکه نزدیک فصل پاییز می شویم بابت بیماری های 

ویروسی مثل سرماخوردگی نگران بچه ها هستیم.

معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزیر 
ورزش و جوانان با اشاره به اینکه رشته تیر و کمان 
یک فرصت استثنایی برای حضور بانوان در ورزش 
است، گفت: امیدوار هستیم بتوانیم در المپیک پاریس در رشته 

تیر و کمان برای اولین بار مدال کسب کنیم.
به گزارش ایســنا، ســید محمد پولادگر در مجمع عمومی 
فدراسیون تیر و کمان اشــاره به اینکه ترکیب تیم ملی از ۶ تا 
۷ استان انتخاب شده اند، اظهار کرد: هرچند بیش از ۵۰ درصد 
بازیکنان تیم ملی از استان تهران هستند اما اتفاق خوبی است که 
دانش فنی در رشته تیر و کمان در سطح کشور توزیع شده است.
وی ادامه داد: تیر و کمان، رشته المپیکی و پارالمپیکی است و 
پر افتخارترین ورزشکار پارالمپیکی با سه مدال طلا از رشته تیر 
و کمان است و این یک استثنا است که در المپیک ریو ورزشکار 

ایرانی هم در المپیک و هم در پارالمپیک شرکت کرد.
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزیر ورزش و جوانان 
با بیان اینکه نکته مثبت در گزارش های ارائه شــده از ســوی 
فدراسیون تیر و کمان اینکه شاهد حضور فعال زنان در هیئت 
رییسه، نماینده باشگاه ها و نماینده استان ها هستیم و حتی تعداد 
داوران زن در حوزه بین المللی بیشتر از مردان است، تاکید کرد: 
رشته تیر و کمان امکان حضور بانوان را دارد و این یک فرصت 

استثنایی برای بانوان کشور به شمار می آید.

آمادگی بی نظیر آزادکاران پیش 
از قهرمانی جهان

پولادگر: تیر و کمان یک فرصت 
استثنایی برای بانوان است

خبر

خبر

خبر

سنا
  ای

س:
عک

کاغذ ورزش

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  هیات موضوع 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی واراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
14016031900200164۵ هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
مصیب زارعی منوجان فرزند محمد بشماره شناسنامه 1۷۷ صادره از 
منوجان در یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 
۵38 مترمربع پلاک413۷ فرعی از920- اصلی مفروز و مجزی شده 
منوجان   در  واقع  قطعه ۵ بخش 46 کرمان   اصلی  پلاک 920-  از 
رازبان محرز  احمد  آقای  مالک رسمی  از  خیابان مسلم  خریداری 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
انتشار  از تاریخ  مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر 

خواهد شد ./م الف:63۵

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر 
تعیین  قانون  رای شماره 140160319002001626 هیات  موضوع 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای محمد زارعی منوجان فرزند دادمحمد 
زمین  قطعه  یک  در  منوجان  از  صادره   9۷2 شناسنامه  بشماره 
968.40مترمربع  مساحت  به  آن   در  احداثی  بنای  با  محصور 
پلاک413۵ فرعی از920- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
920- اصلی قطعه ۵ بخش 46 کرمان  واقع در منوجان  خیابان 
محرز  رازبان  احمد  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  مسلم  
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده 
فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت متقاضی  صدور سند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این 
قضایی  مراجع  به  را  خود  ،دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ 
و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  .بدیهی  نمایند  تقدیم 
مالکیت صادر خواهد  مقررات  سند  طبق  اعتراض  وصول  عدم 

شد ./م الف:636
 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  واراضی  ثبتی  وضعیت 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    140160319002002481
ثبتی  مستقردرواحد  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کهنوج   ملک  ثبت  حوزه 
از  صادره   ۷۷0۵ شناسنامه  بشماره  علیرضا  فرزند  راینی  فتوحی  زهرا 
آن   در  احداثی  بنای  با  محصور  زمین  قطعه  یک  در ششدانگ  جیرفت 
به مساحت 29۷.4۵مترمربع پلاک 1۵۷2 فرعی از49۷- اصلی مفروز 
 46 بخش   4 قطعه  اصلی   -49۷ از  فرعی   4 پلاک  از  شده  مجزی  و 
آقای  از مالک رسمی  آباد  خریداری  نورک  قلعه گنج  در  واقع  کرمان  
احمد بازگیر محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و 
در  است  .بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  ،دادخواست 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند 

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14مالکیت صادر خواهد شد .
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
رای شماره  برابر  رسمی  فاقد سند  وساختمان  واراضی  ثبتی  وضعیت 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    14016031900200162۷
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  ملک کهنوج   ثبت  حوزه 
سمیه زارعی منوجان فرزند محمد بشماره شناسنامه 44۵9 صادره از 
منوجان در یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 
۷۵۵ مترمربع پلاک4138 فرعی از920- اصلی مفروز و مجزی شده 
منوجان   در  واقع  46 کرمان   بخش   ۵ قطعه  اصلی   -920 پلاک  از 
محرز  رازبان  احمد  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  مسلم   خیابان 
فاصله  به  نوبت  دو  در  اطلاع عموم مراتب  به منظور  گردیده است.لذا 
به صدور سند  نسبت  در صورتی که اشخاص  آگهی می شود  روز   1۵
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر 

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14خواهد شد ./م الف:634
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

اراضی  ثبتی  تعیین تکلیف وضعیت  قانون  هیات موضوع 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    14016031900200229۷ شماره 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کهنوج   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی 
صادره   494 شناسنامه  بشماره  حسین  فرزند  مرادی   غلامرضا  آقای 
به  آن   در  احداثی  بنای  با  محصور  زمین  قطعه  یک  در  کهنوج  از 
و  مفروز  اصلی  از1۵6-  فرعی   3۵ پلاک  مترمربع   881.6۷ مساحت 
واقع  46 کرمان   بخش   2 قطعه  اصلی   -1۵6 پلاک  از  شده  مجزی 
تاجیک  علی  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  فاریاب   آباد  ریحان  در 

محرز گردیده است.
آگهی  روز   1۵ فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  شود  می 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را  اعتراض خود  ماه  دو  به مدت  آگهی 
،دادخواست  اعتراض  تاریخ تسلیم  از  اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 

خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 

طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:631

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

آگهی فقدان سند مالکیت

فاطمه  خانم  اینکه  به  نظر 
شماره  به  علی  فرزند  پور  هاشمی 
 ۵3696۷6844 ملی  شماره  و   331 شناسنامه 
خانه  باب  یک  ششدانگ  مالک  کهنوج  از  صادره 
در  واقع  2-اصلی  از  فرعی   ۷963 پلاک  دارای 
بخش  یک  ،قطعه  شهربازی  جنب  کهنوج  شهر 
چاپی  شماره  به  آن  مالکیت  سند  که  کرمان   46
6۵39۷۵ سری الف سال 99 با شماره الکترونیکی 
گردیده  تسلیم  و  صادر   14002031900200002۷
تصدیق  محلی  استشهادیه  برگ  دو  تسلیم  ،ضمن 
امضاءشده اعلام نموده که سند مالکیت پلاک فوق 
المثنی نموده است  مفقود شده و درخواست سند 
آیین   120 ماده  اصلاحی  تبصره یک  استناد  با  ،لذا 
شود  می  آگهی  نوبت  یک  مراتب  ثبت  قانون  نامه 
به  نسبت  معامله  انجام  مدعی  کسی  چنانچه  تا 
خود  نزد  مالکیت  سند  وجود  یا  الذکر  فوق  ملک 
میباشد ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی به 
اداره ثبت شهرستان کهنوج مراجعه واعتراض خود 
معامله  سند  یا  مالکیت  سند  اصل  ارائه  ضمن  را 
به  نسبت  مذکور  مدت  از  پس  والا  نماید  تسلیم 

صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد گردید .

علی رحمانی خالص .

رئیس ثبت اسناد واملاک کهنوج .
از طرف هوشنگ سالاری

آگهی تحدید حدود اختصاصی

پلاک  داری  خانه  باب  یک  ششدانگ  چون 
مجزی  و  مفروز  اصلی  از440  فرعی   2236
به  اصلی   - از440  فرعی   40 پلاک  از  شده 
جنوب-زهکلوت  رودبار  در  واقع  1۵38.9مترمربع  مساحت 
شماره  رای  استناد  به  46 کرمان  بخش  سه  قطعه  آباد  گل 
در  مستقر  هیات   1401/02/19  -1401603190۷90000۵2
زه  بامری  صدیقه  خانم  مالکیت  در  جنوب  رودبار  ثبت 
 3 ماده  موضوع  آگهی  و  گرفته  قرار  اسلام  فرزند  کلوت 
وساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
ومورد  منتشر  قانون  نامه  ماده13آیین  و  رسمی  سند  فاقد 
نیاز به تحدید حدود دارد لذا حسب                                                                                                                                               واخواهی قرار نگرفته که 
 1401/11028/12۷۷ های  شماره  به  مالکین  کتبی  درخواست 
به  آن  اختصاصی  حدود  تحدید  آگهی   1401  /06/12 مورخ 
مرقومه  پلاک  منتشر  مزبور  قانون   13 ماده  تبصره  استناد 
منتشر و عملیات تحدید ی آن از ساعت 9 صبح روز چهارشنبه 
مورخه 1401/0۷/06 در محل شروع و به عمل خواهد آمد لذا به 
مالک و مالکین  مجاور رقبه مزبور اخطار میشود که در موعد 
وچنانچه کسی  حاضر  ملک  وقوع  محل  آگهی  این  در  مقرر 
میتوانداز  باشد  داشته  واخواهی  آن  ارتفاقی  وحقوق  بر حدود 
واخواهی  30روز  لغایت   تحدیدی  صورتمجلس  تنظیم  تاریخ 
خود را به اداره ثبت اسناد واملاک رودبار جنوب تسلیم تا به 
دادگاه صالحه ارسال شود  در غیر این صورت پس از انقضای 

مهلت مذکور هرگونه ادعایی مسموع نیست./. م الف :138

 تاریخ انتشار :1401/06/14- روز :دوشنبه
محمد کردستانی  - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
رودبار جنوب

آگهی تحدید حدود اختصاصی

چون ششدانگ یک یک باب خانه داری پلاک 
218۵ فرعی از440 اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک 40 فرعی از440 - اصلی بمساحت 13۷4 متر مربع واقع 
بخش 46 کرمان  قطعه سه  آباد  رودبار جنوب-زهکلوت گل  در 
 1400/08/30  -1401603190۷9000469 شماره  رای  استناد  به 
زینب  خانم  مالکیت  در  جنوب  رودبار  ثبت  در  مستقر  هیات 
 3 ماده  موضوع  آگهی  و  گرفته  قرار  محمد  فرزند  پاک  بامری 
وساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
ومورد  منتشر  قانون  نامه  ماده13آیین  و  رسمی  سند  فاقد 
حسب                                                                                                                                               لذا  دارد  حدود  تحدید  به  نیاز  نگرفته که  قرار  واخواهی 
درخواست کتبی مالکین به شماره های 1401/11028/12۷9مورخه 
06/12/ 1401 آگهی تحدید حدود اختصاصی آن به استناد تبصره 
ماده 13قانون مزبورمنتشر پلاک مرقومه منتشر و عملیات تحدید 
ی آن از ساعت 9صبح روزچهار شنبه مورخه 1401/0۷/06 در محل 
رقبه  مجاور  مالکین   و  مالک  به  لذا  آمد  خواهد  وبعمل  شروع 
مزبور اخطار میشود که در موعد مقرر در این آگهی محل وقوع 
ملک حاضر وچنانچه کسی بر حدود وحقوق ارتفاقی آن واخواهی 
داشته باشد میتوانداز تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی لغایت  
30روز واخواهی خود را به اداره ثبت اسناد واملاک رودبار جنوب 
تسلیم تا به دادگاه صالحه ارسال شود  در غیر این صورت پس از 

انقضای مهلت مذکور هرگونه ادعایی مسموع نیست.

 تاریخ انتشار :1401/06/14- روز :دوشنبه
 محمد کردستانی  
 رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رودبار جنوب

آگهی حصر وراثت
وراثت  حصر  دادخواست  محمد  فرزند  غزوی  مصیب  آقای  اینکه  به  توجه  با  احتراما 
به  سلیمان  فرزند  یگانه  احمدی  طوبی  خانم  شادروان  داشته  واظهار  ارائه  مرجع  به 
الفوت  حین  وراث  و  نموده  فوت   1399/11/2 تاریخ  در   ۵360449۵3۵ ملی  شماره 

ایشان عبارتند از :
1- مصیب غزوی فرزند محمد به شماره ملی ۵360088389)همسر متوفی(

2- امیر حافظ غزوی فرزند مصیب به شماره ملی 60۵0۵13163)فرزند متوفی(
3- سلیمان احمدی یگانه فرزند عیسی به شماره ملی ۵360449411)پدر متوفی(

4- نازی شهریاری راد فرزند علی به شماره ملی 60۵9۷۵1938)مادر متوفی(
لذا خواهشمند است آن یک نوبت آگهی تا چنانچه شخصی نسبت به آن ادعایی دارد یا وصیت نامه 

از طرف دارد ظرف یک ماه به این مرجع مراجعه نماید .

رییس شورای حل اختلاف زهکلوت .اسحق فقیرشاهی

اگهی حصر وراثت
وراثت  حصر  دادخواست  منی گر  علیمرادی  مهدیم  خانم  اینکه  به  توجه  با  احتراما 
به شماره  علیمرادی جرجندی  آقای حسین  شادروان  داشته  واظهار  ارائه  مرجع  به 
ایشان  الفوت  حین  وراث  و  نموده  فوت   1399/11/1 تاریخ  در   3111۵4166۵ ملی 

از : عبارتند 
علیمرادی  مهدیم  خانم  متوفی(2-  606960۵0۷)پدر  ملی  به شماره  علیمرادی جرجندی  علی    -1
ملی  شماره  به  علیمرادی  مازیار  آقای  متوفی(3-  ۵369920400)همسر  ملی  شماره  به  گر  منی 
متوفی(۵-مهدی  ۵360۵86۵16)فرزند  ملی  شماره  به  مالک  متوفی(4-  ۵36080043۷)فرزند 
فرزند   310081۵696 ملی  شماره  به  سونیا   -6 متوفی  فرزند   ۵3606۷3۵16 ملی  شماره  به 
ملی  شماره  به  امین  محمد   -  8 متوفی  فرزند   ۵360۵36۵31 ملی  شماره  به  دنیا   -۷ متوفی 
تا چنانچه شخصی نسبت  آگهی  نوبت  آن یک  .لذا خواهشمند است  فرزند متوفی   3100۵۷42۵۷

به آن ادعایی دارد یا وصیت نامه از طرف دارد ظرف یک ماه به این مرجع مراجعه نماید .

رئیس شورای حل اختلاف زهکلوت .اسحق فقیرشاهی

آگهی تحدید حدود اختصاصی

پلاک  داری  خانه  باب  یک  ششدانگ  چون 
مجزی  و  مفروز  اصلی  از440  فرعی   223۵
اصلی   - از440  فرعی   40 پلاک  از  شده 
زهکلوت  جنوب-  رودبار  در  واقع  مربع  متر   1190 بمساحت 
شماره  رای  استناد  به  کرمان   46 بخش  سه  قطعه  آباد  گل 
ثبت  در  مستقر  هیات   1401/02/19  -1401603190۷9000044
فرزند  پاک  بامری  زلیخا  خانم  مالکیت  در  جنوب  رودبار 
تعیین  3قانون  ماده  موضوع  آگهی  و  گرفته  قرار  محمد 
سند  فاقد  وساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
واخواهی  ومورد  منتشر  قانون  نامه  ماده13آیین  و  رسمی 
حسب                                                                                                                                               لذا  دارد  حدود  تحدید  به  نیاز  که  نگرفته  قرار 
درخواست کتبی مالکین به شماره های 1401/11028/12۷8مورخه 
استناد  به  آن  اختصاصی  حدود  تحدید  آگهی   1401  /06/12
و  منتشر  مرقومه  پلاک  مزبورمنتشر  13قانون  ماده  تبصره 
مورخه  شنبه  روزچهار  9صبح  ساعت  از  آن  ی  تحدید  عملیات 
مالک  به  لذا  آمد  خواهد  وبعمل  شروع  محل  در   1401/0۷/06
مقرر  موعد  در  میشود که  اخطار  مزبور  رقبه  مجاور  مالکین   و 
حدود  بر  وچنانچه کسی  حاضر  ملک  وقوع  محل  آگهی  این  در 
تاریخ  میتوانداز  باشد  داشته  واخواهی  آن  ارتفاقی  وحقوق 
را  خود  واخواهی  30روز  لغایت   تحدیدی  صورتمجلس  تنظیم 
دادگاه  به  تا  تسلیم  جنوب  رودبار  واملاک  اسناد  ثبت  اداره  به 
مهلت  انقضای  از  پس  این صورت  غیر  در  شود   ارسال  صالحه 

نیست. مسموع  ادعایی  هرگونه  مذکور 
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خبرخبر

عضو هیات رئیسه کمیســیون اجتماعی 
مجلس شورای اسلامی خبر داد محمدهادی 
زاهدی وفا به عنوان وزیر پیشــنهادی کار 

معرفی شده است.
به گزارش ایسنا، کیومرث سرمدی در رابطه با 
معرفی وزیر پیشنهادی دولت برای وزارتخانه 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی به مجلس بیان 
کرد: آقای محمدهادی زاهدی وفا معرفی 
شده اند، اما با توجه به اینکه مجلس تعطیل 
است، فضایی که ببینیم شرایطشان چگونه 

است قابل پیش بینی نیست.
او افزود: مجموعا در مدت دو سه ماه گذشته 
که ایشان به عنوان سرپرســت وزارت کار 
تعیین شــدند، نوع تعامل شان با مجلس و 
مخصوصــا بــا کمیســیون اجتماعی که 
کمیسیون اصلی این وزارتخانه است، خیلی 

قابل قبول نبوده است.
نماینده مردم اســدآباد در مجلس شورای 
اسلامی گفت: اما حال قضاوت بماند برای بعد 
از این تعطیلات که مجلس شروع به کار کند و 

در آن جا فضا بیشتر روشن خواهد شد.
حجت الله عبدالملکی بــا رای نمایندگان 
مجلس در جلســه رای اعتماد بــه وزرای 
پیشنهادی دولت ســیزدهم به عنوان وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی انتخاب شده بود که 
پس از رسیدن به وزارت انتقاداتی به عملکرد 

او در این وزارتخانه وجود داشت.
با استعفای عبدالملکی در ۲۴ خردادماه سال 
جاری، رئیس جمهور در حکمی محمدهادی 
زاهدی وفا را به ســمت »سرپرست وزارت 

تعاون، کار و رفاه اجتماعی« منصوب کرد.
۱۱ شهریورماه سید نظام موسوی سخنگوی 
هیات رییسه مجلس شــورای اسلامی در 
گفت و گو با ایسنا در واکنش به انتشار اخباری 
درباره نامه دولت به مجلس برای معرفی وزیر 
پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: 
بر اساس پیگیری که از دفتر رییس مجلس 
شورای اسلامی داشتم، تاکنون نامه معرفی 
وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی به 

دبیرخانه مجلس واصل نشده است.
حال خبرها حاکی از آن است که محمدهادی 
زاهدی وفا به عنوان وزیر پیشنهادی دولت 
برای وزارتخانه تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
به جای عبدالملکی معرفی شده است. این 
در حالی است که هنوز دولت این معرفی را 

اعلام نکرده است.

 وزارت کشور، وزارتخانه مادر و میدان دار در حوزه سیاست داخلی، رتبه 
برتر در ارزیابی عملکرد را در جشنواره شهید رجایی سال ۱۴۰۱ به دست 
آورد. به گزارش ایرنا، نهم شهریور ماه جشنواره شهید رجایی برگزیدگان 
خود را معرفی کرد و در مراسمی که با حضور آیت الله سید ابراهیم رئیسی، 
رئیس جمهوری ایران در سالن اجلاس سران برگزار شد، احمد وحیدی 
وزیر کشور لوح تقدیر خود را به عنوان وزارتخانه برتر در حوزه عملکردی از 
دست ایشان دریافت کرد. وزارت کشور در یک سال گذشته با رویکردی 
جهادی به دنبال ایجاد ثبات، آرامش و رسیدگی به دغدغه ها و مشکلات 
مردم در جای جای ایران اسلامی بود و شخص وزیر کشور با انجام بیش 
از ۱۰۰ سفر استانی، حضور در بحران های طبیعی و غیرطبیعی، کوشید 
گره ای از مشکلات ایجاد شده باز کند و مرهمی بر آلام هموطنان داغ دیده 

و رنج کشیده گرفتار در این حوادث باشد.
ساماندهی اتباع خارجی، فعال کردن بازارچه های مرزی، اجرای 
مردمی سازی و توزیع عادلانه یارانه، مدیریت ستاد اربعین، قرارگاه 
عملیاتی کرونا، آزادسازی سواحل و ساماندهی آن، مدیریت بحران و 
رسیدگی به هموطنان حادثه دیده در حوادثی چون سیل و زلزله، حضور 
وزیر کشور در حادثه متروپل آبادان که مورد تفقد رهبر معظم انقلاب 
اسلامی هم قرار گرفت، از مهمترین اقدامات یک ساله وزارت کشور با 
مدیریت وحیدی بوده است. همچنین رسیدگی به مشکلات حاشیه 
نشینی و مسائل اجتماعی، توجه به امور بانوان و خانواده و ترویج فرهنگ 
حجاب و عفاف، رسیدگی به مسائل حوزه احزاب و صدور پروانه برای 
گروه های سیاسی، تغییرات در تقسیمات کشوری، برگزاری منظم ستاد 
تنظیم بازار و پیگیری برای احیای واحدهای تولیدی نیمه فعال یا راکد، 
از دیگر اقداماتی است که مجموعه وزارت کشور در یک سال فعالیت خود 
به آن پرداخته است. بر این اساس، وزارت کشور علاوه بر شاخص های 
اختصاصی، در شاخص های عمومی همچون »دولت مردمی و نظارت 
عمومی«، »شفافیت و سلامت اداری«، »توسعه دولت الکترونیک« و 
توسعه فرهنگ سازمانی مبتنی بر ارزش های اسلامی« حائز رتبه برتر شد.

وزارت کشور در چه شاخص هایی
رتبه برتر جشنواره شهید رجایی 

را کسب کرد؟

زاهدی وفا به عنوان 
وزیر پیشنهادی کار 

معرفی شده است

سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس گفت: سیاست های اصلاح 
الگوی مصرف و اصلاح نظام بازتوزیع یارانه های حامل های انرژی 
باید به نحوی دنبال شود که در کوتاه مدت و میان مدت منابع 

موجود پاسخگوی نیاز داخلی باشند.
به گزارش ایسنا، مالک شریعتی نیاسر  افزود: با توجه به گزارشی 
که دست اندرکاران اجرایی کشور از شرایط موجود تامین بنزین 
در سطح کشور ارائه کرده اند ما در کوتاه مدت مشکلی در تامین 
سوخت به ویژه در حوزه بنزین نداریم اما اگر روند افزایش مصرف 

ادامه یابد با مشکل مواجه خواهیم شد.
او گفت: حتما سیاست های اصلاح الگوی مصرف، مدیریت مصرف 
و اصلاح نظام بازتوزیع یارانه های حامل های انرژی باید به نحوی 

دنبال شود.

سیاست توزیع یارانه حامل های انرژی 
باید اصلاح شود

نماینـده تبریـز در مجلس گفـت: این ها هر کسـی 
را کـه می خواهنـد از میدان بـه در کنند یـک انگی 
به او می چسـبانند تـا او را حـذف کننـد بعد حرف 
خودشـان را بزننـد و کار خودشـان را کننـد. ایـن 
روشـی اسـت کـه متاسـفانه تـا حـالا توانسـته اند 
جلـو بیاینـد و همـه کانون هـای مجلـس، دولت و 
قوه قضاییـه را به قـول خودشـان یکدسـت کردند 
امـا واقعیت هـای اجتماعـی ایـن اجـازه را بـه آنها 
نمی دهـد. بـه هـر حـال اعتصابـات و اعتراضـات 
شـکل خواهد گرفـت. نهایتـاً امـکان ادامه بـه این 

شـکل وجود نـدارد.
مسـعود پزشـکیان، نماینـده مـردم تبریـز در 
مجلس شـورای اسـلامی و تنها عضـو کابینه دولت 
اصلاحـات کـه حـالا در مجلـس انقلابـی اسـت. او 
کـه از جملـه مجلـس دهمی هـای باقـی مانـده در 
دور یازدهـم مجلس اسـت میزان تضـارب آراء و در 
مجمـوع ترکیـب نماینـدگان را مهم تریـن تفـاوت 
مجلس دهـم و یازدهم ارزیابی می کنـد و می گوید: 
در مجلـس یازدهـم وقتـی کـه یـک تصمیمـی 
می گیرنـد دیگـر رأی اش را گرفته انـد، در صورتـی 

کـه مجالـس قبلـی بـه ایـن صـورت نبود.
متـن گفتگـوی مسـعود پزشـکیان بـا مُنیبـان به 

شـرح زیر اسـت:
 به خاطر داریم که نمایندگان مجلس 
یازدهم در بحبوحه انتخابات ریاست 

جمهوری طی نامه ای از رئیسی برای حضور 
در انتخابات دعوت کردند اما اخیراً رئیسی 
در جلسه ای که با نمایندگان مجلس داشت 

از آنها درخواست حمایت کرد آیا این 
اظهارات نشان از اختلاف بین آن ها است؟

بالاخـره دولت هـا دل شـان می خواهد کـه حمایت 
و همـکاری مجالـس یـا سـازمان های دیگـر را 
داشـته باشـند این حـرف خوبـی اسـت. هماهنگ 
و همـراه بـودن می توانـد بـرای حـل مشـکلات 
مملکت راهگشـا باشـد امـا مسـئله اینجاسـت که 
گرفتاری هایـی کـه در حـال حاضـر در جامعـه 
داریـم، اعـم از اقتصـادی، مسـکن و اختلافـات 
بیـن سـلیقه ای کـه تبدیل بـه تصمیـم  گیری های 
سیاسـی و جناحی می شـود، آنقـدر زیاد اسـت که 
نماینـدگان حداقـل بـرای اینکـه بتواننـد در بیـن 
مـردم حرفی بـرای گفتـن داشـته باشـند، مجبور 
هسـتند در ظاهـر هـم کـه شـده یـک حرف هایی 

بزننـد کـه خـلاف جهت گیری هـای دولت اسـت.
اینکـه در حـال حاضـر وضعیـت سـفره مـردم کم  
رنگ تـر شـده غیرقابـل انـکار اسـت در صورتی که 
همیـن افـراد در دولـت روحانـی می گفتنـد چقدر 
اقتصاد و سـفره مـردم را به برجـام گـره می زنید؟! 
خب بفرمایید حـل کنید برجـام را هم پـاره کنید. 
منتها الان برجـام را پـاره نمی کنند چرا کـه این ها 
بـه دنبـال گفتگـو هسـتند و می خواهنـد آن را بـه 
یک جایـی برسـانند کـه البتـه کار درسـتی انجام 
می دهنـد امـا بایـد از آن آدم هـای تندرویـی کـه 
همیـن الان هـم در حـال ایجـاد مانـع بـر سـر راه 
ایـن دولـت هسـتند و کاری می کننـد کـه این هـا 
نتواننـد بـه یـک فرجامی برسـند پرسـید کـه اگر 
وضـع خودتـان و اطرافیانتـان خوب اسـت آیا حق 
دارید بـرای کسـانی که زندگی شـان در سـختی و 
گرفتاری سـپری می شـود، تعیین تکلیـف کنید و 
به جـای آنها ادعـا کنید که ما می ایسـتیم؟! سـفره 
شـما هم مثل سـفره دیگران بی رنگ شـده اسـت؟ 
شـما هـم مثـل دیگـران نـان در خانه تـان پیـدا 
نمی شـود؟ مـن نمی گویم گوشـت پیدا نمی شـود 
امـا خیلـی از خانواده هـا هسـتند کـه حتـی بـرای 
خریـد نـان هـم مشـکل دارنـد. لـذا اجـازه ندهیم 
یـک عـده بـرای اکثریـت جامعـه تصمیـم بگیرند 
و همـه را بـازی بدهیم. بـرای همه شـخصیت قائل 
شـویم. همه را اعضـای ایـن جامعه و ایـن مملکت 
بدانیـم. یعنـی غیر از یـک تعـداد خاص بقیـه مال 
این مملکت نیسـتند و مثـلًا خائن و جاسـوس و یا 

ضد ولایـت هسـتند؟!
این هـا هـر کسـی را کـه می خواهنـد از میـدان به 
در کننـد یـک انگـی بـه او می چسـبانند تـا او را 
حذف کننـد بعـد حـرف خودشـان را بزننـد و کار 
خودشـان را کنند. این روشـی اسـت که متأسفانه 
تا حـالا توانسـته اند جلو بیاینـد و همـه کانون های 
مجلـس، دولت و قـوه قضاییـه را به قول خودشـان 
یکدسـت کردنـد امـا واقعیت هـای اجتماعـی این 
اجـازه را بـه آنهـا نمی دهـد و ایـن گرفتاری هـای 
اجتماعـی بالاخـره پاسـخگویی را از نماینـده و 
مسـئول می خواهـد و اگـر نتوانیـم اینهـا را حـل 
کنیم بـه نظر مـن ممکـن اسـت منجر بـه جاهای 

باریک تـری شـود.
 منظور از جاهای باریک کجاست؟

به هـر حـال اعتصابـات و اعتراضات شـکل خواهد 
گرفـت. نهایتـاً امـکان ادامـه به ایـن شـکل وجود 
ندارد. بـرای مثـال در فضـای مجازی شـخصی که 

سرهنگ بازنشسـته بود مطلبی گذاشـته بود البته 
فرقـی نمی کنـد سـرگرد یـا سـرتیپ بازنشسـته 
آدمـی کـه جنـگ را اداره کـرده، رانـت نخـورده و 
نگرفتـه، در زندگی اش فقـط رفته جنگیـده و با آن 
حقوق هم ایثـار و فـداکاری کـرده خداوکیلی الان 
با ایـن حقوقی کـه به آنهـا می دهنـد آیـا می تواند 
یـک زندگـی آبرومندانه ای داشـته باشـد؟! آنهایی 
که خوردنـد و بردند الان کیف شـان کوک اسـت و 
دارند حرف هـای گنده گنـده می زننـد. آنهایی که 
با تمـام وجودشـان بـرای ایـن مملکـت کار کردند 
الان کـه وقت پیری شـان اسـت حتی خانـه ندارند 
و زندگی شـان هم نمی چرخـد اینها همـه چیز را از 
دسـت رفتـه می بیننـد و ایـن بی انصافی اسـت که 
مـا اینهـا را نبینیـم. بـی انصافی اسـت کـه زندگی 
کسـانی که بـه خاطر ایـن مملکـت انقـلاب کردند 
و جنگیدنـد بـرای مـا مهـم نباشـد. او کـه نخورده 
اگـر می خـورد الان وضعش خـوب بـود و لازم نبود 

اعتـراض کند.
 شما در زمان ریاست لاریجانی در مجلس 

بودید و هم در زمان ریاست قالیباف، 
تفاوت عمده  این دو مجلس چیست؟

بـه قـول خودشـان مجلـس را یکدسـت کرده انـد 
در نتیجـه ایـن  جـوری نیسـت کـه حتـی طرح ها 
و لوایـح نیـاز به یـک تعامـل یا اسـتدلال یا شـکل 
گرفتن بیـن گروه ها داشـته باشـد و بـر روی آن ها 

بحـث شـود. معمـولاً وقتـی کـه یـک تصمیمـی 
می گیرنـد دیگـر رأیـش را گرفته انـد مجالـس 
دیگـر اینجـوری نبودنـد. حداقـل یـک موضوعی 
وقتـی بـه مجلـس می آمـد بایـد حالـت اقناعـی 
پیـدا می کـرد. این هـا اگـر دلشـان بخواهـد هـر 
مصوبـه ای را بیاورند کـه رأی بیـاورد رأی می آورد 

فرقـش ایـن اسـت.
در بحـث برجـام اگـر دولـت قبـل بـود تا حـالا در 
مجلـس یـک عـده داد و بیـداد راه انداختـه بودند 
آقـا چـه کار داریـد می کنیـد؟ چـرا نمی گوییـد؟ 
طـرح بـه مجلـس می بردنـد و مصـوب می کردند 
کـه دولـت حـق نـدارد ایـن کار را بکنـد امـا الان 
همـان چیزهایی را هـم که مصـوب کردنـد »حق 
نـدارد«، همـان کارهـا را می کننـد و به آن شـکل 
هم صدایـی درنمی آیـد. در زمـان دولـت قبل این 
جـوری نبـود آن موقـع می گفتنـد بایـد مجلـس 
به میـدان بیایـد، بایـد چنیـن و چنان کنیـد، پدر 
دولـت را در آورده بودنـد که حق نداریـد فلان کار 
را کنیـد بایـد تضمیـن صددرصـد بگیریـد. حـالا 
ببینم می تواننـد تضمین صددرصـد بگیرند؟ اصلًا 
در بحث معامـلات در دنیا  هیچ جـای دنیا تضمین 
صددرصـدی وجود نـدارد. مـا خودمـان قوانین را 
می نویسـیم مگـر تضمیـن صددرصـد می دهیـم؟ 
مگـر نگفته بودیـم تـورم را از بیـن می بریـم؟ مگر 
نگفته بودیم اشـتغال ایجـاد می کنیـم؟ هیچ کدام 

را هـم انجـام ندادیم خـب حـالا چـه کار کنیم؟

آن هایی که خوردند و بردند الان کیف شان کوک است و دارند حرف های گنده گنده می زنند 
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آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه 
قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر راي شماره 140160319012001244 هيات دوم 
اراضي و ساختمانهاي  ثبتي  موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت 
ثبت ملك سيرجان  ثبتي حوزه  واحد  در  فاقد سند رسمي مستقر 
نصرت  رفعتي  رحيم  آقاي  متقاضي  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
آبادي فرزند علي به شماره شناسنامه 1303۵ صادره از سیرجان در 
يك قطعه باغ مشتمل بر ساختمان به مساحت ۵004/90 مترمربع 
پلاك 194 اصلي واقع در بلوار شاهد اراضی یحیی آباد بخش 36 
محرز  پیرا  بستان  حسن  آقاي  رسمي  مالك  از  خريداري  کرمان 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
1۵ روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند 
مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار 
اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
اعتراض،  تسليم  تاريخ  از  ماه  اخذ رسيد، ظرف مدت يك  از  پس 
دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در 
مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذكور  انقضاي مدت  صورت 

سند مالكيت صادر خواهد شد.

تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/6/14
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1401/6/29 
محمد آرمان پور- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان سیرجان
شناسه آگهی: 1374947

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی واراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
140160319002002398 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای فضل الله 
میرانی فرزند احمد بشماره شناسنامه 60800603۷1 صادره از منوجان  در 
ششدانگ یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 
1103 مترمربع پلاک108 فرعی از83۵- اصلی مفروز و مجزی شده از 
پلاک یک فرعی از 83۵- اصلی قطعه ۵ بخش 46 کرمان  واقع در 
قلعه منوجان  خریداری از مالک رسمی آقای فقیر محمد زارعی محرز 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را  اعتراض خود  ماه  دو  به مدت 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد 

شد ./م الف:620

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی واراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
140160319002002396 هیات  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
احمد میرانی فرزند محمد بشماره شناسنامه 60801۵08۷۵ صادره از 
منوجان در ششدانگ یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  
به مساحت 391.82مترمربع پلاک10۵ فرعی از83۵- اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک یک فرعی از 83۵- اصلی قطعه ۵ بخش 46 
کرمان  واقع در قلعه منوجان  خریداری از مالک رسمی آقای فقیر 
به منظور اطلاع عموم مراتب  محمد زارعی محرز گردیده است.لذا 
در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:61۷

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمان فاقد سند رسمی برابر 
رای شماره 14016031900200239۵ هیات  موضوع قانون تعیین 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
مالکانه  ثبت ملک کهنوج  تصرفات  ثبتی حوزه  مستقر در واحد 
بشماره  احمد  فرزند  میرانی  زینب  خانم  متقاضی  بلامعارض 
شناسنامه 4042 صادره از منوجان   در ششدانگ یک قطعه زمین 
104۷.۷0مترمربع  مساحت  به  آن   در  احداثی  بنای  با  محصور 
پلاک 109 فرعی از 83۵- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
یک فرعی از 83۵- اصلی قطعه ۵ بخش 46 کرمان  واقع در 
قلعه منوجان  خریداری از مالک رسمی آقای فقیر محمد زارعی 
محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از 
ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به 
قضایی  مراجع  به  را  خود  ،دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از 
تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات   طبق  اعتراض  وصول 

./م الف:621
 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  واراضی  ثبتی  وضعیت 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    140160319002002400
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کهنوج   ملک  ثبت  حوزه 
زینب  میرانی فرزند احمد بشماره شناسنامه 4042 صادره از منوجان در 
ششدانگ یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 
مجزی شده  و  مفروز  اصلی  از83۵-  فرعی  پلاک110  30۷.09مترمربع 
از پلاک یک فرعی از 83۵- اصلی قطعه ۵ بخش 46 کرمان  واقع در 
قلعه منوجان  خریداری از مالک رسمی آقای فقیر محمد زارعی محرز 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به 
،دادخواست خود  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  رسید، ظرف مدت 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد 

شد ./م الف:622

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  واراضی  ثبتی  وضعیت 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    140160319002002۵32
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کهنوج   ملک  ثبت  حوزه 
صادره   4904 شناسنامه  بشماره  محمد  فرزند  منوجان  زارعی  نسیبه 
به  آن   در  احداثی  بنای  با  محصور  زمین  قطعه  یک  در  منوجان  از 
و  مفروز  اصلی  از920-  فرعی  پلاک4139  934.40مترمربع  مساحت 
مجزی شده از پلاک 920- اصلی قطعه ۵ بخش 46 کرمان  واقع در 
رازبان  احمد  آقای  رسمی  مالک  از  مسلم  خریداری  خیابان  منوجان  
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز 
به صدور  نسبت  در صورتی که اشخاص  آگهی می شود  روز   1۵ فاصله 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای 
مالکیت صادر  اعتراض طبق مقررات  سند  و عدم وصول  مدت مذکور 

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14خواهد شد ./م الف:633
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  واراضی  ثبتی  وضعیت 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    140160319002002293
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم صغری 
کهنوج  از  بشماره شناسنامه 642 صادره  رحمی  فرزند  طراده  میرانی  
در یک قطعه زمین مزروعی  به مساحت 126۷2۵ مترمربع پلاک12 
فرعی از4۷8- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 4۷8- اصلی قطعه  
۵ بخش 46 کرمان  واقع در پیرحاجی قلعه گنج  خریداری از مالک 
رسمی آقای خانک میرانی طراده محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  ،دادخواست  اعتراض  تسلیم 
.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:616

تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  واراضی  ثبتی  وضعیت 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    140160319002001629
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای میلاد 
زارعی منوجان فرزند محمد بشماره شناسنامه 60800242۵1 صادره از 
منوجان در یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  به مساحت 
9۷1.۵0مترمربع پلاک4134 فرعی از920- اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک 920- اصلی قطعه ۵ بخش 46 کرمان  واقع در منوجان  خیابان 
مسلم  خریداری از مالک رسمی آقای احمد رازبان محرز گردیده است.

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتی که  در  شود 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:63۷

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی و ساختمانهای  اراضی 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  واراضی  ثبتی  وضعیت 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    140160319002002399
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کهنوج   ملک  ثبت  حوزه 
از  صادره   60801۵08۷۵ شناسنامه  بشماره  محمد  فرزند  میرانی  احمد 
منوجان   در ششدانگ یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی در آن  
3۷4.16مترمربع پلاک106 فرعی از83۵- اصلی مفروز و  به مساحت 
 46 بخش   ۵ قطعه  اصلی   -83۵ از  فرعی  یک  پلاک  از  شده  مجزی 
فقیر  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  منوجان   قلعه  در  واقع  کرمان  
مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  زارعی  محمد 
اشخاص  صورتی که  در  شود  می  آگهی  روز   1۵ فاصله  به  نوبت  دو  در 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
به  را  اعتراض خود  به مدت دو ماه  اولین آگهی  انتشار  تاریخ  از  توانند 
تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این 
نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  ،دادخواست  اعتراض  تسلیم 
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  .بدیهی 

طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:618

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک کهنوج

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی و ساختمانهای  اراضی 

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رای  برای  فاقد سند رسمی  واراضی وساختمان  ثبتی  تکلیف وضعیت 
تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات    14016031900200239۷ شماره 
در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کهنوج   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد 
شناسنامه  بشماره  احمد  فرزند  میرانی  الله  امین  آقای  متقاضی 
31۵0148391 صادره از کهنوج در ششدانگ یک قطعه زمین محصور 
با بنای احداثی در آن  به مساحت 44۷.19مترمربع پلاک10۷ فرعی 
 -83۵ از  فرعی  یک  پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی  از83۵- 
اصلی قطعه ۵ بخش 46 کرمان  واقع در قلعه منوجان  خریداری از 

مالک رسمی آقای فقیر محمد زارعی محرز گردیده است.
روز   1۵ فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
به صدور سند مالکیت  آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
از  اداره تسلیم و پس  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست 
صورت  در  است  .بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود 
سند  مقررات   طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 

مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:619

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401/06/14
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/28
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

پزشکیان نماینده اصلاح طلب مجلس:

پدر دولت قبل را در آورده بودند



روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سیاسی، اقتصادی استان کرمان
صاحب امتیاز: موسسه مطبوعاتی پیام آوران

مدیر مسئول:روح الله خدیشی
زیر نظر شورای نویسندگان

نشانی کرمان: خیابان شهید بهشتی، کوچه شماره 10، نبش شرقی 2
نشانی جیرفت: خیابان مسجد جامع کوچه بن بست نرسیده بیمه مرکزی ایران

اولین ساختمان، سمت چپ طبقه اول

جیرفت: 09131488684     43213684-8۵- 034
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معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
کرمان گفت: حوزه نان همچنان اولویت 

اول ستاد تنظیم بازار است.
رحمان جلالی در جلسه ستاد تنظیم بازار 
استان با بیان اینکه نظارت ها همچنان 
پابرجا هستند افزود: حوزه نان همچنان 
اولویت اول ستاد تنظیم بازار بوده و بحث 
اساسی کشور می باشد، زیرا دشمن به 
شدت روی این موضوع برنامه ریزی کرده 
بنابراین باید جدی گرفته شود و فرمانداران 

تلاش بیشتری کنند.
او گفت: در جریان پیاده روی اربعین باید 
نظارت ها بیشتر شود تا به هیچ موکبی 

بدون هماهنگی آرد داده نشود.
جلالی در ادامه درخصوص حمل و نقل 
پیاده روی اربعین نیز گفت: کاهشی که 
در مورد قیمت حمل و نقل زائران به مرز 
صورت گرفته باعث ایجاد یک بازار سیاه 
شده و رانندگان دچار سردرگمی شده اند 
لذا باید جلسه ای با حضور مدیرکل تعزیرات 
حکومتی و اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای تشکیل شود و در این جلسه آنالیز 
قیمتی برای حمل و نقل زائران مشخص 
شود و در همین راستا نیز باید رانندگان را 
توجیه کنیم تا جلوی افراد سودجو در این 

جریان گرفته شود.

مدیر عامل ستاد دیه استان کرمان از آزادی 
۱۷مددجوی جرائم غیر عمد در کرمان خبرداد.

سید حجت الله موسوی قوام در ششمین جلسه 
هیات امنای ستاد دیه که طی امسال برگزار شد از 

آزادی ۱۷ مددجوی جرائم غیر عمد خبر داد.
او ضمن اشاره به آمار آزادی محکومان غیرعمد طی 
امسال گفت: کل مبلغ بدهی این تعداد از مددجویان 
بیش از ۴۷۳ میلیاردو ۷۴ میلیون تومان می باشد که 
با تلاش نمایندگان و مددکاران ستاد دیه بیش از ۴۲۷ 

میلیاردو ۴۶۳ میلیون ریال گذشت و تخفیف رضایت 
مندانه اخذ شد.

موسوی قوام افزود: در نهایت با پرداخت ۱۷ میلیارد و 
۶۸۰ میلیون ریال تسهیلات قرض الحسنه بانک های 
عامل و کمک ستاد دیه استان این مددجویان از زندان 
آزاد می شوند همچنین مبلغ ۲۷میلیارد ۹۳۱ میلیون 
ریال آورده این تعداد از مددجویان می باشد که تعداد 
۸ نفر از آنان محکومان به پرداخت مهریه مابقی 

محکومان مالی هستند.

معاون معماری و شهرسازی شهرداری زرند 
گفت:شهروندان قبل از هرگونه خرید ملک و یا 
ساخت و ساز از وضعیت ملک خود مطلع شوند و 

پروانه ساختمانی بگیرند.
نخعی به ارائه گزارشی از فعالیت های کمیسیون 
ماده ۱۰۰ شهرداری زرند در طی شش ماه گذشته 
پرداخت و گفت:یکی از اهداف کمیسیون ماده ۱۰۰ 
شهرداری کاهش و به حداقل رساندن تخلفات 

ساختمانی می باشد.
او تصریح کرد: کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری 
به یک کمیسیون کاملًافعال تبدیل شده است 
و بیش از ۲۹۴ پرونده در این کمیسیون مطرح 
است که ۲۶۳ مورد از آن ها رسیدگی و به رای ختم 

شده است.
معاون معماری و شهرسازی شهرداری زرند با اعلام 

اینکه ۴۸ پرونده رای تخریب و بیش از ۷۴ پرونده نیز 
کمیسیون تجدید نظر رسیدگی شده است؛ گفت: 
رعایت نکردن موارد ذکر شده در پرونده ساختمانی، 
اضافه متراژ و مازاد بر پروانه ساختمانی، اضافه تراکم 
از مهمترین موارد ارجاع و معرفی پرونده ها به 

کمیسیون ماده ۱۰۰ می باشد.
او گفت:کمیسیون ماده ۱۰۰ با هدف جلوگیری 
از ساخت و ساز غیرمجاز و برخورد با متخلفان 
طی امسال به صورت منظم تشکیل شده است و 
پرونده های ارسالی از سطح شهر را مورد بررسی 

قرار داده است.
نخعی در پایان از شهروندان خواست تا قبل از هر 
گونه اقدامی جهت خرید زمین و یا ساخت منزل 
مسکونی به واحد املاک و یا صدور پروانه شهرداری 

مراجعه کنند.

نظارت بر پخت نان 
ضروری است

آزادی 17 مددجوی جرائم غیر عمد در کرمان

با متخلفان ساخت وساز غیرمجاز برخورد قانونی می شود

خبر

ماندگار  بناهای  توسعه  خیریه  بنیاد  مدیرعامل 
شهرداری کرمان، از سرعت بخشیدن به ساخت فاز 
دوم مجتمع خیریه »آشیانه علی)ع(« و مرکز درمانی 

»جوادالائمه)ع(« خبر داد.
  اسماعیل جهانشاهی، در حاشیۀ بازدید شهردار کرمان 
از مجتمع خیریه »آشیانه علی)ع(« و مجتمع خیریه 
تخصصی درمانی »جوادالائمه)ع(« گفت: ساختِ فاز اول 
مرکز نگهداری دختران بی سرپرست »آشیانه علی)ع(«، 
طی قراردادی در سال ۹۱ در زمینی به متراژ ۱۰۴۴ 
مترمربع و زیربنایی به متراژ ۱۸۵۸ مترمربع آغاز شد و 

در سال ۱۳۹۳ به بهره برداری رسید.
او افزود: پس از بهره برداری از این مرکز، بیش از ۲۵ 
دختر بی سرپرست در این مکان ساماندهی و از خدمات 
آموزشی، توان بخشی، رفاهی و تفریحی بهره مند شدند.

مدیرعامل بنیاد خیریه توسعه بناهای ماندگار شهرداری 

کرمان، با بیان اینکه این مرکز توسط خیّر محترم خانم 
»خدیجه دهقان« اداره می شود، گفت: شهرداری کرمان 
با اهدای زمین و پروانه ساختمانی در این کار مشارکت 
کرده است. جهانشاهی افزود: بازدید شهردار به منظور 
تقدیر و تقویت روحیه کارکنان و خیّران این مجموعه و 
تعیین تکلیف فاز دوم بود. او ادامه داد: طی این بازدید، 
با پیشنهاد خیّر خانم دهقان، مدیر »آشیانه علی)ع(« و 
اعلام آمادگی گروهی دیگر از خیّران بنام شهر کرمان، 
مقرر شد فاز دوم با سرعت شروع شود و در اوایل سال 
آینده، به بهره برداری برسد. مدیرعامل بنیاد خیریه 
توسعه بناهای ماندگار شهرداری کرمان، با بیان اینکه فاز 
دوم »آشیانه علی)ع(« نیز در زمینی که توسط شهرداری 
کرمان به متراژ ۱۰۵۴ مترمربع به این مرکز اهدا شده، 
با ۲۶۹۲ مترمربع زیربنا ساخته خواهد شد، گفت: 
اکنون، مراحل سفت کاری و اسکلت بنا به پایان رسیده 

است. جهانشاهی همچنین درخصوص بازدید شهردار 
کرمان از مرکز خیریه »جوادالائمه)ع(« گفت: این مرکز، 
یک مجتمع تخصصی درمانی با بخش های مختلف 
شیمی درمانی، دیالیز، جراحی لیزر و بینایی سنجی، 
داروخانه، آزمایشگاه بالینی، آزمایشگاه ژنتیک، ویزیت 
پزشکان، فیزیوتراپی، نوار قلب، اکو وغیره است که در 
خیابان »ابوذر شمالی« واقع شده است. او افزود: مجتمع 
تخصصی درمانی »جوادالائمه)ع(« شهر کرمان ازجمله 
مراکز منحصربه فرد کشور است که به صورت رایگان به 
بیماران سرطانی خدمات می دهد و سایر بیماران مانند 
بیماران دیالیزی هم، با کمترین هزینه، خدمات دریافت 
می کنند. مدیرعامل بنیاد خیریه توسعه بناهای ماندگار 
شهرداری کرمان اظهار داشت: شهردار کرمان نیز در این 
بازدید برای ساعت بخشیدن به ساختِ ساختمان مذکور، 

قول مساعد داد.

مدیرعامل بنیاد خیریه توسعه بناهای ماندگار شهرداری کرمان خبر داد:

سرعت بخشیدن به ساخت فاز دوم مجتمع آشیانه علی)ع( و مرکز درمانی جوادالائمه)ع(

عنوان کتاب:هَرَس
نویسنده: نسیم مرعشی

ناشر: نشر چشمه
کتاب هرس به قلم نسیم مرعشی، حکایت غمگین مردی را 
روایت می کند که پس از پایانِ جنگ به دنبال همسر گمشده اش 

می گردد و او را در مکانی عجیب پیدا می کند.
همسر او زنی است که در گذشته پی آن بوده که بتواند پسر به 
دنیا بیاورد و به همین دلیل دست به کارهای عجیب و غریب 
می زند. این کتاب با استفاده از فضاهای متعدد و در دوره های 
زمانی طولانی  به روایت سرگذشت این خانواده می پردازد. در 
واقع کتاب هرس که برآمده از دل تاریخ جنگ طولانی ایران و 

عراق است به روایت وجدان های ناآرام می پرداز

کتاب

جانمایی جدید برای کارخانه شمش و روی بم

احداث شهرک فرآوری موادمعدنی پیشنهاد شد
سـکینه خدیـش/  پـس از آنکه احـداث کارخانه 
شـمش و روی در منطقـه دارزین شهرسـتان بم 
بـه علـت مخالفت برخـی اهالی و فعالان زیسـت 
محیطـی بـا مشـکل مواجـه شـد، اینـک محـل 
جدیـدی بـرای ایـن کارخانه پیشـنهاد شـده در 
حالـی کـه سـرمایه گذار فراتـر از یـک کارخانـه 
می گویـد می تـوان شـهرک تخصصـی فـرآوری 

موادمعدنـی را ایجـاد کرد.
مدیـر مجتمـع معدنـی و فـرآوری خان خاتـون و 
سـرمایه گذار کارخانه شـمش و روی محل جدید 
پیشـنهاد شـده بـرای احـداث کارخانه از سـوی 
مسـئولان شهرسـتان را منطقـه ای بین ابـارق و 
روسـتای حرمک بـم اعلام و بیان کرد: پیشـنهاد 
شـده پسـت فوق توزیع برق در بخـش دِهبَکری 

احداث شـود.
بابـک اسـماعیلی بـا اشـاره بـه بازدید مسـئولان 
شهرسـتان بـم از مجتمع معدنی و فـرآوری خان 
خاتـون و جزئیـات پیشـنهاد مطرح شـده اظهار 
داشـت: ابتدا مکانی بین منطقه ابارق و روسـتای 
حرمک پیشـنهاد شـده بود که از نظـر برق برای 
مجموعـه مـن صرفه اقتصادی نداشـت کـه برای 

حل این مشـکل پیشـنهاد شد پسـت فوق توزیع 
بـرق در بخـش دهبکری ایجاد شـود.

او ادامـه داد: نصـب پسـت فوق توزیع در توسـعه 
و پیشـرفت منطقـه دهبکـری نیـز موثـر خواهد 
بـود زیـرا بـرای انجـام هـر کاری در ابتـدا به برق 

نیـاز داریم.
ایـن  احـداث  کلنـگ  کاغذوطـن  گـزارش  بـه 
کارخانـه سـال ۹۸ بـه زمین خـورد اما بـه  دنبال 
ماه هـا اعتـراض برخی گروه های مردمـی، باوجود 
مسـئولان  آنکـه  بـا  و  مسـئولان  پیگیری هـای 
محیـط زیسـت مجـوز احـداث کارخانه شـمش 
و روی در منطقـه دارزیـن را صـادر کـرده بودند، 
سـرمایه گـذار اعـلام کرد بـا وجود آنکـه احداث 
کارخانـه همه مجوزها و بررسـی.ها را داشـته اما 
در صورتـی کـه محل مناسـب دیگری پیشـنهاد 
شـود کارخانـه در نقطه دیگری احداث می شـود 
تـا بـه دغدغـه هـای مـردم نیـز احترام گذاشـته 

شود.
کارخانـه شـمش و روی دارزین بـا هدف تکمیل 
زنجیـره تولیـد و در ادامه فعالیت مجتمع معدنی 
و فـرآوری سـرب و روی خـان خاتـون واقـع در 

شهرسـتان بم قرار بـود راه اندازی شـود تا ضمن 
توسـعه اشـتغال زایی در منطقـه بتوانـد زمینـه 
بهـره وری بیشـتر تولیـد در این منطقـه را نیز به 

باشد. دنبال داشـته 
به دنبال بالاگرفتن اعتراض ها، جلسـه مشـترکی 
بین مسـئولان، نماینده معترضان و سـرمایه گذار 
برگـزار شـد تا نقطه نظرات شـنیده و جمع بندی 
قضایـی  مسـئولان  جلسـه  ایـن  در  شـود؛ 
اعـلام کردنـد کـه مـلاک ،نتیجـه بررسـی های 
کارشناسـی اسـت و در صورتی که مجوزی صادر 

شـود مشـکلی نخواهـد بود.
بعـد از آن و باتوجـه بـه اینکـه برخـی فعـالان 
زیسـت محیطـی نیـز همچنـان بـا اتکا بـه ثبت 
جهانـی باغ شـهر بـم و وجـود قنات هـای متعدد 
راه انـدازی کارخانـه در دارزیـن را بـه صلاح نمی 
دانسـتند تـا اینکـه در نهایـت قرار شـد جانمایی 

جدیـد صـورت گیرد.
احداث شهرک تخصصی 

فرآوری مواد معدنی 
بـه گفتـه او بـا ایجاد پسـت فوق توزیـع برق می 
تـوان بـه جـای احـداث کارخانـه شـمش و روی 

یـک شـهرک تخصصـی فـرآوری مـواد معدنـی 
کرد. احـداث 

اسـماعیلی اظهارداشـت: مقـرر شـد بررسـی ها 
جدیـد  محـل  دربـاره  لازم  کارشناسـی های  و 
پیشـنهادی احداث کارخانـه در دسـتور کار قرار 
گیـرد.  سـرمایه گـذار کارخانـه شـمش و روی 
تاکیدکـرد: در ایـن منطقـه بـا وجـود معدن های 
سـرب، روی و مـس می تـوان شـهرک تخصصی 
فـرآوری مـواد معدنـی ایجـاد کـرد اما بایـد دید 
مسـئولان شهرسـتان قصد دارنـد اقتصاد منطقه 
بـر پایـه کشـاورزی مطلـق بمانـد یـا بـه سـمت 

صنعـت و معـدن مـی روند.
او گفـت: مـی تـوان از معـدن اسـتخراج کـرد و 
سـنگ آن در جایـی دیگـر فـرآوری شـود یـا در 

سـطح شهرسـتان کار فـرآوری را انجـام داد.
اسـماعیلی توضیـح داد: بـرای احـداث کارخانـه 
بـود ۳۰  قـرار  بـم  دارزیـن  در  روی  و  شـمش 
کیلومتـر انتقـال بـرق از خواجـه عسـکر صورت 
گیـرد کـه اگـر پسـت فـوق توزیـع در دهبکری 
احـداث شـود مـی توانیـم بـرق مـورد نیـاز را به 
طـول ۳۰ کیلومتـر از دهبکـری به سـمت مکان 

جدیـد انتقال دهیم و شـهرک تخصصی فرآوری 
مـواد معدنـی را نیز بین ابارق و روسـتای حرمک 

کنیم. احـداث 
او همچنیـن از پیشـنهاد تشـکیل یـک بنیـاد 
خصوصی توسـط شهرداران شـرق استان کرمان 
خبـر داد و عنـوان کرد: با توجـه به اینکه منطقه 
صنعتـی معدنی اسـت می توان فراینـد قانونی را 
تعریـف و معادنـی را به نام شهرسـتان ثبت کرد.

اسـماعیلی گفـت: بعـد از ثبـت معادن، سـرمایه 
گـذاران ورود خواهنـد کـرد و عوایـد معدنـی بـه 
صورت سـود عـام المنفعه در بحث امـور عمرانی 
شـرق اسـتان کرمان هزینه شـود که ایـن امر در 

درازمـدت بسـیار مفید خواهـد بود.
سـرمایه گذار کارخانـه شـمش و روی گفت: یکی 

از راه هـای خـارج شـدن از وضعیـت اقتصـادی 
کنونـی رفتـن به سـمت توسـعه معدن اسـت.

ضرورت خروج از تک محصولی
در ادامـه سرپرسـت فرمانـداری بم نیـز گفت: به 
دلیل خشکسـالی های پـی درپی و تک محصولی 
بـودن منطقه بـر پایه کشـاورزی خصوصـا خرما 
بایـد از اقتصـاد کشـاورزی بـه سـمت صنعـت و 
معـدن برویـم و از ظرفیت هـای موجود اسـتفاده 

. کنیم
شـرق  شـهرداری های  افـزود:  برزنـگ  محمـد 
اسـتان کرمـان بـه صـورت مشـارکتی شـهرک 
صنعتـی معدنـی در منطقـه ابارق ایجـاد کنند تا 
سـود حاصل از این کار در توسـعه و آبادانی شرق 

اسـتان کرمان اسـتفاده شـود

احداث 19 هزار مترمربع فضای اداری 
جدید در دادگستری کرمان

مجموع فضای اداری موجود دادگستری کل استان کرمان ۱۱۰ هزار مترمربع است و ۱۹ 
هزار مترمربع فضای اداری جدید نیز در دست ساخت است.  معاون، مالی، پشتیبانی و عمرانی 
دادگستری کل استان کرمان در حاشیه بازدید از ساختمان در حال احداث دادسرای عمومی 
و انقلاب شهرستان رفسنجان گفت: در حال حاضر عملیات اجرایی دو پروژه عمرانی در 
شهرستان رفسنجان آغاز شده است که اولین پروژه مربوط به احداث دادسرای عمومی و 
انقلاب شهرستان در زمینی به مساحت ۷ هزار مترمربع است که ساختمان آن در سه طبقه و 
با زیربنای ۳ هزار و ۶۵۰متر ساخته خواهد شد.  محمد حسین زاده کافی با بیان اینکه احداث 
این پروژه در سال ۱۴۰۰ آغاز شده است، گفت: میزان پیشرفت این ساختمان ۵۰ درصد 
است.  او اضافه کرد: پروژه ساخت ساختمان شورا های حل اختلاف شهرستان رفسنجان 
نیز با زیربنای هزار و ۴۰۰ مترمربع نیز در حال انجام است.  زاده کافی با اشاره به این مطلب 
که مجموع فضای اداری موجود دادگستری کل استان کرمان ۱۱۰ هزار مترمربع است، 
اظهارداشت: ۱۹ هزار مترمربع فضای اداری نیز در دست انجام است.  او اظهارکرد: احداث 
پروژه های ساختمانی در دستگاه قضایی در راستای تکریم مراجعان و ایجاد فضا های اداری 
مناسب و در شان همکاران قضایی و اداری انجام می شود. رییس کل دادگستری کرمان به 
همراه معاون منابع انسانی و امور فرهنگی، معاون فناوری اطلاعات و برنامه ریزی، معاون مالی، 
پشتیبانی و عمرانی دادگستری استان، رئیس حوزه قضایی و دادستان رفسنجان نیز طی 
چندروز گذشته از پروژه ساختمان در حال احداث دادسرای عمومی و انقلاب رفسنجان 

بازدید کردند.

اینفوگرافیک


